

Ven. Members of the Sangha, Ven. Theras
Valued Upasaka, valued Upasika

This is a Work Edition!

1.Edition 16.05.2021

Do not share it further except for editing and working purposes within the
transcription project on sangham.net.

Only for personal use.

If you find any mistake or like to join the merits please feel invited to join
here: <http://sangham.net/index.php/board,85.0.html>

or Upasika Norum on sangham.net

Anumodana!

សូមថ្វាយបង្គំចំពោះព្រះសង្ឃ,
ជំរាបសួរឧបាសក និងឧបាសិកាទាំងអស់

នេះគឺជាសេចក្តីព្រាងច្បាប់ការបោះពុម្ពផ្សាយ!

1.Edition 16.05.2021

សូមកុំចែករំលែកបន្តទៀត បុសិនបើមិនមែនសម្រាប់ការកែសម្រួលនៅ sangham.net
និងកិច្ចការនេះ។

សូមគិតថាលោកអ្នកត្រូវបានអញ្ជើញដើម្បីចូលរួមបុណ្យកុសលនេះ និងសូមប្រាប់ពួកយើង
អំពីកំហុស និងប្រើវេទិកានេះ : <http://sangham.net/index.php/board,85.0.html>

ឬប្រាប់ឧបាសិកា Norum នៅលើ sangham.net

សូមអនុមោទនា!

អភិធម្មបិដក

យមកៈ សត្តមភាគ

ភាគទី៩៣

សូមនមស្សការ ចំពោះព្រះមានព្រះភាគ អរហន្ត សម្មាសម្ពុទ្ធ ព្រះអង្គនោះ។

ឥន្ទ្រិយយមកៈ

បវត្តិវារៈ

[១] ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង សោតិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។ មួយទៀត សោតិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងឬ។ សោតិន្ទ្រិយ របស់សត្វអ្នកមិនមានចក្ខុ ទាំងអស់នោះ កាលច្បុក កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយ ឯចក្ខុន្ទ្រិយ របស់ សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងទេ សោតិន្ទ្រិយ របស់សត្វអ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយផង ចក្ខុន្ទ្រិយ កើតឡើងផង។

[២] ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។ មួយទៀត ឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងឬ។ ឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វអ្នកមិនមានចក្ខុ ទាំងអស់នោះ កាលច្បុក កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយ ឯចក្ខុន្ទ្រិយ របស់ សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងទេ ឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វអ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយផង ចក្ខុន្ទ្រិយ កើតឡើងផង។

[៣] ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ឥត្តិន្ទ្រិយ។ បេ។ បុរិសិន្ទ្រិយរបស់ សត្វនោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។ មួយទៀត បុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងឬ។ បុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វ អ្នកមិនមានចក្ខុទាំងអស់នោះ កាលច្បុក កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយ ឯចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងទេ បុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វអ្នកមាន ចក្ខុទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយផង ចក្ខុន្ទ្រិយ កើតឡើងផង។

[៤] ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ជីវិតិទ្រិយរបស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។ មួយទៀត ជីវិតិទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងឬ។ ជីវិតិទ្រិយ របស់សត្វអ្នកមិនមានចក្ខុ ទាំងអស់នោះ កាលច្បួត កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយ ឯចក្ខុន្ត្រិយ របស់ សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងទេ ជីវិតិទ្រិយ របស់សត្វអ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយផង ចក្ខុន្ត្រិយ កើតឡើងផង។

[៥] ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង សោមនស្សិន្ត្រិយ។ បេ។ ឧបេ ក្ខិទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។ មួយទៀត ឧបេក្ខិទ្រិយ របស់ សត្វណា កើតឡើងហើយ ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងឬ។ ឧបេក្ខិទ្រិយ របស់សត្វអ្នកមិនមានចក្ខុទាំងអស់នោះ កាលច្បួត កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយ ឯចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងទេ ឧបេក្ខិទ្រិយ របស់សត្វអ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយផង ចក្ខុន្ត្រិយ កើតឡើងផង។

[៦] ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង សទ្ធិន្ត្រិយ។ បេ។ បញ្ញិន្ត្រិយ មនិន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។ មួយទៀត មនិន្ត្រិយ របស់ សត្វណា កើតឡើងហើយ ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងឬ។ មនិន្ត្រិយ របស់ សត្វអ្នកមិនមានចក្ខុទាំងអស់នោះ កាលច្បួត កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើង ហើយ ឯចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងទេ មនិន្ត្រិយ របស់សត្វ អ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយផង ចក្ខុន្ត្រិយ កើតឡើងផង។

[៧] ឃានិន្ត្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ឥត្តិន្ត្រិយ។ បេ។ បុរិសិន្ត្រិយ របស់ សត្វនោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។ មួយទៀត បុរិសិន្ត្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ឃានិន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងឬ។ បុរិសិន្ត្រិយ របស់សត្វ អ្នកមិនមានឃានៈទាំងអស់នោះ កាលច្បួត កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយ ឯឃានិន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងទេ បុរិសិន្ត្រិយ របស់សត្វ

អ្នកមានឃានៈទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយផង ឃានិន្រ្ទិយកើតឡើងផង។

[៨] ឃានិន្រ្ទិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ជីវិតិន្រ្ទិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។ មួយទៀត ជីវិតិន្រ្ទិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ឃានិន្រ្ទិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងឬ។ ជីវិតិន្រ្ទិយ របស់សត្វអ្នកមិនមានឃានៈទាំងអស់នោះ កាលច្បុក កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយ ឯឃានិន្រ្ទិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងទេ ជីវិតិន្រ្ទិយ របស់សត្វអ្នកមានឃានៈទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយផង ឃានិន្រ្ទិយ កើតឡើងផង។

[៩] ឃានិន្រ្ទិយ របស់សត្វណា កើតឡើង សោមនស្សិន្រ្ទិយ។ បេ។ ឧបេក្ខិន្រ្ទិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។ មួយទៀត ឧបេក្ខិន្រ្ទិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ឃានិន្រ្ទិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងឬ។ ឧបេក្ខិន្រ្ទិយ របស់សត្វអ្នកមិនមានឃានៈទាំងអស់នោះ កាលច្បុក កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយ ឯឃានិន្រ្ទិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងទេ ឧបេក្ខិន្រ្ទិយ របស់សត្វអ្នកមានឃានៈទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយផង ឃានិន្រ្ទិយ កើតឡើងផង។

[១០] ឃានិន្រ្ទិយ របស់សត្វណា កើតឡើង សទ្ធិន្រ្ទិយ។ បេ។ បញ្ញិន្រ្ទិយ មនិន្រ្ទិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។ មួយទៀត មនិន្រ្ទិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ឃានិន្រ្ទិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងឬ។ មនិន្រ្ទិយ របស់សត្វអ្នកមិនមានឃានៈទាំងអស់នោះ កាលច្បុក កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយ ឯឃានិន្រ្ទិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងទេ មនិន្រ្ទិយ របស់សត្វអ្នកមានឃានៈទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយផង ឃានិន្រ្ទិយ កើតឡើងផង។

[១១] ឥត្តិន្រ្ទិយ របស់សត្វណា កើតឡើង បុរិសិន្រ្ទិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។ មួយទៀត បុរិសិន្រ្ទិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ឥត្តិន្រ្ទិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងឬ។ បុរិសិន្រ្ទិយ របស់សត្វទាំងអស់នោះ

មិនមែនជាស្ត្រី កាលច្បុក កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយ ឯឥត្តិន្ទ្រិយ របស់
សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងទេ បុរិសិន្ទ្រិយ របស់ស្ត្រីទាំងនោះ កាល
ចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយផង ឥត្តិន្ទ្រិយ កើតឡើងផង។

[១២] ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ជីវិតិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ
កើតឡើងហើយឬ។ អើ។ មួយទៀត ជីវិតិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ
ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងឬ។ ជីវិតិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងអស់នោះ
មិនមែនជាស្ត្រី កាលច្បុក កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយ ឯឥត្តិន្ទ្រិយ របស់
សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងទេ ជីវិតិន្ទ្រិយ របស់ស្ត្រីទាំងនោះ កាល
ចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយផង ឥត្តិន្ទ្រិយ កើតឡើងផង។

[១៣] ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង សោមនស្សិន្ទ្រិយ។ បេ។ ឧបេ
ក្ខិន្ទ្រិយ សទ្ធិន្ទ្រិយ បញ្ញិន្ទ្រិយ មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។
មួយទៀត មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ
កើតឡើងឬ។ មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងអស់នោះ មិនមែនជាស្ត្រី កាលច្បុក កាល
ចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយ ឯឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងទេ
មនិន្ទ្រិយ របស់ស្ត្រីទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយផង ឥត្តិន្ទ្រិយ
កើតឡើងផង។

[១៤] បុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ជីវិតិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ
កើតឡើងហើយឬ។ អើ។ មួយទៀត ជីវិតិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ បុរិ
សិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងឬ។ ជីវិតិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងអស់នោះ
មិនមែនជាបុរស កាលច្បុក កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយ ឯបុរិសិន្ទ្រិយ
របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងទេ ជីវិតិន្ទ្រិយ របស់បុរសទាំងនោះ កាល
ចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយផង បុរិសិន្ទ្រិយ កើតឡើងផង។

[១៥] បុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង សោមនស្សិន្ទ្រិយ។ បេ។ ឧបេ
ក្ខិន្ទ្រិយ សទ្ធិន្ទ្រិយ បញ្ញិន្ទ្រិយ មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។
មួយទៀត មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ បុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ

កើតឡើងឬ។ មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងអស់នោះ មិនមែនជាបុរស កាលច្បាត កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយ ឯបុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើត ឡើងទេ មនិន្ទ្រិយ របស់បុរសទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយផង បុរិសិន្ទ្រិយ កើតឡើងផង។

[១៦] ជីវិតិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។ មួយទៀត សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ហើយ ជីវិតិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងឬ។ សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វ ទាំងអស់នោះ កាលច្បាត កើតឡើងហើយ ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃចិត្ត ក្នុងបរត្តិកាល ឯជីវិតិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងទេ សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វ ទាំងអស់នោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយផង ជីវិតិន្ទ្រិយ កើតឡើងផង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ក្នុងបរត្តិកាល។

[១៧] ជីវិតិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ។ បេ។ សន្និទ្ធិន្ទ្រិយ បញ្ញិន្ទ្រិយ មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។ មួយទៀត មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ជីវិតិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងឬ។ មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងអស់នោះ កាលច្បាត កើតឡើងហើយ ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃ ចិត្ត ក្នុងបរត្តិកាល ឯជីវិតិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងទេ មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងអស់នោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង ជីវិតិន្ទ្រិយ កើតឡើង ផង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ក្នុងបរត្តិកាល។

[១៨] សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វ នោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។ មួយទៀត ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ហើយ សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងឬ។ ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលចូលកាន់និរោធិ និងពួកអសញ្ញសត្វទាំងអស់នោះ កើតឡើងហើយ ក្នុង ភង្គក្ខណៈនៃចិត្ត និងក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្តដែលប្រាសចាកសោមនស្ស ឯសោ មនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងទេ ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វ ទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ ដោយសោមនស្ស កើតឡើងហើយផង សោមនស្ស

ន្រ្ទិយ កើតឡើងផង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែលប្រកបដោយសោមនស្ស ក្នុង បរត្តិកាល។

[១៩] សោមនស្សន្រ្ទិយ របស់សត្វណា កើតឡើង សន្ធិន្រ្ទិយ។ បេ។ បញ្ញិន្រ្ទិយ មនិន្រ្ទិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។ មួយទៀត មនិន្រ្ទិយ របស់ សត្វណា កើតឡើងហើយ សោមនស្សន្រ្ទិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងឬ។ មនិន្រ្ទិយ របស់ពួកសត្វដែលចូលកាន់និរោធនិងពួកអសញ្ញាសត្វទាំងអស់នោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃចិត្ត និងក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្តដែល ប្រាសចាកសោមនស្ស ឯសោមនស្សន្រ្ទិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងទេ មនិន្រ្ទិយ របស់សត្វទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ ដោយសោមនស្ស កើតឡើង ហើយផង សោមនស្សន្រ្ទិយ កើតឡើងផង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែល ប្រកបដោយសោមនស្ស ក្នុងបរត្តិកាល។

[២០] ឧបេក្ខិន្រ្ទិយ របស់សត្វណា កើតឡើង សន្ធិន្រ្ទិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។ មួយទៀត សន្ធិន្រ្ទិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ឧបេក្ខិន្រ្ទិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងឬ។ សន្ធិន្រ្ទិយរបស់ពួកសត្វដែលចូលកាន់ និរោធនិងពួកអសញ្ញាសត្វទាំងអស់នោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃចិត្ត និងក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែលប្រាសចាកឧបេក្ខា ឯឧបេក្ខិន្រ្ទិយ របស់សត្វ ទាំងនោះ មិនកើតឡើងទេ សន្ធិន្រ្ទិយ របស់សត្វទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ ដោយឧបេក្ខា កើតឡើងហើយផង ឧបេក្ខិន្រ្ទិយ កើតឡើងផង ក្នុងឧប្បាទក្ខ ណៈនៃចិត្ត ដែលប្រកបដោយឧបេក្ខា ក្នុងបរត្តិកាល។

[២១] ឧបេក្ខិន្រ្ទិយ របស់សត្វណា កើតឡើង បញ្ញិន្រ្ទិយ។ បេ។ មនិន្រ្ទិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។ មួយទៀត មនិន្រ្ទិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ឧបេក្ខិន្រ្ទិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងឬ។ មនិន្រ្ទិយរបស់ពួក សត្វ ដែលចូលកាន់និរោធនិងពួកអសញ្ញាសត្វទាំងអស់នោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃចិត្ត និងក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែលប្រាសចាកឧបេក្ខា ឯ ឧបេក្ខិន្រ្ទិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងទេ មនិន្រ្ទិយ របស់សត្វទាំងនោះ

ញាណ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយផង បញ្ញត្តិយ កើតឡើងផង ក្នុង ឧប្បាទក្នុងនៃចិត្ត ដែលប្រកបដោយញាណ ក្នុងបរិក្ខិតកាល។

[២៥] ចក្ខុន្ត្រិយ កើតឡើង ក្នុងទីណា។ ហេ។

[២៦] ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា សោតិន្ត្រិយ របស់សត្វ នោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះកាលចូល ទៅកាន់សុទ្ធាវាស កើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯសោតិន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វអ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង សោតិន្ត្រិយ កើតឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត សោតិន្ត្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ សោតិន្ត្រិយ របស់សត្វអ្នក មិនមានចក្ខុទាំងនោះ កាលច្រូតចាកបញ្ចវេការភព កាលចូលទៅកាន់ កាមាវចរភព កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ សោតិន្ត្រិយ របស់សត្វអ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ កាល ចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយផង ចក្ខុន្ត្រិយ កើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[២៧] ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា ឃានិន្ត្រិយ របស់សត្វ នោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កាលចូល ទៅកាន់រូបាវចរភព កើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឃានិន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វអ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព កើតឡើងផង ឃានិន្ត្រិយ កើតឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត ឃានិន្ត្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឃានិន្ត្រិយ របស់សត្វអ្នកមិន មានចក្ខុទាំងនោះ កាលច្រូតចាកកាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរ ភព កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឃានិន្ត្រិយ របស់សត្វអ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ កាលចូលទៅកាន់ កាមាវចរភព កើតឡើងហើយផង ចក្ខុន្ត្រិយ កើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[២៨] ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា ឥត្តិន្ត្រិយ។ បុរិសិន្ត្រិយ របស់សត្វនោះកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កាលចូលទៅកាន់រូបាវចរភព កើតឡើង ឯបុរិសិន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វអ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព កើតឡើងផង បុរិសិន្ត្រិយ កើតឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត បុរិសិន្ត្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បុរិសិន្ត្រិយ របស់សត្វអ្នកមិនមានចក្ខុទាំងនោះ កាលច្បុតចាកកាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បុរិសិន្ត្រិយ របស់សត្វអ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព កើតឡើងហើយផង ចក្ខុន្ត្រិយ កើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[២៩] ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា ជីវិតិន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កាលចូលទៅកាន់សុទ្ធាវាស កើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯជីវិតិន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វអ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង ជីវិតិន្ត្រិយ កើតឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត ជីវិតិន្ត្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ជីវិតិន្ត្រិយ របស់សត្វអ្នកមិនមានចក្ខុទាំងអស់នោះ កាលច្បុត កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ជីវិតិន្ត្រិយ របស់សត្វអ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយផង ចក្ខុន្ត្រិយ កើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[៣០] ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា សោមនស្សិន្ត្រិយ របស់សត្វនោះកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ

កាលចូលទៅកាន់សុទ្ធាវាស កើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯសោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វ
ទាំងនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វអ្នកមានចក្ខុ
ទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង សោមនស្សិន្ទ្រិយ
កើតឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា
កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។
សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វអ្នកមិនមានចក្ខុទាំងនោះ កាលច្បួតចាកបញ្ចវេការ
ភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯចក្ខុន្ទ្រិយ
របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វ
អ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយផង ចក្ខុន្ទ្រិយ
កើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[៣១] ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់
សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កាល
ចូលទៅកាន់សុទ្ធាវាស កើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ
មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វអ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ
ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ កើតឡើងហើយផង
ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា
ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វ
អ្នកមិនមានចក្ខុ កាលច្បួតចាកបញ្ចវេការភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរ
ភព និងពួកអរូបព្រហ្មនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វ
ទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វអ្នកមានចក្ខុ
ទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយផង ចក្ខុន្ទ្រិយ កើតឡើងផង ក្នុង
ទីនោះ។

[៣២] ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា សទ្ធិន្ទ្រិយ របស់សត្វ
នោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កាលចូល
ទៅកាន់សុទ្ធាវាស កើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯសទ្ធិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ

មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វអ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង សន្ធិន្ត្រិយ កើតឡើងហើយផង ក្នុង ទីនោះ។ មួយទៀត សន្ធិន្ត្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ សន្ធិន្ត្រិយ របស់ពួកសត្វអ្នកមិនមាន ចក្ខុ កាលច្បុតចាកបញ្ចវេការភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព និងពួក អរូបព្រហ្មនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ សន្ធិន្ត្រិយ របស់សត្វអ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ កាល ចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយផង ចក្ខុន្ត្រិយ កើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[៣៣] ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា បញ្ញិន្ត្រិយ។ បេ។ មនិន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វ ទាំងនោះ កាលចូលទៅកាន់សុទ្ធាវាស កើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯមនិន្ត្រិយ របស់ សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វអ្នកមាន ចក្ខុទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង មនិន្ត្រិយ កើតឡើង ហើយផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត មនិន្ត្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុង ទីណា ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ មនិន្ត្រិយ របស់ពួក សត្វអ្នកមិនមានចក្ខុ កាលច្បុតចាកបញ្ចវេការភព កាលចូលទៅកាន់ កាមាវចរភព និងពួកអរូបព្រហ្មនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ មនិន្ត្រិយ របស់សត្វអ្នកមាន ចក្ខុទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយផង ចក្ខុន្ត្រិយ កើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[៣៤] ឃានិន្ត្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា ឥត្តិន្ត្រិយ របស់សត្វ នោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ អើ។ មួយទៀត ឥត្តិន្ត្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា ឃានិន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឥត្តិន្ត្រិយ របស់សត្វអ្នកមិនមានឃានៈទាំងនោះ កាលច្បុត ចាកកាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯឃានិន្ត្រិយ របស់

សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឥត្តិទ្រុឌិយ របស់សត្វអ្នកមានឃានៈ
ទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយផង ឃានិទ្រុឌិយ កើតឡើងផង
ក្នុងទីនោះ។

[៣៥] ឃានិទ្រុឌិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា បុរិសិទ្រុឌិយ របស់
សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ អើ។ មួយទៀត បុរិសិទ្រុឌិយ របស់សត្វ
ណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា ឃានិទ្រុឌិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះ
ឬ។ បុរិសិទ្រុឌិយ របស់សត្វអ្នកមិនមានឃានៈទាំងនោះ កាលច្បុត ចាកកាមាវចរ
ភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯឃានិទ្រុឌិយ
របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បុរិសិទ្រុឌិយ របស់សត្វអ្នកមាន
ឃានៈទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយផង ឃានិទ្រុឌិយ កើតឡើង
ផង ក្នុងទីនោះ។

[៣៦] ឃានិទ្រុឌិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា ជិវិតិទ្រុឌិយ របស់សត្វ
នោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ អើ។ មួយទៀត ជិវិតិទ្រុឌិយ របស់សត្វណា
កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា ឃានិទ្រុឌិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។
ជិវិតិទ្រុឌិយ របស់សត្វអ្នកមិនមានឃានៈទាំងអស់នោះ កាលច្បុត កាល
ចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯឃានិទ្រុឌិយ របស់សត្វទាំងនោះ
មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ជិវិតិទ្រុឌិយ របស់សត្វអ្នកមានឃានៈទាំងនោះ
កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយផង ឃានិទ្រុឌិយ កើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[៣៧] ឃានិទ្រុឌិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា សោមនស្សិទ្រុឌិយ
របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ អើ។ មួយទៀត សោមនស្សិទ្រុឌិយ
របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា ឃានិទ្រុឌិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង
ក្នុងទីនោះឬ។ សោមនស្សិទ្រុឌិយ របស់ពួកសត្វអ្នកមិនមានឃានៈ កាលច្បុត
ចាកកាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព និងពួករូបាវចរសត្វនោះ
កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯឃានិទ្រុឌិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង

ក្នុងទីនោះទេ សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វអ្នកមានឃ្លានទាំងនោះ កាល
ចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយផង ឃានិន្ទ្រិយ កើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[៣៨] ឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់
សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ អើ។ មួយទៀត ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វ
ណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា ឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះ
ឬ។ ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វអ្នកមិនមានឃ្លាន កាលច្យុតចាកកាមាវចរភព
កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព ទាំងពួករូបាវចរសត្វ និងពួកអរូបាវចរសត្វ
នោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើត
ឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វអ្នកមានឃ្លានទាំងនោះ កាល
ចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយផង ឃានិន្ទ្រិយ កើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[៣៩] ឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា សទ្ធិន្ទ្រិយ។ បញ្ញិ
ន្ទ្រិយ មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ អើ។ មួយទៀត
មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា ឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ
កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ មនិន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វអ្នកមិនមានឃ្លាន កាលច្យុត
ចាកកាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព ទាំងពួករូបាវចរសត្វ និង
ពួកអរូបាវចរសត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វ
ទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វអ្នកមានឃ្លាន
ទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយផង ឃានិន្ទ្រិយ កើតឡើងផង
ក្នុងទីនោះ។

[៤០] ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា បុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វ
នោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ អើ។ មួយទៀត បុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា
កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។
បុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ ដែលមិនមែនជាស្រ្តី កាលច្យុតចាកកាមាវចរ
ភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯឥត្តិន្ទ្រិយ

របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បុរិសិទ្ធិយ របស់ស្ត្រីទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយផង ឥត្តិទ្រិយ កើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[៤១] ឥត្តិទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា ជីវិតិទ្រិយ របស់សត្វ នោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ អើ។ មួយទៀត ជីវិតិទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា ឥត្តិទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ជីវិតិទ្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលមិនមែនជាស្ត្រី កាលច្បួតចាកកាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព ទាំងពួករូបាវចរសត្វ និងពួកអរូបាវចរសត្វ នោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯឥត្តិទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ជីវិតិទ្រិយ របស់ស្ត្រីទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយ ផង ឥត្តិទ្រិយ កើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[៤២] ឥត្តិទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា សោមនស្សិទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ អើ។ មួយទៀត សោមនស្សិទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា ឥត្តិទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុង ទីនោះឬ។ សោមនស្សិទ្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលមិនមែនជាស្ត្រី កាលច្បួតចាក កាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព ទាំងពួករូបាវចរសត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯឥត្តិទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុង ទីនោះទេ សោមនស្សិទ្រិយ របស់ស្ត្រីទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើង ហើយផង ឥត្តិទ្រិយ កើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[៤៣] ឥត្តិទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា ឧបេក្ខិទ្រិយ របស់ សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ អើ។ មួយទៀត ឧបេក្ខិទ្រិយ របស់សត្វ ណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា ឥត្តិទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឬ។ ឧបេក្ខិទ្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលមិនមែនជាស្ត្រី កាលច្បួតចាកកាមាវចរ ភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព ទាំងពួករូបាវចរសត្វ និងពួកអរូបាវចរ សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯឥត្តិទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើត

ឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឧបេត្តិទ្រុយ របស់ស្រ្តីទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយផង ឥត្តិទ្រុយ កើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[៤៤] ឥត្តិទ្រុយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា សន្ធិទ្រុយ។ បញ្ជី ទ្រុយ មនិទ្រុយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ អើ។ មួយទៀត មនិទ្រុយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា ឥត្តិទ្រុយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ មនិទ្រុយ របស់ពួកសត្វ ដែលមិនមែនជាស្រ្តី កាល ច្បួតចាកកាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព ទាំងពួករូបារចរសត្វ និងពួកអរូបារចរសត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯឥត្តិទ្រុយ របស់សត្វ ទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ មនិទ្រុយ របស់ស្រ្តីទាំងនោះ កាល ចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយផង ឥត្តិទ្រុយ កើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[៤៥] បុរិសិទ្រុយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា ជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វ នោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ អើ។ មួយទៀត ជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា បុរិសិទ្រុយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ជីវិតិទ្រុយ របស់ពួកសត្វ ដែលមិនមែនជាបុរស កាលច្បួតចាកកាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព ទាំងពួករូបារចរសត្វ និងពួកអរូបារចរសត្វ នោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯបុរិសិទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើត ឡើង ក្នុងទីនោះទេ ជីវិតិទ្រុយ របស់បុរសទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយផង បុរិសិទ្រុយ កើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[៤៦] បុរិសិទ្រុយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា សោមនស្សិទ្រុយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ អើ។ មួយទៀត សោមនស្សិទ្រុយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា បុរិសិទ្រុយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ សោមនស្សិទ្រុយ របស់ពួកសត្វ ដែលមិនមែនជាបុរស កាលច្បួត ចាកកាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព ទាំងពួករូបារចរសត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯបុរិសិទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង

ក្នុងទីនោះទេ សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់បុរសទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយផង បុរិសិន្ទ្រិយ កើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[៤៧] បុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់ សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ អើ។ មួយទៀត ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វ ណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា បុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឬ។ ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលមិនមែនជាបុរស កាលច្បួតចាកកាមាវចរ ភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព ទាំងពួករូបារចរសត្វ និងពួកអរូបារចរ សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯបុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ទេ ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់បុរសទាំងនោះ កាល ចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយផង បុរិសិន្ទ្រិយ កើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[៤៨] បុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា សន្ធិន្ទ្រិយ។ បេ។ បញ្ញិ ន្ទ្រិយ មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ អើ។ មួយទៀត មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា បុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ មនិន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលមិនមែនជាបុរស កាល ច្បួតចាកកាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព ទាំងពួករូបារចរសត្វ និងពួកអរូបារចរសត្វនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯបុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វ ទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ មនិន្ទ្រិយ របស់បុរសទាំងនោះ កាល ចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយផង បុរិសិន្ទ្រិយ កើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[៤៩] ជីវិតិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ ជីវិតិន្ទ្រិយ របស់ពួកសុទ្ធាវាសសត្វ និងពួកសត្វកាលចូលទៅកាន់អសញ្ញាសត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះ ក្នុង ឧប្បាទក្ខណៈនៃឧបបត្តិចិត្ត ឯសោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើត ឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ ជីវិតិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចូល ទៅកាន់ចតុវេការភព និងបញ្ចវេការភព កើតឡើងផង សោមនស្សិន្ទ្រិយ កើតឡើងហើយផង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ក្នុងបរិក្ខិកាល ក្នុងទីនោះ។

មួយទៀត សោមនស្សន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា ជីវិតិទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ សោមនស្សន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កាលច្យុតចាកចតុរោការភព និងបញ្ចរោការភព កើតឡើងហើយ ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃចិត្ត ក្នុងបរត្តិកាល ក្នុងទីនោះ ឯជីវិតិទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ សោមនស្សន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កាលចូលទៅកាន់ចតុរោការភព និងបញ្ចរោការភព កើតឡើងហើយផង ជីវិតិទ្រិយ កើតឡើងផង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ក្នុងបរត្តិកាល ក្នុងទីនោះ។

[៥០] ជីវិតិទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា ឧបេក្ខិត្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ ជីវិតិទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កាលចូលទៅកាន់សុទ្ធាវាស និងពួកសត្វ កាលទៅកាន់អសញ្ញសត្វ កើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឧបេក្ខិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ ជីវិតិទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចូលទៅកាន់ចតុរោការភព និងបញ្ចរោការភព កើតឡើងផង ឧបេក្ខិត្រិយ កើតឡើងហើយផង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ក្នុងបរត្តិកាល ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត ឧបេក្ខិត្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា ជីវិតិទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឧបេក្ខិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កាលច្យុតចាកចតុរោការភព និងបញ្ចរោការភព កើតឡើងហើយ ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃចិត្ត ក្នុងបរត្តិកាល ក្នុងទីនោះ ឯជីវិតិទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឧបេក្ខិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កាលចូលទៅកាន់ចតុរោការភព និងបញ្ចរោការភព កើតឡើងហើយផង ជីវិតិទ្រិយ កើតឡើងផង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ក្នុងបរត្តិកាល ក្នុងទីនោះ។

[៥១] ជីវិតិទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា សទ្ធិទ្រិយ។បេ។ បញ្ញិត្រិយ មនិត្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ ជីវិតិទ្រិយ របស់ពួកសត្វ កាលចូលទៅកាន់សុទ្ធាវាស និងពួកសត្វកាលចូលទៅកាន់អសញ្ញសត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯមនិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងហើយ

ក្នុងទីនោះទេ ជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចូលទៅកាន់ចតុ
រោការភព និងបញ្ចរោការភព កើតឡើងផង មនិទ្រុយ កើតឡើងហើយផង
ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ក្នុងបរិក្ខិតកាល ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត មនិទ្រុយ របស់
សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា ជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុង
ទីនោះឬ។ មនិទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ កាលច្យុតចាកចតុរោការភព និង
បញ្ចរោការភព កើតឡើងហើយ ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃចិត្ត ក្នុងបរិក្ខិតកាល ក្នុងទីនោះ
ឯជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ មនិទ្រុយ របស់
សត្វទាំងនោះ កាលចូលទៅកាន់ចតុរោការភព និងបញ្ចរោការភព កើតឡើង
ហើយផង ជីវិតិទ្រុយ កើតឡើងផង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ក្នុងបរិក្ខិតកាល
ក្នុងទីនោះ។

[៥២] សោមនស្សិទ្រុយ របស់សត្វណា កើតឡើងក្នុងទីណា ឧបេក្ខិទ្រុយ
របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ អើ។ មួយទៀត ឧបេក្ខិទ្រុយ
របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា សោមនស្សិទ្រុយ របស់សត្វនោះ
កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឧបេក្ខិទ្រុយ របស់សត្វទាំងអស់នោះ កើតឡើងហើយ
ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃចិត្ត និងក្នុងឧប្បាទក្ខណៈ នៃចិត្តដែលប្រាសចាក
សោមនស្ស ក្នុងទីនោះ ឯសោមនស្សិទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង
ក្នុងទីនោះទេ ឧបេក្ខិទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ ដោយ
សោមនស្ស កើតឡើងហើយផង សោមនស្សិទ្រុយ កើតឡើងផង ក្នុងឧប្បាទក្ខ
ណៈនៃចិត្ត ដែលប្រកបដោយសោមនស្ស ក្នុងបរិក្ខិតកាល ក្នុងទីនោះ។

[៥៣] សោមនស្សិទ្រុយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា សទ្ធិទ្រុយ។ ហេ។
បញ្ញិទ្រុយ មនិទ្រុយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ អើ។
មួយទៀត មនិទ្រុយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា សោមនស្សិទ្រុយ
របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ មនិទ្រុយ របស់សត្វទាំងអស់នោះ
កើតឡើងហើយ ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃចិត្ត ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្តដែលប្រាសចាក
សោមនស្ស ក្នុងទីនោះ ឯសោមនស្សិទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង

ក្នុងទីនោះទេ មនិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ ដោយសោមនស្ស កើតឡើងហើយផង សោមនស្សនិទ្រ្តិយ កើតឡើងផង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែលប្រកបដោយសោមនស្ស ក្នុងបរិក្ខិតកាល ក្នុងទីនោះ។

[៥៤] ឧបេក្ខិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា សន្ធិទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ ឧបេក្ខិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ កាលចូលទៅកាន់សុទ្ធាវាស កើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯសន្ធិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ ឧបេក្ខិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ ដោយឧបេក្ខា កើតឡើងផង សន្ធិទ្រ្តិយ កើតឡើងហើយផង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែលប្រកបដោយឧបេក្ខា ក្នុងបរិក្ខិតកាល ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត សន្ធិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា ឧបេក្ខិទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ សន្ធិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងអស់នោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃចិត្ត ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែលប្រាសចាកឧបេក្ខា ក្នុងទីនោះ ឯឧបេក្ខិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ សន្ធិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ ដោយឧបេក្ខា កើតឡើងហើយ ផង ឧបេក្ខិទ្រ្តិយ កើតឡើងផង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែលប្រកបដោយឧបេក្ខា ក្នុងបរិក្ខិតកាល ក្នុងទីនោះ។

[៥៥] ឧបេក្ខិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា បញ្ញិទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ ឧបេក្ខិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ កាលចូលទៅកាន់សុទ្ធាវាស កើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯបញ្ញិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ ឧបេក្ខិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ ដោយឧបេក្ខា កើតឡើងផង បញ្ញិទ្រ្តិយ កើតឡើងហើយផង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែលប្រកបដោយឧបេក្ខា ក្នុងបរិក្ខិតកាល ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត បញ្ញិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា ឧបេក្ខិទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បញ្ញិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងអស់នោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃចិត្ត និងក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែល

ប្រាសចាកឧបេក្ខា ក្នុងទីនោះ ឯឧបេក្ខិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បញ្ញិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ ដោយឧបេក្ខា កើតឡើងហើយផង ឧបេក្ខិត្រិយ កើតឡើងផង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែល ប្រកបដោយឧបេក្ខា ក្នុងបរត្តិកាល ក្នុងទីនោះ។

[៥៦] ឧបេក្ខិត្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា មនិត្រិយ របស់ សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ ឧបេក្ខិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កាល ចូលទៅកាន់សុទ្ធាវាស កើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯមនិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ ឧបេក្ខិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ ដោយឧបេក្ខា កើតឡើងផង មនិត្រិយ កើតឡើងហើយផង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែលប្រកបដោយឧបេក្ខា ក្នុងបរត្តិកាល ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត មនិត្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា ឧបេក្ខិត្រិយ របស់ សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ មនិត្រិយ របស់សត្វទាំងអស់នោះ កើតឡើង ហើយ ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃចិត្ត និងក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែលប្រាសចាក ឧបេក្ខា ក្នុងទីនោះ ឯឧបេក្ខិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុង ទីនោះទេ មនិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ ដោយឧបេក្ខា កើតឡើងហើយផង ឧបេក្ខិត្រិយ កើតឡើងផង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែល ប្រកបដោយឧបេក្ខា ក្នុងបរត្តិកាល ក្នុងទីនោះ។

[៥៧] សទ្ធិត្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា បញ្ញិត្រិយ របស់សត្វ នោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ សទ្ធិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កាលចូល ទៅកាន់សុទ្ធាវាស កើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯបញ្ញិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ សទ្ធិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ ដែល ប្រកបដោយហេតុ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង បញ្ញិត្រិយ កើតឡើងហើយ ផង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែលប្រកបដោយសទ្ធា ក្នុងបរត្តិកាល ក្នុង ទីនោះ។ មួយទៀត បញ្ញិត្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា សទ្ធិត្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បញ្ញិត្រិយ របស់សត្វទាំងអស់នោះ

កើតឡើងហើយ ក្នុងភង្គក្នុងនៃចិត្ត និងក្នុងឧប្បាទក្នុងនៃចិត្ត ដែល
ប្រាសចាកសទ្ធា ក្នុងទីនោះ ឯសទ្ធិន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុង
ទីនោះទេ បញ្ញន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ ដែលប្រកបដោយហេតុ កាល
ចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយផង សទ្ធិន្ត្រីយ កើតឡើងផង ក្នុងឧប្បាទក្នុងនៃ
ចិត្ត ដែលប្រកបដោយសទ្ធា ក្នុងបរត្តិកាល ក្នុងទីនោះ។

[៥៨] សទ្ធិន្ត្រីយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា មនិន្ត្រីយ របស់សត្វ
នោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ សទ្ធិន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ កាលចូល
ទៅកាន់សុទ្ធាវាស កើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯមនិន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ
មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ សទ្ធិន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ
ប្រកបដោយហេតុ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង មនិន្ត្រីយ កើតឡើងហើយ
ផង ក្នុងឧប្បាទក្នុងនៃចិត្ត ដែលប្រកបដោយសទ្ធា ក្នុងបរត្តិកាល ក្នុង
ទីនោះ។ មួយទៀត មនិន្ត្រីយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា សទ្ធិន្ត្រីយ
របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ មនិន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងអស់នោះ
កើតឡើងហើយ ក្នុងភង្គក្នុងនៃចិត្ត និងក្នុងឧប្បាទក្នុងនៃចិត្តដែល
ប្រាសចាកសទ្ធា ក្នុងទីនោះ ឯសទ្ធិន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុង
ទីនោះទេ មនិន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ ដែលប្រកបដោយហេតុ កាល
ចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយផង សទ្ធិន្ត្រីយ កើតឡើងផង ក្នុងឧប្បាទក្នុងនៃ
ចិត្ត ដែលប្រកបដោយសទ្ធា ក្នុងបរត្តិកាល ក្នុងទីនោះ។

[៥៩] បញ្ញន្ត្រីយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា មនិន្ត្រីយ របស់សត្វ
នោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ បញ្ញន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ កាលចូល
ទៅកាន់សុទ្ធាវាស កើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯមនិន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ
មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ បញ្ញន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ ដែល
ប្រកបដោយញ្ញាណ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង មនិន្ត្រីយ កើតឡើងហើយ
ផង ក្នុងឧប្បាទក្នុងនៃចិត្ត ដែលប្រកបដោយញ្ញាណ ក្នុងបរត្តិកាល ក្នុង
ទីនោះ។ មួយទៀត មនិន្ត្រីយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា បញ្ញន្ត្រីយ

របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងអស់នោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃចិត្ត និងក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែល ប្រាសចាកញាណ ក្នុងទីនោះ ឯបញ្ញិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ ដែលប្រកបដោយញាណ កាល ចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងហើយផង បញ្ញិន្ទ្រិយ កើតឡើងផង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈ នៃចិត្ត ដែលប្រកបដោយញាណ ក្នុងបរតិកាល ក្នុងទីនោះ។

[៦០] ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង សោតិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយឬ។ កើតឡើងហើយ។ មួយទៀត សោតិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើងហើយ ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងឬ។ មិនមានទេ។

[៦១] ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង យានិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយឬ។ កើតឡើងហើយ។ មួយទៀត យានិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើងហើយ ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងឬ។ មិនមានទេ។

[៦២] ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ឥត្តិន្ទ្រិយ។ បេ។ បុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយឬ។ កើតឡើងហើយ។ មួយទៀត បុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើងហើយ ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងឬ។ មិនមានទេ។

[៦៣] ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ជីវិតិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយឬ។ កើតឡើងហើយ។ មួយទៀត ជីវិតិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើងហើយ ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងឬ។ មិនមានទេ។

[៦៤] ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង សោមនស្សិន្ទ្រិយ។ បេ។ ឧបេ ក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយឬ។ កើតឡើងហើយ។ មួយទៀត ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើងហើយ ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងឬ។ មិនមានទេ។

[៦៥] ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង សទ្ធិន្ទ្រិយ។ បេ។ បញ្ញិន្ទ្រិយ មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយឬ។ កើតឡើងហើយ។ មួយទៀត

មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើងហើយ ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងឬ។ មិនមានទេ។ ហេ។

[៦៦] ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង សោតិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើងឬ។ បណ្តាពួកសត្វដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព កាលចូលទៅកាន់បញ្ចវេការភព សត្វទាំងឡាយណា ចូលទៅកាន់អរូបភព ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើង ឯសោតិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វអ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង សោតិន្ទ្រិយ នឹងកើតឡើងផង។ មួយទៀត សោតិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងឬ។ សោតិន្ទ្រិយ របស់សត្វអ្នកមិនមានចក្ខុទាំងអស់នោះ កាលច្យុត កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើង ឯចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងទេ សោតិន្ទ្រិយ របស់សត្វអ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើងផង ចក្ខុន្ទ្រិយ កើតឡើងផង។

[៦៧] ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើងឬ។ បណ្តាពួកសត្វដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព កាលចូលទៅកាន់បញ្ចវេការភព សត្វទាំងឡាយណា ចូលទៅកាន់រូបាវចរភព និងអរូបាវចរភព ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើង ឯឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វអ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង ឃានិន្ទ្រិយ នឹងកើតឡើងផង។ មួយទៀត ឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងឬ។ ឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វអ្នកមិនមានចក្ខុទាំងអស់នោះ កាលច្យុត កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើង ឯចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងទេ ឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វ អ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើងផង ចក្ខុន្ទ្រិយ កើតឡើងផង។

[៦៨] ចក្ខុន្រ្ទិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ឥត្តិន្រ្ទិយ របស់សត្វនោះ នឹង កើតឡើងឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព កាលចូលទៅកាន់ បញ្ចវេការភព សត្វទាំងឡាយណា ចូលទៅកាន់រូបារចរភព និងអរូបារចរភព ហើយនឹងបរិនិព្វាន មួយទៀត បុរសទាំងឡាយណា សំដែងនូវភពពីររឿង ដោយ បុរិសភាពនុះឯង ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ ចក្ខុន្រ្ទិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើង ឯឥត្តិន្រ្ទិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹង មិនកើតឡើងទេ ចក្ខុន្រ្ទិយ របស់សត្វអ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាល ចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង ឥត្តិន្រ្ទិយ នឹងកើតឡើងផង។ មួយទៀត ឥត្តិន្រ្ទិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ចក្ខុន្រ្ទិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងឬ។ ឥត្តិន្រ្ទិយ របស់សត្វអ្នកមិនមានចក្ខុទាំងអស់នោះ កាលច្បុត កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹង កើតឡើង ឯចក្ខុន្រ្ទិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងទេ ឥត្តិន្រ្ទិយ របស់ សត្វអ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើងផង ចក្ខុន្រ្ទិយ កើតឡើងផង។

[៦៩] ចក្ខុន្រ្ទិយ របស់សត្វណា កើតឡើង បុរិសិន្រ្ទិយ របស់សត្វនោះ នឹង កើតឡើងឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព កាលចូលទៅកាន់ បញ្ចវេការភព សត្វទាំងឡាយណា ចូលទៅកាន់រូបារចរភព និងអរូបារចរភព ហើយនឹងបរិនិព្វាន មួយទៀត ស្ត្រីទាំងឡាយណា សំដែងនូវភពពីររឿង ដោយ ឥត្តិភាពនុះឯង ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ ចក្ខុន្រ្ទិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើង ឯបុរិសិន្រ្ទិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹង មិនកើតឡើងទេ ចក្ខុន្រ្ទិយ របស់សត្វអ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាល ចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង បុរិសិន្រ្ទិយ នឹងកើតឡើងផង។ មួយទៀត បុរិសិន្រ្ទិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ចក្ខុន្រ្ទិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងឬ។ បុរិសិន្រ្ទិយ របស់សត្វអ្នកមិនមានចក្ខុទាំងអស់នោះ កាលច្បុត កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើង ឯចក្ខុន្រ្ទិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងទេ បុរិសិន្រ្ទិយ

របស់សត្វអ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើងផង
ចក្ខុន្ត្រីយ កើតឡើងផង។

[៧០] ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វណា កើតឡើង ជីវិតិទ្រីយ របស់សត្វនោះ នឹង
កើតឡើងឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព កាលចូលទៅកាន់
បញ្ចវេការភព ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើង ឯជីវិតិទ្រីយ របស់សត្វ
ទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វអ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ ក្រៅ
នេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង ជីវិតិទ្រីយ នឹងកើតឡើងផង។
មួយទៀត ជីវិតិទ្រីយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វនោះ
កើតឡើងឬ។ ជីវិតិទ្រីយ របស់សត្វអ្នកមិនមានចក្ខុទាំងអស់នោះ កាលច្បួត
កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើង ឯចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើត
ឡើងទេ ជីវិតិទ្រីយ របស់សត្វអ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹង
កើតឡើងផង ចក្ខុន្ត្រីយ កើតឡើងផង។

[៧១] ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វណា កើតឡើង សោមនស្សិន្ត្រីយ របស់សត្វនោះ
នឹងកើតឡើងឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព កាលចូលទៅកាន់
បញ្ចវេការភព សត្វទាំងឡាយណា ជាអ្នកមានចក្ខុ កើតឡើង ដោយឧបេក្ខា
ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វ
ទាំងនោះ កើតឡើង ឯសោមនស្សិន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង
ទេ ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វអ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ
កើតឡើងផង សោមនស្សិន្ត្រីយ នឹងកើតឡើងផង។ មួយទៀត សោមនស្សិន្ត្រីយ
របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងឬ។ សោមនស្សិ
ន្ត្រីយ របស់សត្វ អ្នកមិនមានចក្ខុទាំងអស់នោះ កាលច្បួត កាលចាប់បដិសន្ធិ
នឹងកើតឡើង ឯចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងទេ សោមនស្សិ
ន្ត្រីយ របស់សត្វអ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើងផង
ចក្ខុន្ត្រីយ កើតឡើងផង។

[៧២] ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វណា កើតឡើង ឧបេក្ខិន្ត្រីយ របស់សត្វនោះ និង កើតឡើងឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព កាលចូលទៅកាន់ បញ្ចវេការភព សត្វទាំងឡាយណា អ្នកមានចក្ខុ កើតឡើង ដោយសោមនស្ស ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វ ទាំងនោះ កើតឡើង ឯឧបេក្ខិន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ និងមិនកើតឡើងទេ ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វ អ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង ឧបេក្ខិន្ត្រីយ នឹងកើតឡើងផង។ មួយទៀត ឧបេក្ខិន្ត្រីយ របស់ សត្វណា នឹងកើតឡើង ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងឬ។ ឧបេក្ខិន្ត្រីយ របស់សត្វអ្នកមិនមានចក្ខុទាំងអស់នោះ កាលច្បួត កាលចាប់បដិសន្ធិ និង កើតឡើង ឯចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងទេ ឧបេក្ខិន្ត្រីយ របស់ សត្វអ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើងផង ចក្ខុន្ត្រីយ កើតឡើងផង។

[៧៣] ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វណា កើតឡើង សន្ធិន្ត្រីយ។ បេ។ បញ្ញិន្ត្រីយ មនិន្ត្រីយ របស់សត្វនោះ និងកើតឡើងឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុង បច្ច័មភព កាលចូលទៅកាន់បញ្ចវេការភព ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើង ឯមនិន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ និងមិនកើតឡើងទេ ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វអ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង មនិន្ត្រីយ នឹងកើតឡើងផង។ មួយទៀត មនិន្ត្រីយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងឬ។ មនិន្ត្រីយ របស់សត្វអ្នកមិនមានចក្ខុ ទាំងអស់នោះ កាលច្បួត កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើង ឯចក្ខុន្ត្រីយ របស់ សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងទេ មនិន្ត្រីយ របស់សត្វ អ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើងផង ចក្ខុន្ត្រីយ កើតឡើងផង។

[៧៤] ឃានិន្ត្រីយ របស់សត្វណា កើតឡើង ឥត្តិន្ត្រីយ របស់សត្វនោះ និង កើតឡើងឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព កាលចូលទៅកាន់ កាមាវចរភព សត្វទាំងឡាយណា ចូលទៅកាន់រូបាវចរភព និងអរូបាវចរភព

ហើយនឹងបរិនិព្វាន មួយទៀត បុរសទាំងឡាយណា សំដែងនូវភពពីរបី ដោយ បុរិសភាពនុ៎ះឯង ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ ឃានិ ទ្រុឌ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើង ឯឥត្តិទ្រុឌ របស់សត្វទាំងនោះ នឹង មិនកើតឡើងទេ ឃានិទ្រុឌ របស់សត្វ អ្នកមានឃានៈទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាល ចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង ឥត្តិទ្រុឌ នឹងកើតឡើងផង។ មួយទៀត ឥត្តិទ្រុឌ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ឃានិទ្រុឌ របស់សត្វនោះ កើតឡើងឬ។ ឥត្តិទ្រុឌ របស់សត្វអ្នកមិនមានឃានៈទាំងអស់នោះ កាលច្បុក កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹង កើតឡើង ឯឃានិទ្រុឌ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងទេ ឥត្តិទ្រុឌ របស់ សត្វអ្នកមានឃានៈទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើងផង ឃានិទ្រុឌ កើតឡើងផង។

[៧៥] ឃានិទ្រុឌ របស់សត្វណា កើតឡើង បុរិសិទ្រុឌ របស់សត្វនោះ នឹង កើតឡើងឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព កាលចូលទៅកាន់ កាមាវចរភព សត្វទាំងឡាយណា ចូលទៅកាន់រូបាវចរភព និងអរូបាវចរភព ហើយនឹងបរិនិព្វាន មួយទៀត ស្ត្រីទាំងឡាយណា សំដែងនូវភពពីរបី ដោយ ឥត្តិភាពនុ៎ះឯង ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ ឃានិ ទ្រុឌ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើង ឯបុរិសិទ្រុឌ របស់សត្វទាំងនោះ នឹង មិនកើតឡើងទេ ឃានិទ្រុឌ របស់សត្វអ្នកមានឃានៈទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាល ចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង បុរិសិទ្រុឌ នឹងកើតឡើងផង។ មួយទៀត បុរិសិទ្ធ រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ឃានិទ្រុឌ របស់សត្វនោះ កើតឡើងឬ។ បុរិ សិទ្រុឌ របស់សត្វអ្នកមិនមានឃានៈទាំងអស់នោះ កាលច្បុក កាល ចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើង ឯឃានិទ្រុឌ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងទេ បុរិសិទ្រុឌ របស់សត្វអ្នកមានឃានៈទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើង ផង ឃានិទ្រុឌ កើតឡើងផង។

[៧៦] ឃានិទ្រុឌ របស់សត្វណា កើតឡើង ជីវិតិទ្រុឌ របស់សត្វនោះ នឹង កើតឡើងឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព កាលចូលទៅកាន់

កាមាវចរភព ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើង ឯជីវិតិទ្រ្តិយ របស់សត្វ
ទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វអ្នកមានឃានៈទាំងនោះ
ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង ជីវិតិទ្រ្តិយ នឹងកើតឡើងផង។
មួយទៀត ជីវិតិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ
កើតឡើងឬ។ ជីវិតិទ្រ្តិយ របស់សត្វអ្នកមិនមានឃានៈទាំងអស់នោះ កាលច្បួត
កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើង ឯឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើត
ឡើងទេ ជីវិតិទ្រ្តិយ របស់សត្វអ្នកមានឃានៈទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹង
កើតឡើងផង ឃានិទ្រ្តិយកើតឡើងផង។

[៧៧] ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា កើតឡើង សោមនស្សិទ្រ្តិយ របស់សត្វ
នោះ នឹងកើតឡើងឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ចិមភព កាលចូល
ទៅកាន់កាមាវចរភព សត្វទាំងឡាយណា អ្នកមានឃានៈ កើតឡើង ដោយ
ឧបេក្ខា ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ ឃានិទ្រ្តិយ របស់
សត្វទាំងនោះ កើតឡើង ឯសោមនស្សិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើត
ឡើងទេ ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វអ្នកមានឃានៈទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាល
ចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង សោមនស្សិទ្រ្តិយ នឹងកើតឡើងផង។ មួយទៀត
សោមនស្សិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ
កើតឡើងឬ។ សោមនស្សិទ្រ្តិយ របស់សត្វអ្នកមិនមានឃានៈទាំងអស់នោះ កាល
ច្បួត កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើង ឯឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ
មិនកើតឡើងទេ សោមនស្សិទ្រ្តិយ របស់សត្វ អ្នកមានឃានៈទាំងនោះ កាល
ចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើងផង ឃានិទ្រ្តិយ កើតឡើងផង។

[៧៨] ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ឧបេក្ខិទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ
នឹងកើតឡើងឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ចិមភព កាលចូលទៅកាន់
កាមាវចរភព សត្វទាំងឡាយណា អ្នកមានឃានៈ កើតឡើង ដោយសោមនស្ស
ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វ
ទាំងនោះ កើតឡើង ឯឧបេក្ខិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ

ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វអ្នកមានឃានៈទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង ឧបេក្ខិទ្រ្តិយ និងកើតឡើងផង។ មួយទៀត ឧបេក្ខិទ្រ្តិយ របស់ សត្វណា នឹងកើតឡើង ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងឬ។ ឧបេក្ខិទ្រ្តិយ របស់សត្វអ្នកមិនមានឃានៈទាំងអស់នោះ កាលច្បួត កាលចាប់បដិសន្ធិ និង កើតឡើង ឯឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងទេ ឧបេក្ខិទ្រ្តិយ របស់ សត្វអ្នកមានឃានៈទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ និងកើតឡើងផង ឃានិទ្រ្តិយ កើតឡើងផង។

[៧៩] ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា កើតឡើង សន្ធិទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ នឹង កើតឡើងឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព កាលចូលទៅកាន់ កាមាវចរភព ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើង ឯសន្ធិទ្រ្តិយ របស់សត្វ នោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វអ្នកមានឃានៈទាំងនោះ ក្រៅ នេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង សន្ធិទ្រ្តិយ នឹងកើតឡើងផង។ មួយទៀត សន្ធិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងឬ។ សន្ធិទ្រ្តិយ របស់សត្វអ្នកមិនមានឃានៈទាំងអស់នោះ កាលច្បួត កាល ចាប់បដិសន្ធិ និងកើតឡើង ឯឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងទេ សន្ធិទ្រ្តិយ របស់សត្វ អ្នកមានឃានៈទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ និងកើតឡើង ផង ឃានិទ្រ្តិយ កើតឡើងផង។

[៨០] ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា កើតឡើង បញ្ញិទ្រ្តិយ។ បេ។ មនិទ្រ្តិយ របស់ សត្វនោះ នឹងកើតឡើងឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព កាលចូល ទៅកាន់កាមាវចរភព ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើង ឯមនិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វអ្នកមានឃានៈ ទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង មនិទ្រ្តិយ នឹងកើតឡើង ផង។ មួយទៀត មនិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វ នោះ កើតឡើងឬ។ មនិទ្រ្តិយ របស់សត្វអ្នកមិនមានឃានៈទាំងអស់នោះ កាល ច្បួត កាលចាប់បដិសន្ធិ និងកើតឡើង ឯឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ

មិនកើតឡើងទេ មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វអ្នកមានឃានទាំងនោះ កាល ចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើងផង ឃានិន្ទ្រិយ កើតឡើងផង។

[៨១] ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង បុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹង កើតឡើងឬ។ បណ្តាពួកស្រ្តី ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព កាលចាប់បដិសន្ធិ ស្រ្តី ទាំងឡាយណា ចូលទៅកាន់រូបារចរភព និងអរូបារចរភព ហើយនឹងបរិនិព្វាន ក្តី ស្រ្តីទាំងឡាយណា សំដែងនូវភពពីររូបិ ដោយឥត្តិភាពនុះឯង ហើយនឹង បរិនិព្វានក្តី កាលស្រ្តីទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់ស្រ្តីទាំងនោះ កើតឡើង ឯបុរិសិន្ទ្រិយ របស់ស្រ្តីទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់ ស្រ្តីទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង បុរិសិន្ទ្រិយ និង កើតឡើងផង។ មួយទៀត បុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងឬ។ បុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វដែលមិនមែនជាស្រ្តីទាំងអស់ នោះ កាលច្បុក កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើង ឯឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វ ទាំងនោះ មិនកើតឡើងទេ បុរិសិន្ទ្រិយ របស់ស្រ្តីទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើងផង ឥត្តិន្ទ្រិយ កើតឡើងផង។

[៨២] ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ជីវិតិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹង កើតឡើងឬ។ ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់ពួកស្រ្តី ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព កាល ចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើង ឯជីវិតិន្ទ្រិយ របស់ស្រ្តីទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់ស្រ្តីទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង ជីវិតិន្ទ្រិយ នឹងកើតឡើងផង។ មួយទៀត ជីវិតិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹង កើតឡើង ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងឬ។ ជីវិតិន្ទ្រិយ របស់សត្វដែល មិនមែនជាស្រ្តីទាំងអស់នោះ កាលច្បុក កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើង ឯ ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងទេ ជីវិតិន្ទ្រិយ របស់ស្រ្តីទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើងផង ឥត្តិន្ទ្រិយ កើតឡើងផង។

[៨៣] ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើងឬ។ បណ្តាពួកស្រ្តី ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព កាលចាប់បដិសន្ធិ

ពួកស្រីណា កើតឡើង ដោយឧបេក្ខា ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលស្រីទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់ស្រីទាំងនោះ កើតឡើង ឯសោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់ ស្រីទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់ស្រីទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាល ចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង សោមនស្សិន្ទ្រិយ នឹងកើតឡើងផង។ មួយទៀត សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងឬ។ សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វមិនមែនជាស្រីទាំងអស់នោះ កាល ច្យុត កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើង ឯឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងទេ សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់ស្រីទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹង កើតឡើងផង ឥត្តិន្ទ្រិយ កើតឡើងផង។

[៨៤] ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹង កើតឡើងឬ។ បណ្តាពួកស្រី ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព កាលចាប់បដិសន្ធិ ពួកស្រី ណា កើតឡើង ដោយសោមនស្ស ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលស្រីទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់ស្រីទាំងនោះ កើតឡើង ឯឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់ស្រី ទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់ស្រីទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាល ចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ នឹងកើតឡើងផង។ មួយទៀត ឧបេ ក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងឬ។ ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វមិនមែនជាស្រីទាំងអស់នោះ កាលច្យុត កាល ចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើង ឯឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងទេ ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់ស្រីទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើងផង ឥត្តិន្ទ្រិយ កើតឡើងផង។

[៨៥] ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង សទ្ធិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹង កើតឡើងឬ។ ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់ស្រីទាំងនោះ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព កាល ចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើង ឯសទ្ធិន្ទ្រិយ របស់ស្រីទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់ស្រីទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង សទ្ធិន្ទ្រិយ នឹងកើតឡើងផង។ មួយទៀត សទ្ធិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង

ឥតិទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងឬ។ សទ្ធិទ្រិយ របស់សត្វមិនមែនជាស្រ្តី ទាំងអស់នោះ កាលច្បុក កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើង ឯឥតិទ្រិយ របស់ សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងទេ សទ្ធិទ្រិយ របស់ស្រ្តីទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើងផង ឥតិទ្រិយ កើតឡើងផង។

[៨៦] ឥតិទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង បញ្ចិទ្រិយ។ មនិទ្រិយ របស់ សត្វនោះ នឹងកើតឡើងឬ។ ឥតិទ្រិយ របស់ស្រ្តីទាំងនោះ ដែលកើតក្នុង បច្ច័មភព កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើង ឯមនិទ្រិយ របស់ស្រ្តីទាំងនោះ នឹង មិនកើតឡើងទេ ឥតិទ្រិយ របស់ស្រ្តីទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង មនិទ្រិយ នឹងកើតឡើងផង។ មួយទៀត មនិទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ឥតិទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងឬ។ មនិទ្រិយ របស់សត្វ មិនមែនជាស្រ្តីទាំងអស់នោះ កាលច្បុក កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើង ឯ ឥតិទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងទេ មនិទ្រិយ របស់ស្រ្តីទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើងផង ឥតិទ្រិយ កើតឡើងផង។

[៨៧] បុរិសិទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ជិវិតិទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹង កើតឡើងឬ។ បុរិសិទ្រិយ របស់បុរសទាំងនោះ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព កាល ចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើង ឯជិវិតិទ្រិយ របស់បុរសទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ បុរិសិទ្រិយ របស់បុរសទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង ជិវិតិទ្រិយ នឹងកើតឡើងផង។ មួយទៀត ជិវិតិទ្រិយ របស់សត្វណា នឹង កើតឡើង បុរិសិទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងឬ។ ជិវិតិទ្រិយ របស់សត្វ មិនមែនជាបុរសទាំងអស់នោះ កាលច្បុក កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើង ឯ បុរិសិទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងទេ ជិវិតិទ្រិយ របស់បុរសទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើងផង បុរិសិទ្រិយ កើតឡើងផង។

[៨៨] បុរិសិទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង សោមនស្សិទ្រិយ របស់សត្វ នោះ នឹងកើតឡើងឬ។ បណ្តាពួកបុរស ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព កាល ចាប់បដិសន្ធិ ពួកបុរសណា កើតឡើងដោយឧបេក្ខា ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាល

បុរសទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ បុរិសិទ្ធិយ របស់បុរសទាំងនោះ កើតឡើង ឯសោមនស្សិទ្ធិយ របស់បុរសទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ បុរិសិទ្ធិយ របស់បុរសទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង សោមនស្សិទ្ធិយ នឹងកើតឡើងផង។ មួយទៀត សោមនស្សិទ្ធិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងឬ។ សោមនស្សិទ្ធិយ របស់សត្វមិនមែនជាបុរសទាំងអស់នោះ កាលច្បួត កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើង ឯបុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងទេ សោមនស្សិទ្ធិយ របស់បុរសទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើងផង បុរិសិទ្ធិយ កើតឡើងផង។

[៨៩] បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ឧបេក្ខិទ្ធិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើងឬ។ បណ្តាពួកបុរស ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព កាលចាប់បដិសន្ធិ ពួកបុរសណា កើតឡើង ដោយសោមនស្ស ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលបុរសទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ បុរិសិទ្ធិយ របស់បុរសទាំងនោះ កើតឡើង ឯឧបេក្ខិទ្ធិយ របស់បុរសទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ បុរិសិទ្ធិយ របស់បុរសទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង ឧបេក្ខិទ្ធិយ នឹងកើតឡើងផង។ មួយទៀត ឧបេក្ខិទ្ធិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងឬ។ ឧបេក្ខិទ្ធិយ របស់សត្វមិនមែនជាបុរសទាំងអស់នោះ កាលច្បួត កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើង ឯបុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងទេ ឧបេក្ខិទ្ធិយ របស់បុរសទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើងផង បុរិសិទ្ធិយ កើតឡើងផង។

[៩០] បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វណា កើតឡើង សទ្ធិទ្ធិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើងឬ។ បុរិសិទ្ធិយ របស់បុរសទាំងនោះ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើង ឯសទ្ធិទ្ធិយ របស់បុរសទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ បុរិសិទ្ធិយ របស់បុរសទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង សទ្ធិទ្ធិយ នឹងកើតឡើងផង។ មួយទៀត សទ្ធិទ្ធិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងឬ។ សទ្ធិទ្ធិយ របស់សត្វមិនមែនជាបុរស

ទាំងអស់នោះ: កាលច្បាត កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើង ឯបុរិសិទ្ធិយ របស់
សត្វទាំងនោះ: មិនកើតឡើងទេ សទ្ធិទ្រុឌិយ របស់បុរសទាំងនោះ: កាល
ចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើងផង បុរិសិទ្ធិយ កើតឡើងផង។

[៩១] បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វណា កើតឡើង បញ្ជិទ្ធិយ។ហេ។ មនិទ្រុឌិយ របស់
សត្វនោះ: នឹងកើតឡើងឬ។ បុរិសិទ្ធិយ របស់បុរសទាំងនោះ: ដែលកើតក្នុង
បច្ច័មភព កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើង ឯមនិទ្រុឌិយ របស់បុរសទាំងនោះ: នឹង
មិនកើតឡើងទេ បុរិសិទ្ធិយ របស់បុរសទាំងនោះ: ក្រៅនេះ: កាលចាប់បដិសន្ធិ
កើតឡើងផង មនិទ្រុឌិយ នឹងកើតឡើងផង។ មួយទៀត មនិទ្រុឌិយ របស់សត្វណា
នឹងកើតឡើង បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វនោះ: កើតឡើងឬ។ មនិទ្រុឌិយ របស់សត្វ
ដែលមិនមែនជាបុរសទាំងអស់នោះ: កាលច្បាត កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹង
កើតឡើង ឯបុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ: មិនកើតឡើងទេ មនិទ្រុឌិយ របស់
បុរសទាំងនោះ: កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើងផង បុរិសិទ្ធិយ កើតឡើង
ផង។

[៩២] ជីវិតិទ្រុឌិយ របស់សត្វណា កើតឡើង សោមនស្សិទ្ធិយ របស់សត្វនោះ:
នឹងកើតឡើងឬ។ បច្ច័មចិត្ត ដែលប្រកបដោយឧបេក្ខា ក្នុងលំដាប់នៃចិត្តណា
នឹងកើតឡើង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃបច្ច័មចិត្ត ជីវិតិទ្រុឌិយ របស់សត្វទាំងនោះ:
កើតឡើង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្តនោះ: ឯសោមនស្សិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ:
នឹងមិនកើតឡើងទេ ជីវិតិទ្រុឌិយ របស់សត្វទាំងនោះ: ក្រៅនេះ: កាល
ចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង សោមនស្សិទ្ធិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងឧប្បាទក្ខ
ណៈនៃចិត្ត ក្នុងបរត្តិកាល។ មួយទៀត សោមនស្សិទ្ធិយ របស់សត្វណា នឹង
កើតឡើង ជីវិតិទ្រុឌិយ របស់សត្វនោះ: កើតឡើងឬ។ សោមនស្សិទ្ធិយ របស់សត្វ
ទាំងអស់នោះ: កាលច្បាត នឹងកើតឡើង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃចិត្តក្នុងបរត្តិកាល ឯ
ជីវិតិទ្រុឌិយ របស់សត្វទាំងនោះ: មិនកើតឡើងទេ សោមនស្សិទ្ធិយ របស់សត្វ
ទាំងអស់នោះ: កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើងផង ជីវិតិទ្រុឌិយ កើតឡើងផង
ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ក្នុងបរត្តិកាល។

[៩៣] ជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វណា កើតឡើង ឧបេក្ខិតិទ្រុយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើងឬ។ បច្ចិមចិត្ត ដែលប្រកបដោយសោមនស្ស ក្នុងលំដាប់នៃចិត្តណា នឹងកើតឡើង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត ជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្តនោះ ឯឧបេក្ខិតិទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ ជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង ឧបេក្ខិតិទ្រុយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ក្នុងបរត្តិកាល។ មួយទៀត ឧបេក្ខិតិទ្រុយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងឬ។ ឧបេក្ខិតិទ្រុយ របស់សត្វទាំងអស់នោះ កាលច្យុត នឹងកើតឡើង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃចិត្ត ក្នុងបរត្តិកាល ឯជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងទេ ឧបេក្ខិតិទ្រុយ របស់សត្វទាំងអស់នោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើងផង ជីវិតិទ្រុយ កើតឡើងផង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ក្នុងបរត្តិកាល។

[៩៤] ជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វណា កើតឡើង សទ្ធិទ្រុយ។ បេ។ បញ្ញិតិទ្រុយ មនិតិទ្រុយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើងឬ។ ជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត ឯមនិតិទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ ជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង មនិតិទ្រុយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ក្នុងបរត្តិកាល។ មួយទៀត មនិតិទ្រុយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងឬ។ មនិតិទ្រុយ របស់សត្វទាំងអស់នោះ កាលច្យុត នឹងកើតឡើង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃចិត្ត ក្នុងបរត្តិកាល ឯជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងទេ មនិតិទ្រុយ របស់សត្វទាំងអស់នោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើងផង ជីវិតិទ្រុយ កើតឡើងផង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ក្នុងបរត្តិកាល។

[៩៥] សោមនស្សិតិទ្រុយ របស់សត្វណា កើតឡើង ឧបេក្ខិតិទ្រុយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើងឬ។ បច្ចិមចិត្ត ដែលប្រកបដោយសោមនស្ស ក្នុងលំដាប់នៃ

ចិត្តណា នឹងកើតឡើង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត ដែលប្រកបដោយ សោមនស្ស សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃ ចិត្តនោះ ឯឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ សោមនស្ស ិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ ដោយសោមនស្ស កើតឡើងផង ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែល ប្រកបដោយសោមនស្ស ក្នុងបរត្តិកាល។ មួយទៀត ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងឬ។ ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់ សត្វដែលចូលកាន់និរោធនិងអសញ្ញសត្វទាំងអស់នោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃចិត្ត និងក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែលប្រាសចាកសោមនស្ស ឯសោ មនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងទេ ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វ ទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ ដោយសោមនស្ស នឹងកើតឡើងផង សោមនស្ស ិន្ទ្រិយ កើតឡើងផង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែលប្រកបដោយសោមនស្ស ក្នុង បរត្តិកាល។

[៩៦] សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង សន្ធិន្ទ្រិយ។ បេ។ បញ្ញិន្ទ្រិយ មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើងឬ។ សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត ដែលប្រកបដោយសោមនស្ស ឯ មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វ ទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ ដោយសោមនស្ស កើតឡើងផង មនិន្ទ្រិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែលប្រកបដោយ សោមនស្ស ក្នុងបរត្តិកាល។ មួយទៀត មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងឬ។ មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វដែល ចូលកាន់និរោធនិងអសញ្ញសត្វទាំងអស់នោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃ ចិត្ត និងក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែលប្រាសចាកសោមនស្ស ឯសោមនស្ស ិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងទេ មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កាល

ចាប់បដិសន្ធិ ដោយសោមនស្ស នឹងកើតឡើងផង សោមនស្សន្ត្រីយ កើតឡើង ផង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែលប្រកបដោយសោមនស្ស ក្នុងបរត្តិកាល។

[៩៧] ឧបេក្ខិត្រីយ របស់សត្វណា កើតឡើង សន្ធិន្ត្រីយ របស់សត្វនោះ នឹង កើតឡើងឬ។ ឧបេក្ខិត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃ បច្ចិមចិត្ត ដែលប្រកបដោយឧបេក្ខា ឯសន្ធិន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹង មិនកើតឡើងទេ ឧបេក្ខិត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ ដោយឧបេក្ខា កើតឡើងផង សន្ធិន្ត្រីយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃ ចិត្ត ដែលប្រកបដោយឧបេក្ខា ក្នុងបរត្តិកាល។ មួយទៀត សន្ធិន្ត្រីយ របស់សត្វ ណា នឹងកើតឡើង ឧបេក្ខិត្រីយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងឬ។ សន្ធិន្ត្រីយ របស់ សត្វដែលចូលកាន់និរោធ និងអសញ្ញាសត្វទាំងអស់នោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងភក្ក ក្ខណៈនៃចិត្ត និងក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែលប្រាសចាកឧបេក្ខា ឯឧបេ ក្ខិត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងទេ សន្ធិន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ ដោយឧបេក្ខា នឹងកើតឡើងផង ឧបេក្ខិត្រីយ កើតឡើង ផង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែលប្រកបដោយឧបេក្ខា ក្នុងបរត្តិកាល។

[៩៨] ឧបេក្ខិត្រីយ របស់សត្វណា កើតឡើង បញ្ញិត្រីយ។ បេ។ មនិត្រីយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើងឬ។ ឧបេក្ខិត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត ដែលប្រកបដោយឧបេក្ខា ឯមនិត្រីយ របស់សត្វ ទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ ឧបេក្ខិត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាល ចាប់បដិសន្ធិ ដោយឧបេក្ខា កើតឡើងផង មនិត្រីយ កើតឡើងផង ក្នុង ឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែលប្រកបដោយឧបេក្ខា ក្នុងបរត្តិកាល។ មួយទៀត មនិត្រីយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ឧបេក្ខិត្រីយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ឬ។ មនិត្រីយ របស់សត្វដែលចូលកាន់និរោធ និងអសញ្ញាសត្វទាំងអស់នោះ នឹង កើតឡើង ក្នុងភក្កក្ខណៈនៃចិត្ត និងក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែលប្រាសចាក ឧបេក្ខា ឯឧបេក្ខិត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងទេ មនិត្រីយ របស់ សត្វទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ ដោយឧបេក្ខា នឹងកើតឡើងផង ឧបេក្ខិត្រីយ

កើតឡើងផង ក្នុងឧប្បាទក្នុងនៃចិត្ត ដែលប្រកបដោយឧបេក្ខា ក្នុង បរត្តិកាល។

[៩៩] សទ្ធិន្ត្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង បញ្ញិន្ត្រិយ។ បេ។ មនិន្ត្រិយ របស់ សត្វនោះ នឹងកើតឡើងឬ។ សទ្ធិន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើង ក្នុង ឧប្បាទក្នុងនៃបច្ចិមចិត្ត ឯមនិន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ទេ សទ្ធិន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ ដែលប្រកបដោយហេតុ កាល ចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង មនិន្ត្រិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងឧប្បាទក្នុងនៃ ចិត្ត ដែលប្រកបដោយសទ្ធា ក្នុងបរត្តិកាល។ មួយទៀត មនិន្ត្រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង សទ្ធិន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងឬ។ មនិន្ត្រិយ របស់សត្វដែល ចូលកាន់និរោធនិងអសញ្ញសត្វទាំងអស់នោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងភង្គក្នុងនៃ ចិត្ត និងក្នុងឧប្បាទក្នុងនៃចិត្ត ដែលប្រាសចាកសទ្ធា ឯសទ្ធិន្ត្រិយ របស់សត្វ ទាំងនោះ មិនកើតឡើងទេ មនិន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ ដែលប្រកបដោយ ហេតុ កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើងផង សទ្ធិន្ត្រិយ កើតឡើងផង ក្នុង ឧប្បាទក្នុងនៃចិត្ត ដែលប្រកបដោយសទ្ធា ក្នុងបរត្តិកាល។

[១០០] បញ្ញិន្ត្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង មនិន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ នឹង កើតឡើងឬ។ បញ្ញិន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើង ក្នុងឧប្បាទក្នុងនៃ បច្ចិមចិត្ត ឯមនិន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ បញ្ញិន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ ដែលប្រកបដោយញ្ញាណ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង មនិន្ត្រិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងឧប្បាទក្នុងនៃចិត្ត ដែល ប្រកបដោយញ្ញាណ ក្នុងបរត្តិកាល។ មួយទៀត មនិន្ត្រិយ របស់សត្វណា នឹង កើតឡើង បញ្ញិន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងឬ។ មនិន្ត្រិយ របស់សត្វដែល ចូលកាន់និរោធនិងអសញ្ញសត្វទាំងអស់នោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងភង្គក្នុងនៃ ចិត្ត និងក្នុងឧប្បាទក្នុងនៃចិត្ត ដែលប្រាសចាកញ្ញាណ ឯបញ្ញិន្ត្រិយ របស់សត្វ ទាំងនោះ មិនកើតឡើងទេ មនិន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ ដែលប្រកបដោយ

ញាណ កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើងផង បញ្ញត្តិយ កើតឡើងផង ក្នុង ឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែលប្រកបដោយញាណ ក្នុងបរិក្ខិតកាល។

[១០១] ចក្ខុន្ត្រិយ កើតឡើង ក្នុងទីណា។ហេ។

[១០២] ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា សោតិន្ត្រិយ របស់ សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ចក្ខុន្ត្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុង បច្ច័មភព កាលចូលទៅកាន់បញ្ចវេការភព កើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯសោតិ ន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វ អ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង សោតិន្ត្រិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត សោតិន្ត្រិយ របស់សត្វណា នឹង កើតឡើង ក្នុងទីណា ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ សោតិ ន្ត្រិយ របស់សត្វអ្នកមិនមានចក្ខុទាំងនោះ កាលច្យុតចាកបញ្ចវេការភព កាល ចូលទៅកាន់កាមាវចរភព នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វ ទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ សោតិន្ត្រិយ របស់សត្វអ្នកមានចក្ខុ ទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើងផង ចក្ខុន្ត្រិយ កើតឡើងផង ក្នុង ទីនោះ។

[១០៣] ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា ឃានិន្ត្រិយ របស់ សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ចក្ខុន្ត្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុង បច្ច័មភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់រូបារចរភព កើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឃានិន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុង ទីនោះទេ ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វអ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចូល ទៅកាន់កាមាវចរភព កើតឡើងផង ឃានិន្ត្រិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុង ទីនោះ។ មួយទៀត ឃានិន្ត្រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឃានិន្ត្រិយ របស់សត្វអ្នកមិនមានចក្ខុ ទាំងនោះ កាលច្យុតចាកកាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព នឹង កើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុង

ទីនោះទេ យានិទ្រ្តិយ របស់សត្វអ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ កាលចូលទៅកាន់
កាមាវចរភព នឹងកើតឡើងផង ចក្ខុទ្រ្តិយ កើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[១០៤] ចក្ខុទ្រ្តិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា ឥត្តិទ្រ្តិយ របស់សត្វ
នោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព
កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់រូបាវចរភព ពួកបុរសណា
សំដែងនូវភពពីរ-បី ដោយបុរិសភាពនុះឯង ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលសត្វ
ទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ ចក្ខុទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯ
ឥត្តិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ចក្ខុទ្រ្តិយ របស់
សត្វអ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព កើតឡើង
ផង ឥត្តិទ្រ្តិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត ឥត្តិទ្រ្តិយ របស់សត្វ
ណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា ចក្ខុទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។
ឥត្តិទ្រ្តិយ របស់សត្វអ្នកមិនមានចក្ខុទាំងនោះ កាលច្បួតចាកកាមាវចរភព
កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯចក្ខុទ្រ្តិយ របស់
សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឥត្តិទ្រ្តិយ របស់សត្វអ្នកមានចក្ខុ
ទាំងនោះ កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព នឹងកើតឡើងផង ចក្ខុទ្រ្តិយ
កើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[១០៥] ចក្ខុទ្រ្តិយ របស់សត្វណា កើតឡើងក្នុងទីណា បុរិសិទ្រ្តិយ របស់សត្វ
នោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព
កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់រូបាវចរភព ពួកស្ត្រីណា
សំដែងនូវភពពីរ-បី ដោយឥត្តិភាពនុះឯង ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលស្ត្រី
ទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ ចក្ខុទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯ
បុរិសិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ចក្ខុទ្រ្តិយ របស់
សត្វអ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព កើតឡើង
ផង បុរិសិទ្រ្តិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត បុរិសិទ្រ្តិយ របស់សត្វ
ណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា ចក្ខុទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។

បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វអ្នកមិនមានចក្ខុទាំងនោះ កាលច្យុតចាកកាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯចក្ខុទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វអ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព នឹងកើតឡើងផង ចក្ខុទ្រិយ កើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[១០៦] ចក្ខុទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា ជីវិតិទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ចក្ខុទ្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ចិមភព កាលចូលទៅកាន់បញ្ចវេកាភព កើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯជីវិតិទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ចក្ខុទ្រិយ របស់សត្វអ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង ជីវិតិទ្រិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត ជីវិតិទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា ចក្ខុទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ជីវិតិទ្រិយ របស់សត្វអ្នកមិនមានចក្ខុទាំងអស់នោះ កាលច្យុត កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯចក្ខុទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ជីវិតិទ្រិយ របស់សត្វអ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើងផង ចក្ខុទ្រិយ កើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[១០៧] ចក្ខុទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា សោមនស្សិទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ចិមភព កាលចូលទៅកាន់បញ្ចវេកាភព ពួកសត្វណា ប្រកបដោយចក្ខុ កើតឡើង ដោយឧបេក្ខា ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ ចក្ខុទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯសោមនស្សិទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ចក្ខុទ្រិយ របស់សត្វអ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង សោមនស្សិទ្រិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត សោមនស្សិទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា ចក្ខុទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ សោ

មនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វអ្នកមិនមានចក្ខុទាំងនោះ កាលច្យុតចាកបញ្ចវេការភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វអ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើងផង ចក្ខុន្ទ្រិយ កើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[១០៨] ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព កាលចូលទៅកាន់បញ្ចវេការភព ពួកសត្វណា ប្រកបដោយចក្ខុ កើតឡើងដោយសោមនស្ស ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វអ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ និងកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វអ្នកមិនមានចក្ខុ កាលច្យុតចាកបញ្ចវេការភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព និងពួកអរូបព្រហ្មនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វអ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើងផង ចក្ខុន្ទ្រិយ កើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[១០៩] ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា សន្និទ្ធិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព កាលចូលទៅកាន់បញ្ចវេការភព កើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯសន្និទ្ធិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វអ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង សន្និទ្ធិន្ទ្រិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត សន្និទ្ធិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹង

កើតឡើង ក្នុងទីណា ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ សន្និដ្ឋាន របស់ពួកសត្វអ្នកមិនមានចក្ខុ កាលច្បុកចាកបញ្ចវេទនាភព កាល ចូលទៅកាន់កាមាវចរភព និងពួកអរូបព្រហ្មនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯ ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ សន្និដ្ឋាន របស់សត្វ អ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើងផង ចក្ខុន្ត្រីយ កើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[១១០] ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា បញ្ញិន្ត្រីយ។ ហេ មនិន្ត្រីយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ចក្ខុន្ត្រីយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព កាលចូលទៅកាន់បញ្ចវេទនាភព កើតឡើង ក្នុង ទីនោះ ឯមនិន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វអ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង មនិន្ត្រីយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត មនិន្ត្រីយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុង ទីនោះឬ។ មនិន្ត្រីយ របស់ពួកសត្វអ្នកមិនមានចក្ខុ កាលច្បុកចាកបញ្ចវេទនា ភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព និងពួកអរូបព្រហ្មនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ មនិន្ត្រីយ របស់សត្វអ្នកមានចក្ខុទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើង ផង ចក្ខុន្ត្រីយ កើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[១១១] ឃានិន្ត្រីយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា ឥត្តិន្ត្រីយ របស់សត្វ នោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព ពួកបុរសណា សំដែងនូវភពពីរ-បី ដោយ បុរិសភាពនុ៎ះឯង ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ ឃានិ ន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឥត្តិន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឃានិន្ត្រីយ របស់សត្វអ្នកមានឃានៈទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង ឥត្តិន្ត្រីយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុង

ទីនោះ។ មួយទៀត ឥត្តិទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា ឃានិទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឥត្តិទ្រិយ របស់សត្វអ្នកមិនមានឃានៈ ទាំងនោះ កាលច្បុកចាកកាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព និង កើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឃានិទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុង ទីនោះទេ ឥត្តិទ្រិយ របស់សត្វអ្នកមានឃានៈទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ និង កើតឡើងផង ឃានិទ្រិយ កើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[១១២] ឃានិទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា បុរិសិទ្រិយ របស់ សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព ពួកស្រីណា សំដែងនូវភពពីរ-បី ដោយឥត្តិភាព នុះឯង ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលស្រីទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ ឃានិទ្រិយ របស់ សត្វទាំងនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯបុរិសិទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹង មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឃានិទ្រិយ របស់សត្វអ្នកមានឃានៈទាំងនោះ ក្រៅ នេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង បុរិសិទ្រិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុង ទីនោះ។ មួយទៀត បុរិសិទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា ឃានិទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បុរិសិទ្រិយ របស់សត្វអ្នកមិនមាន ឃានៈទាំងនោះ កាលច្បុកចាកកាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព និងកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឃានិទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុង ទីនោះទេ បុរិសិទ្រិយ របស់សត្វអ្នកមានឃានៈទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ និង កើតឡើងផង ឃានិទ្រិយ កើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[១១៣] ឃានិទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា ជិវិតិទ្រិយ របស់ សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឃានិទ្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុង បច្ច័មភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព កើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯជិវិតិទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឃានិទ្រិយ របស់សត្វ អ្នកមានឃានៈទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង ជិវិតិទ្រិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត ជិវិតិទ្រិយ របស់សត្វណា នឹង

កើតឡើង ក្នុងទីណា ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ជីវិតិទ្រ្តិយ របស់សត្វអ្នកមិនមានឃានៈទាំងអស់នោះ កាលច្បុត កាល ចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ជីវិតិទ្រ្តិយ របស់សត្វអ្នកមានឃានៈទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើងផង ឃានិទ្រ្តិយ កើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[១១៤] ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា សោមនស្សិទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុង បច្ច្រមភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព ពួកសត្វណា អ្នកមានឃានៈ កើតឡើង ដោយឧបេក្ខា ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯសោមនស្សិទ្រ្តិយ របស់ សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វអ្នកមាន ឃានៈទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង សោមនស្សិទ្រ្តិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត សោមនស្សិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា នឹង កើតឡើង ក្នុងទីណា ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ សោ មនស្សិទ្រ្តិយ របស់ពួកសត្វអ្នកមិនមានឃានៈ កាលច្បុតចាកកាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព និងពួករូបាវចរសត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុង ទីនោះ ឯឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ សោ មនស្សិទ្រ្តិយ របស់សត្វអ្នកមានឃានៈទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹង កើតឡើងផង ឃានិទ្រ្តិយ កើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[១១៥] ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា ឧបេក្ខិទ្រ្តិយ របស់ សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច្រមភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព ពួកសត្វណា អ្នកមានឃានៈ កើតឡើង ដោយ សោមនស្ស ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឧបេក្ខិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វអ្នកមានឃានៈទាំងនោះ

ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង ឧបេក្ខិត្រិយ និងកើតឡើងផង ក្នុង ទីនោះ។ មួយទៀត ឧបេក្ខិត្រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា ឃានិ ត្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឧបេក្ខិត្រិយ របស់ពួកសត្វអ្នក មិនមានឃានៈ កាលច្បួតចាកកាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព ពួករូបាវចរសត្វ និងពួកអរូបាវចរសត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឃានិ ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឧបេក្ខិត្រិយ របស់សត្វ អ្នកមានឃានៈទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើងផង ឃានិត្រិយ កើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[១១៦] ឃានិត្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា សទ្ធិត្រិយ របស់សត្វ នោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឃានិត្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុង បច្ច័មភពនោះ កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព កើតឡើង ក្នុងទីនោះៈ ឯ សទ្ធិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឃានិត្រិយ របស់ សត្វអ្នកមានឃានៈទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង សទ្ធិត្រិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត សទ្ធិត្រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា ឃានិត្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ សទ្ធិត្រិយ របស់ ពួកសត្វអ្នកមិនមានឃានៈ កាលច្បួតចាកកាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់ កាមាវចរភព ពួករូបាវចរសត្វ និងពួកអរូបាវចរសត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុង ទីនោះ ឯឃានិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ សទ្ធិត្រិយ របស់សត្វអ្នកមានឃានៈទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើងផង ឃានិ ត្រិយ កើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[១១៧] ឃានិត្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា បញ្ញិត្រិយ។ បេ។ មនិត្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឃានិត្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភពនោះ កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព កើតឡើង ក្នុង ទីនោះៈ ឯមនិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឃានិ ត្រិយ របស់សត្វអ្នកមានឃានៈទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើង

ផង មនិន្ទ្រិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វ
ណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា យានិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះ
ឬ។ មនិន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វ អ្នកមិនមានឃានៈ កាលច្យុតចាកកាមាវចរភព
កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព ពួករូបាវចរសត្វ និងពួកអរូបាវចរសត្វនោះ
នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯយានិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុង
ទីនោះទេ មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វអ្នកមានឃានៈទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹង
កើតឡើងផង យានិន្ទ្រិយ កើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[១១៨] ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា បុរិសិន្ទ្រិយ របស់
សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តាពួកស្រ្តី ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព
កាលចាប់បដិសន្ធិ ពួកស្រ្តីណា សំដែងនូវភពពីរ-បី ដោយឥត្តិភាពនុះឯង ហើយ
នឹងបរិនិព្វាន កាលពួកស្រ្តីទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់ស្រ្តីទាំងនោះ
កើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯបុរិសិន្ទ្រិយ របស់ស្រ្តីទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុង
ទីនោះទេ ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់ស្រ្តីទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើង
ផង បុរិសិន្ទ្រិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត បុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វ
ណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។
បុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ ដែលមិនមែនជាស្រ្តី កាលច្យុតចាកកាមាវចរ
ភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឥត្តិន្ទ្រិយ
របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បុរិសិន្ទ្រិយ របស់ស្រ្តីទាំងនោះ
កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើងផង ឥត្តិន្ទ្រិយ កើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[១១៩] ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា ជិវិតិន្ទ្រិយ របស់សត្វ
នោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់ស្រ្តីទាំងនោះ ដែលកើតក្នុង
បច្ច័មភព កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯជិវិតិន្ទ្រិយ របស់ស្រ្តី
ទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់ស្រ្តីទាំងនោះ ក្រៅ
នេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង ជិវិតិន្ទ្រិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុង
ទីនោះ។ មួយទៀត ជិវិតិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា ឥត្តិន្ទ្រិយ

របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ជីវិតិទ្រុឌិយ របស់ពួកសត្វមិនមែនជាស្រ្តី កាលច្បួតចាកកាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព និងពួករូបាវចរ សត្វ និងពួកអរូបាវចរសត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឥត្តិទ្រុឌិយ របស់ សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ជីវិតិទ្រុឌិយ របស់ស្រ្តីទាំងនោះ កាល ចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើងផង ឥត្តិទ្រុឌិយ កើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[១២០] ឥត្តិទ្រុឌិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា សោមនស្សិទ្រុឌិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តាពួកស្រ្តី ដែលកើតក្នុង បច្ចិមភព កាលចាប់បដិសន្ធិ ពួកស្រ្តីណា កើតឡើង ដោយឧបេក្ខា ហើយនឹង បរិនិព្វាន កាលស្រ្តីទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ ឥត្តិទ្រុឌិយ របស់ស្រ្តីទាំងនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯសោមនស្សិទ្រុឌិយ របស់ស្រ្តីទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឥត្តិទ្រុឌិយ របស់ស្រ្តីទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង សោមនស្សិទ្រុឌិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត សោ មនស្សិទ្រុឌិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា ឥត្តិទ្រុឌិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ សោមនស្សិទ្រុឌិយ របស់ពួកសត្វមិនមែនជាស្រ្តី កាល ច្បួតចាកកាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព និងពួករូបាវចរសត្វ នោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឥត្តិទ្រុឌិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ សោមនស្សិទ្រុឌិយ របស់ស្រ្តីទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹង កើតឡើងផង ឥត្តិទ្រុឌិយ កើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[១២១] ឥត្តិទ្រុឌិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា ឧបេក្ខិទ្រុឌិយ របស់ សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តាពួកស្រ្តី ដែលកើតក្នុងបច្ចិមភព កាលចាប់បដិសន្ធិ ពួកស្រ្តីណា កើតឡើង ដោយសោមនស្ស ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលស្រ្តីទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ ឥត្តិទ្រុឌិយ របស់ស្រ្តីទាំងនោះ កើតឡើង ក្នុង ទីនោះ ឯឧបេក្ខិទ្រុឌិយ របស់ស្រ្តីទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឥត្តិទ្រុឌិយ របស់ស្រ្តីទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង ឧបេ ក្ខិទ្រុឌិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត ឧបេក្ខិទ្រុឌិយ របស់សត្វណា

នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា ឥត្តិទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឧបេក្ខិទ្រិយ របស់ពួកសត្វមិនមែនជាស្រ្តី កាលច្បាតចាកកាមាវចរភព កាល ចូលទៅកាន់កាមាវចរភព និងពួកអរិយាវចរសត្វ និងពួកអរិយាវចរសត្វនោះ នឹង កើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឥត្តិទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុង ទីនោះទេ ឧបេក្ខិទ្រិយ របស់ស្រ្តីទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើងផង ឥត្តិទ្រិយ កើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[១២២] ឥត្តិទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា សទ្ធិទ្រិយ របស់សត្វ នោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឥត្តិទ្រិយ របស់ស្រ្តីទាំងនោះ ដែលកើតក្នុង បច្ចិមភព កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯសទ្ធិទ្រិយ របស់ស្រ្តី ទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឥត្តិទ្រិយ របស់ស្រ្តីទាំងនោះ ក្រៅ នេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង សទ្ធិទ្រិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុង ទីនោះ។ មួយទៀត សទ្ធិទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា ឥត្តិទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ សទ្ធិទ្រិយ របស់ពួកសត្វមិនមែនជាស្រ្តី កាលច្បាតចាកកាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព និងពួកអរិយាវចរ សត្វ និងពួកអរិយាវចរសត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឥត្តិទ្រិយ របស់ សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ សទ្ធិទ្រិយ របស់ស្រ្តីទាំងនោះ កាល ចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើងផង ឥត្តិទ្រិយ កើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[១២៣] ឥត្តិទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា បញ្ញិទ្រិយ។ បេ។ មនិទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឥត្តិទ្រិយ របស់ស្រ្តី ទាំងនោះ ដែលកើតក្នុងបច្ចិមភព កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯ មនិទ្រិយ របស់ស្រ្តីទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឥត្តិទ្រិយ របស់ស្រ្តី ទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង មនិទ្រិយ នឹងកើតឡើង ផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត មនិទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា ឥត្តិទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងក្នុងទីនោះឬ។ មនិទ្រិយ របស់ពួកសត្វ មិនមែនជាស្រ្តី កាលច្បាតចាកកាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព

និងពួកអរិយធម៌សត្វ និងពួកអរិយធម៌សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯ ឥតិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ មនិទ្ធិយ របស់ស្រ្តី ទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើងផង ឥតិទ្ធិយ កើតឡើងផង ក្នុង ទីនោះ។

[១២៤] បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា ជិវិតិទ្ធិយ របស់ សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បុរិសិទ្ធិយ របស់បុរសទាំងនោះ ដែល កើតក្នុងបច្ច័មភព កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯជិវិតិទ្ធិយ របស់បុរសទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បុរិសិទ្ធិយ របស់បុរស ទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង ជិវិតិទ្ធិយ នឹងកើតឡើង ផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត ជិវិតិទ្ធិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងក្នុងទីនោះឬ។ ជិវិតិទ្ធិយ របស់ពួកសត្វ មិនមែនជាបុរស កាលច្បួតចាកកាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព និងពួកអរិយធម៌សត្វ និងពួកអរិយធម៌សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯ បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ជិវិតិទ្ធិយ របស់ បុរសទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើងផង បុរិសិទ្ធិយ កើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[១២៥] បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា សោមនស្សិទ្ធិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តាពួកបុរស ដែលកើតក្នុង បច្ច័មភព កាលចាប់បដិសន្ធិ ពួកបុរសណា កើតឡើង ដោយឧបេក្ខាហើយនឹង បរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯសោមនស្សិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បុរិសិទ្ធិយ របស់បុរសទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង សោមនស្សិទ្ធិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត សោ មនស្សិទ្ធិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងក្នុងទីនោះឬ។ សោមនស្សិទ្ធិយ របស់ពួកសត្វមិនមែនជាបុរស កាល

ច្បួនច្បាប់កាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព និងពួកអរិយាវចរសត្វ
នោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯបុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង
ក្នុងទីនោះទេ សោមនស្សិទ្ធិយ របស់បុរសទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹង
កើតឡើងផង បុរិសិទ្ធិយ កើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[១២៦] បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា ឧបេក្ខិទ្ធិយ របស់
សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តាពួកបុរស ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព
កាលចាប់បដិសន្ធិ ពួកបុរសណា កើតឡើង ដោយសោមនស្ស ហើយនឹង
បរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ
កើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឧបេក្ខិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង
ក្នុងទីនោះទេ បុរិសិទ្ធិយ របស់បុរសទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ
កើតឡើងផង ឧបេក្ខិទ្ធិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត ឧបេ
ក្ខិទ្ធិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វនោះ
កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឧបេក្ខិទ្ធិយ របស់ពួកសត្វមិនមែនជាបុរស កាលច្បួន
ច្បាប់កាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព និងពួកអរិយាវចរសត្វ និង
ពួកអរិយាវចរសត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯបុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វ
ទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឧបេក្ខិទ្ធិយ របស់បុរសទាំងនោះ កាល
ចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើងផង បុរិសិទ្ធិយ កើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[១២៧] បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា សទ្ធិទ្ធិយ។ ហេ។
បញ្ញិទ្ធិយ មនិទ្ធិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បុរិសិទ្ធិយ
របស់បុរសទាំងនោះ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើង
ក្នុងទីនោះ ឯមនិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បុរិ
សិទ្ធិយ របស់បុរសទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង
មនិទ្ធិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត មនិទ្ធិយ របស់សត្វណា
នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងក្នុងទីនោះឬ។
មនិទ្ធិយ របស់ពួកសត្វមិនមែនជាបុរស កាលច្បួនច្បាប់កាមាវចរភព កាល

ចូលទៅកាន់កាមរាជរាជ និងពួកអរិយធម៌នោះ និងពួកអរិយធម៌នោះនោះ និង
កើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯបុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុង
ទីនោះទេ មនិទ្ធិយ របស់បុរសទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើងផង
បុរិសិទ្ធិយ កើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[១២៨] ជីវិតិទ្ធិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា សោមនស្សិទ្ធិយ
របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បច្ចិមចិត្ត ដែលប្រកបដោយ
ឧបេក្ខា ក្នុងលំដាប់នៃចិត្តណា នឹងកើតឡើង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត
ជីវិតិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ កាលចូលទៅកាន់អសញ្ញាសត្វ កើតឡើង ក្នុង
ឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្តនោះ ក្នុងទីនោះ ឯសោមនស្សិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹង
មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ជីវិតិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចូល
ទៅកាន់ចតុរោការភព និងបញ្ចរោការភព កើតឡើងផង សោមនស្សិទ្ធិយ នឹង
កើតឡើងផង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ក្នុងបរត្តិកាល ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត
សោមនស្សិទ្ធិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា ជីវិតិទ្ធិយ របស់សត្វ
នោះ កើតឡើងក្នុងទីនោះឬ។ សោមនស្សិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ កាលច្រូត
ចាកចតុរោការភព និងបញ្ចរោការភព នឹងកើតឡើង ក្នុងភ្នក្ខណៈនៃចិត្ត
ក្នុងបរត្តិកាល ក្នុងទីនោះ ឯជីវិតិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុង
ទីនោះទេ សោមនស្សិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ កាលចូលទៅកាន់ចតុរោការភព
និងបញ្ចរោការភព នឹងកើតឡើងផង ជីវិតិទ្ធិយ កើតឡើងផង ក្នុងឧប្បាទក្ខ
ណៈនៃចិត្ត ក្នុងបរត្តិកាល ក្នុងទីនោះ។

[១២៩] ជីវិតិទ្ធិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា ឧបេក្ខិទ្ធិយ របស់
សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បច្ចិមចិត្ត ដែលប្រកបដោយសោមនស្ស
ក្នុងលំដាប់នៃចិត្តណា នឹងកើតឡើង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត ជីវិតិទ្ធិយ
របស់សត្វទាំងនោះ កាលចូលទៅកាន់អសញ្ញាសត្វ កើតឡើង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈ
នៃចិត្តនោះ ក្នុងទីនោះ ឯឧបេក្ខិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង
ក្នុងទីនោះទេ ជីវិតិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចូលទៅកាន់ចតុ

វោការភព និងបញ្ហាវោការភព កើតឡើងផង ឧបេក្ខិត្រិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ក្នុងបរត្តិកាល ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត ឧបេក្ខិត្រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា ជីវិតិទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងក្នុង ទីនោះឬ។ ឧបេក្ខិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កាលច្យុតចាកចតុវោការភព និង បញ្ហាវោការភព នឹងកើតឡើង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃចិត្ត ក្នុងបរត្តិកាល ក្នុងទីនោះ ឯជីវិតិទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឧបេក្ខិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កាលចូលទៅកាន់ចតុវោការភព និងបញ្ហាវោការភព នឹង កើតឡើងផង ជីវិតិទ្រិយ កើតឡើងផង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ក្នុង បរត្តិកាល ក្នុងទីនោះ។

[១៣០] ជីវិតិទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា សទ្ធិទ្រិយ។ហេ បញ្ញិត្រិយ មនិត្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ជីវិតិទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កាលចូលទៅកាន់អសញ្ញសត្វ កើតឡើង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈ នៃបច្ចិមចិត្ត ក្នុងទីនោះ ឯមនិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ជីវិតិទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចូលទៅកាន់ចតុ វោការភព និងបញ្ហាវោការភព កើតឡើងផង មនិត្រិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុង ឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ក្នុងបរត្តិកាល ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត មនិត្រិយ របស់សត្វ ណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា ជីវិតិទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឬ។ មនិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កាលច្យុតចាកចតុវោការភព និងបញ្ហាវោការ ភព នឹងកើតឡើង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃចិត្ត ក្នុងបរត្តិកាល ក្នុងទីនោះ ឯ ជីវិតិទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ មនិត្រិយ របស់សត្វ ទាំងនោះ កាលចូលទៅកាន់ចតុវោការភព និងបញ្ហាវោការភព នឹងកើតឡើង ផង ជីវិតិទ្រិយ កើតឡើងផង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ក្នុងបរត្តិកាល ក្នុង ទីនោះ។

[១៣១] សោមនស្សិត្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា ឧបេក្ខិត្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បច្ចិមចិត្ត ដែលប្រកបដោយ

សោមនស្ស ក្នុងលំដាប់នៃចិត្តណា នឹងកើតឡើង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃបច្ចិម
ចិត្ត ដែលប្រកបដោយសោមនស្ស សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ
កើតឡើង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្តនោះ ក្នុងទីនោះ ឯឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វ
ទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ
ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ ដោយសោមនស្ស កើតឡើងផង ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ នឹង
កើតឡើងផង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែលប្រកបដោយសោមនស្ស ក្នុង
បរិក្ខិកាល ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង
ក្នុងទីណា សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឧបេ
ក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងអស់នោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃចិត្ត និងក្នុង
ឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែលប្រាសចាកសោមនស្ស ឯសោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វ
ទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កាល
ចាប់បដិសន្ធិ ដោយសោមនស្ស នឹងកើតឡើងផង សោមនស្សិន្ទ្រិយ កើតឡើង
ផង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែលប្រកបដោយសោមនស្ស ក្នុងបរិក្ខិកាល ក្នុង
ទីនោះ។

[១៣២] សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា សទ្ធិន្ទ្រិយ។ ហេ
បញ្ញិន្ទ្រិយ មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ សោមនស្ស
ន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត ដែល
ប្រកបដោយសោមនស្ស ក្នុងទីនោះ ឯមនិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹង
មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ
កាលចាប់បដិសន្ធិ ដោយសោមនស្ស កើតឡើងផង មនិន្ទ្រិយ នឹងកើតឡើង
ផង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែលប្រកបដោយសោមនស្ស ក្នុងបរិក្ខិកាល ក្នុង
ទីនោះ។ មួយទៀត មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា សោមនស្ស
ន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងអស់នោះ
នឹងកើតឡើង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃចិត្ត និងក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែល
ប្រាសចាកសោមនស្ស ក្នុងទីនោះ ឯសោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ

មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ មនិទ្ទិយ របស់សត្វទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ ដោយសោមនស្ស នឹងកើតឡើងផង សោមនស្សនិទ្ទិយ កើតឡើងផង ក្នុង ឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែលប្រកបដោយសោមនស្ស ក្នុងបរត្តិកាល ក្នុងទីនោះ។

[១៣៣] ឧបេក្ខិទ្ទិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា សទ្ធិទ្ទិយ របស់ សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឧបេក្ខិទ្ទិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត ដែលប្រកបដោយឧបេក្ខា ក្នុងទីនោះ ឯសទ្ធិទ្ទិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឧបេក្ខិទ្ទិយ របស់សត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ ដោយឧបេក្ខា កើតឡើងផង សទ្ធិទ្ទិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែលប្រកបដោយ ឧបេក្ខា ក្នុងបរត្តិកាល ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត សទ្ធិទ្ទិយ របស់សត្វណា នឹង កើតឡើង ក្នុងទីណា ឧបេក្ខិទ្ទិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ សទ្ធិទ្ទិយ របស់សត្វទាំងអស់នោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃចិត្ត និងក្នុង ឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែលប្រាសចាកឧបេក្ខា ក្នុងទីនោះ ឯឧបេក្ខិទ្ទិយ របស់ សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ សទ្ធិទ្ទិយ របស់សត្វទាំងនោះ កាល ចាប់បដិសន្ធិ ដោយឧបេក្ខា នឹងកើតឡើងផង ឧបេក្ខិទ្ទិយ កើតឡើងផង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែលប្រកបដោយឧបេក្ខា ក្នុងបរត្តិកាល ក្នុងទីនោះ។

[១៣៤] ឧបេក្ខិទ្ទិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា បញ្ញិទ្ទិយ។ ហេ។ មនិទ្ទិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឧបេក្ខិទ្ទិយ របស់សត្វ ទាំងនោះ កើតឡើង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត ដែលប្រកបដោយឧបេក្ខា ក្នុងទីនោះ ឯមនិទ្ទិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឧបេក្ខិទ្ទិយ របស់សត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ ដោយឧបេក្ខា កើតឡើងផង មនិទ្ទិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែល ប្រកបដោយឧបេក្ខា ក្នុងបរត្តិកាល ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត មនិទ្ទិយ របស់សត្វ ណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា ឧបេក្ខិទ្ទិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឬ។ មនិទ្ទិយ របស់សត្វទាំងអស់នោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃចិត្ត និង

ក្នុងឧប្បាទក្នុងនៃចិត្ត ដែលប្រាសចាកឧបេក្ខា ក្នុងទីនោះ ឯឧបេក្ខិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ មនិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ ដោយឧបេក្ខា នឹងកើតឡើងផង ឧបេក្ខិត្រិយ កើតឡើង ផង ក្នុងឧប្បាទក្នុងនៃចិត្ត ដែលប្រកបដោយឧបេក្ខា ក្នុងបរត្តិកាល ក្នុង ទីនោះ។

[១៣៥] សទ្ធិត្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា បញ្ញិត្រិយ របស់សត្វ នោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ សទ្ធិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើង ក្នុងឧប្បាទក្នុងនៃបច្ចិមចិត្ត ក្នុងទីនោះ ឯបញ្ញិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹង មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ សទ្ធិត្រិយ របស់សត្វដែលប្រកបដោយហេតុទាំង នោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង បញ្ញិត្រិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងឧប្បាទក្នុងនៃចិត្ត ដែលប្រកបដោយសទ្ធា ក្នុងបរត្តិកាល ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត បញ្ញិត្រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា សទ្ធិត្រិយ របស់សត្វ នោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បញ្ញិត្រិយ របស់សត្វទាំងអស់នោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងភង្គក្នុងនៃចិត្ត និងក្នុងឧប្បាទក្នុងនៃចិត្ត ដែលប្រាសចាកសទ្ធា ក្នុង ទីនោះ ឯសទ្ធិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បញ្ញិត្រិយ របស់សត្វដែលប្រកបដោយហេតុទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើង ផង សទ្ធិត្រិយ កើតឡើងផង ក្នុងឧប្បាទក្នុងនៃចិត្ត ដែលប្រកបដោយសទ្ធា ក្នុងបរត្តិកាល ក្នុងទីនោះ។

[១៣៦] សទ្ធិត្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា មនិត្រិយ របស់សត្វ នោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ សទ្ធិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើង ក្នុងឧប្បាទក្នុងនៃបច្ចិមចិត្ត ក្នុងទីនោះ ឯមនិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹង មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ សទ្ធិត្រិយ របស់សត្វដែលប្រកបដោយហេតុទាំង នោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង មនិត្រិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងឧប្បាទក្នុងនៃចិត្ត ដែលប្រកបដោយសទ្ធា ក្នុងបរត្តិកាល ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត មនិត្រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា សទ្ធិត្រិយ របស់សត្វ

នោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ មនិន្រ្ទីយ របស់សត្វទាំងអស់នោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃចិត្ត និងក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែលប្រាសចាកសទ្ធា ក្នុង ទីនោះ ឯសទ្ធិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ មនិន្រ្ទីយ របស់សត្វដែលប្រកបដោយហេតុទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើង ផង សទ្ធិន្ទ្រិយ កើតឡើងផង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែលប្រកបដោយសទ្ធា ក្នុងបរត្តិកាល ក្នុងទីនោះ។

[១៣៧] បញ្ញិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វ នោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បញ្ញិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត ក្នុងទីនោះ ឯមនិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹង មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បញ្ញិន្ទ្រិយ របស់សត្វជាញាណសម្បយុត្តទាំងនោះ ក្រៅនេះ កាលចាប់បដិសន្ធិ កើតឡើងផង មនិន្ទ្រិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុង ឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែលប្រកបដោយញាណ ក្នុងបរត្តិកាល ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា បញ្ញិន្ទ្រិយ របស់សត្វ នោះ កើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងអស់នោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃចិត្ត និងក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែលប្រាសចាកញាណ ក្នុង ទីនោះ ឯបញ្ញិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វជាញាណសម្បយុត្តទាំងនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើងផង បញ្ញិន្ទ្រិយ កើតឡើងផង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែលប្រកបដោយញាណ ក្នុង បរត្តិកាល ក្នុងទីនោះ។

[១៣៨] ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង សោតិទ្រិយ របស់សត្វ នោះ នឹងមិនកើតឡើងឬ។ ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វអ្នកមិនមានចក្ខុទាំងអស់នោះ កាលច្បុត កាលចាប់បដិសន្ធិ មិនកើតឡើង ឯសោតិទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើងទេ បណ្តាពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងបញ្ចវេការ ភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ចិមភព ក្នុងអរូបភព ពួកសត្វណា ចូល ទៅកាន់អរូបភពហើយ នឹងបរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះច្បុត ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់

សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងផង សោតិទ្រិយ នឹងមិនកើតឡើងផង។
មួយទៀត សោតិទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ចក្ខុទ្រិយ របស់សត្វ
នោះ មិនកើតឡើងឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព កាលចូល
ទៅកាន់បញ្ចវេការភព ពួកសត្វណា ចូលទៅកាន់អរូបភពហើយ នឹងបរិនិព្វាន
កាលសត្វទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ សោតិទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើត
ឡើង ឯចក្ខុទ្រិយរបស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើងទេ បណ្តាពួក
សត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងបញ្ចវេការភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព
ក្នុងអរូបភព ពួកសត្វណា ចូលទៅកាន់អរូបភពហើយ នឹងបរិនិព្វាន កាលសត្វ
ទាំងនោះច្បុក សោតិទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង ចក្ខុទ្រិយ
មិនកើតឡើងផង។

[១៣៩] ចក្ខុទ្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ឃានិទ្រិយ របស់សត្វនោះ
នឹងមិនកើតឡើងឬ។ ចក្ខុទ្រិយ របស់សត្វអ្នកមិនមានចក្ខុទាំងអស់នោះ កាល
ច្បុក កាលចាប់បដិសន្ធិ មិនកើតឡើង ឯឃានិទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ
មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើងទេ បណ្តាពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងបញ្ចវេការ
ភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងអរូបភព ពួកសត្វណា ចូល
ទៅកាន់រូបាវចរភព និងអរូបាវចរភពហើយ នឹងបរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះ
ច្បុក ចក្ខុទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងផង ឃានិទ្រិយ នឹងមិនកើត
ឡើងផង។ មួយទៀត ឃានិទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ចក្ខុទ្រិយ
របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព កាល
ចូលទៅកាន់បញ្ចវេការភព ពួកសត្វណា ចូលទៅកាន់រូបាវចរភព និងអរូបាវចរ
ភពហើយ នឹងបរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ ឃានិទ្រិយ របស់សត្វ
ទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ឯចក្ខុទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជា
មិនកើតឡើងទេ បណ្តាពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងបញ្ចវេការភព និងពួក
សត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងអរូបភព ពួកសត្វណា ចូលទៅកាន់រូបាវចរ

ភព និងអរិយធម៌ហើយ នឹងបរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះច្បាត យានិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង ចក្ខុទ្រ្តិយ មិនកើតឡើងផង។

[១៤០] ចក្ខុទ្រ្តិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ឥត្តិទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើងឬ។ ចក្ខុទ្រ្តិយ របស់សត្វអ្នកមិនមានចក្ខុទាំងអស់នោះ កាល ច្បាត កាលចាប់បដិសន្ធិ មិនកើតឡើង ឯឥត្តិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើងទេ បណ្តាពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងបញ្ចវេការ ភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងអរិយភព ពួកសត្វណា ចូល ទៅកាន់រូបារិយ ភព និងអរិយធម៌ហើយ នឹងបរិនិព្វាន ពួកបុរសណា សំដែងនូវភពពីរ-បី ដោយបុរិសភាពនុ៎ះឯង ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលសត្វ ទាំងនោះច្បាត ចក្ខុទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងផង ឥត្តិទ្រ្តិយ នឹង មិនកើតឡើងផង។ មួយទៀត ឥត្តិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ចក្ខុទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុង បច្ច័មភព កាលចូលទៅកាន់បញ្ចវេការភព ពួកសត្វណា ចូលទៅកាន់រូបារិយ ភព និងអរិយធម៌ហើយ នឹងបរិនិព្វានក្តី ពួកបុរសណា សំដែងនូវភពពីរ-បី ដោយបុរិសភាពនុ៎ះឯង ហើយនឹងបរិនិព្វានក្តី កាលសត្វទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ ឥត្តិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ឯចក្ខុទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើងទេ បណ្តាពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងបញ្ចវេការភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងអរិយភព ពួក សត្វណា ចូលទៅកាន់រូបារិយ ភព និងអរិយធម៌ហើយ នឹងបរិនិព្វានក្តី ពួក បុរសណា សំដែងនូវភពពីរ-បី ដោយបុរិសភាពនុ៎ះឯង ហើយនឹងបរិនិព្វានក្តី កាលសត្វទាំងនោះច្បាត ឥត្តិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង ចក្ខុទ្រ្តិយ មិនកើតឡើងផង។

[១៤១] ចក្ខុទ្រ្តិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង បុរិសិទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើងឬ។ ចក្ខុទ្រ្តិយ របស់សត្វអ្នកមិនមានចក្ខុទាំងអស់នោះ កាល ច្បាត កាលចាប់បដិសន្ធិ មិនកើតឡើង ឯបុរិសិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ

មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើងទេ បណ្តាពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងបញ្ចវេការភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងអរូបភព ពួកសត្វណា ចូលទៅកាន់រូបារាមភព និងអរូបារាមភពហើយ នឹងបរិនិព្វានក្តី ពួកស្រ្តីណា សំដែងនូវភពពីរ-បី ដោយឥតភាពនុះឯង ហើយនឹងបរិនិព្វានក្តី កាលសត្វទាំងនោះច្បាត ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងផង បុរិសិទ្ធិន្ត្រិយ នឹងមិនកើតឡើងផង។ មួយទៀត បុរិសិទ្ធិន្ត្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើងចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព កាលចូលទៅកាន់បញ្ចវេការភព ពួកសត្វណា ចូលទៅកាន់រូបារាមភព និងអរូបារាមភពហើយ នឹងបរិនិព្វានក្តី ពួកស្រ្តីណា សំដែងនូវភពពីរ-បី ដោយឥតភាពនុះឯង ហើយនឹងបរិនិព្វានក្តី កាលសត្វទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិបុរិសិទ្ធិន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ឯចក្ខុន្ត្រិយរបស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើងទេ បណ្តាពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងបញ្ចវេការភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងអរូបភព ពួកសត្វណា ចូលទៅកាន់រូបារាមភព និងអរូបារាមភពហើយ នឹងបរិនិព្វានក្តី ពួកស្រ្តីណា សំដែងនូវភពពីរ-បី ដោយឥតភាពនុះឯង ហើយនឹងបរិនិព្វានក្តី កាលសត្វទាំងនោះច្បាត បុរិសិទ្ធិន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង ចក្ខុន្ត្រិយ មិនកើតឡើងផង។

[១៤២] ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ជីវិតិទ្ធិន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើងឬ។ ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វអ្នកមិនមានចក្ខុទាំងអស់នោះ កាលច្បាត កាលចាប់បដិសន្ធិ មិនកើតឡើង ឯជីវិតិទ្ធិន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើងទេ ចក្ខុន្ត្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងបញ្ចវេការភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងអរូបភពនោះ មិនកើតឡើងផង ជីវិតិទ្ធិន្ត្រិយ នឹងមិនកើតឡើងផង។ មួយទៀត ជីវិតិទ្ធិន្ត្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងឬ។ ជីវិតិទ្ធិន្ត្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព កាលចូលទៅកាន់បញ្ចវេការ

ភពនោះ នឹងមិនកើតឡើង ឯចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជា មិនកើតឡើងទេ ជីវិតិ្តន្ត្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងបញ្ចវេការភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច្តិមភព ក្នុងអរូបភពនោះ នឹងមិនកើតឡើង ផង ចក្ខុន្ត្រិយ មិនកើតឡើងផង។

[១៤៣] ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង សោមនស្សិន្ត្រិយ របស់ សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើងឬ។ ចក្ខុន្ត្រិយ របស់ពួកសត្វអ្នកមិនមានចក្ខុ ទាំងអស់នោះ កាលច្បុត កាលចាប់បដិសន្ធិ មិនកើតឡើង ឯសោមនស្សិន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើងទេ បណ្តាពួកសត្វ ដែល បរិនិព្វាន ក្នុងបញ្ចវេការភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច្តិមភព ក្នុង អរូបភព ពួកសត្វណា កើតឡើង ដោយឧបេក្ខាហើយ នឹងបរិនិព្វាន កាលសត្វ ទាំងនោះច្បុត ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងផង សោមនស្សិ ន្ត្រិយ នឹងមិនកើតឡើងផង។ មួយទៀត សោមនស្សិន្ត្រិយ របស់សត្វណា នឹង មិនកើតឡើង ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែល កើតក្នុងបច្ច្តិមភព កាលចូលទៅកាន់បញ្ចវេការភព ពួកសត្វណា អ្នកមានចក្ខុ កើតឡើង ដោយឧបេក្ខា ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ សោមនស្សិន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ឯចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វ ទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើងទេ បណ្តាពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុង បញ្ចវេការភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច្តិមភព ក្នុងអរូបភព ពួកសត្វ ណា កើតឡើងដោយឧបេក្ខា ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះច្បុត សោ មនស្សិន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង ចក្ខុន្ត្រិយ មិនកើត ឡើងផង។

[១៤៤] ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ឧបេក្ខិន្ត្រិយ របស់សត្វ នោះ នឹងមិនកើតឡើងឬ។ ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វអ្នកមិនមានចក្ខុទាំងអស់នោះ កាលច្បុត កាលចាប់បដិសន្ធិ មិនកើតឡើង ឯឧបេក្ខិន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើងទេ បណ្តាពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងបញ្ចវេការ

ភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងអរូបភព ពួកសត្វណា
កើតឡើង ដោយសោមនស្ស ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះ ច្បួត
ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងផង ឧបេក្ខិន្ត្រីយ នឹងមិនកើត
ឡើងផង។ មួយទៀត ឧបេក្ខិន្ត្រីយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ចក្ខុន្ត្រីយ
របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព កាល
ចូលទៅកាន់បញ្ចវេការភព ពួកសត្វណា ជាអ្នកមានចក្ខុ កើតឡើងដោយ
សោមនស្សហើយ នឹងបរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ ឧបេក្ខិន្ត្រីយ
របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ឯចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ
មិនមែនជាមិនកើតឡើងទេ បណ្តាពួកសត្វដែលបរិនិព្វាន ក្នុងបញ្ចវេការភព
និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងអរូបភព ពួកសត្វណា កើតឡើង
ដោយសោមនស្ស ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះ ច្បួត ឧបេក្ខិន្ត្រីយ
របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង ចក្ខុន្ត្រីយ មិនកើតឡើងផង។

[១៤៥] ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង សន្និទ្ធិន្ត្រីយ របស់សត្វនោះ
នឹងមិនកើតឡើងឬ។ ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វអ្នកមិនមានចក្ខុទាំងអស់នោះ កាល
ច្បួត កាលចាប់បដិសន្ធិ មិនកើតឡើង ឯសន្និទ្ធិន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ
មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើងទេ ចក្ខុន្ត្រីយ របស់ពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុង
បញ្ចវេការភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងអរូបភពនោះ
មិនកើតឡើងផង សន្និទ្ធិន្ត្រីយ នឹងមិនកើតឡើងផង។ មួយទៀត សន្និទ្ធិន្ត្រីយ របស់
សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងឬ។
សន្និទ្ធិន្ត្រីយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព កាលចូលទៅកាន់បញ្ចវេការ
ភពនោះ នឹងមិនកើតឡើង ឯចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជា
មិនកើតឡើងទេ សន្និទ្ធិន្ត្រីយ របស់ពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងបញ្ចវេការភព
និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងអរូបភពនោះ នឹងមិនកើតឡើង
ផង ចក្ខុន្ត្រីយ មិនកើតឡើងផង។

[១៤៦] ចក្ខុន្រ្ទិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង បញ្ញិន្រ្ទិយ។ មនិន្រ្ទិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើងឬ។ ចក្ខុន្រ្ទិយ របស់សត្វអ្នកមិនមានចក្ខុ ទាំងអស់នោះ កាលច្បុក កាលចាប់បដិសន្ធិ មិនកើតឡើង ឯមនិន្រ្ទិយ របស់ សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើងទេ ចក្ខុន្រ្ទិយ របស់ពួកសត្វ ដែល បរិនិព្វាន ក្នុងបញ្ចវេការភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ចិមភព ក្នុង អរូបភពនោះ មិនកើតឡើងផង មនិន្រ្ទិយ នឹងមិនកើតឡើងផង។ មួយទៀត មនិន្រ្ទិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ចក្ខុន្រ្ទិយ របស់សត្វនោះ មិនកើត ឡើងឬ។ មនិន្រ្ទិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ចិមភព កាលចូលទៅកាន់ បញ្ចវេការភពនោះ នឹងមិនកើតឡើង ឯចក្ខុន្រ្ទិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើងទេ មនិន្រ្ទិយ របស់ពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុង បញ្ចវេការភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ចិមភព ក្នុងអរូបភពនោះ នឹង មិនកើតឡើងផង ចក្ខុន្រ្ទិយ មិនកើតឡើងផង។

[១៤៧] ឃានិន្រ្ទិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ឥត្តិន្រ្ទិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើងឬ។ ឃានិន្រ្ទិយ របស់សត្វអ្នកមិនមានឃានៈទាំងអស់នោះ កាលច្បុក កាលចាប់បដិសន្ធិ មិនកើតឡើង ឯឥត្តិន្រ្ទិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើងទេ បណ្តាពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរ ភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ចិមភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអរូបាវចរភព ពួកសត្វណា ចូលទៅកាន់រូបាវចរភព និងអរូបាវចរភពហើយ នឹងបរិនិព្វានក្តី ពួកបុរសណា សំដែងនូវភពពីរ-បី ដោយបុរិសភាពនុ៎ះឯង ហើយនឹងបរិនិព្វាន ក្តី កាលសត្វទាំងនោះ ច្បុក ឃានិន្រ្ទិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងផង ឥត្តិន្រ្ទិយ នឹងមិនកើតឡើងផង។ មួយទៀត ឥត្តិន្រ្ទិយ របស់សត្វណា នឹង មិនកើតឡើង ឃានិន្រ្ទិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែល កើតក្នុងបច្ចិមភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព ពួកសត្វណា ចូលទៅកាន់ រូបាវចរភព និងអរូបាវចរភពហើយ នឹងបរិនិព្វានក្តី ពួកបុរសណា សំដែងនូវ ភពពីរ-បី ដោយបុរិសភាពនុ៎ះឯង ហើយនឹងបរិនិព្វានក្តី កាលសត្វទាំងនោះ

ចាប់បដិសន្ធិ ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ឯឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើងទេ បណ្តាពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអរូបាវចរភព ពួកសត្វណា ចូលទៅកាន់រូបាវចរភព និងអរូបាវចរភពហើយ នឹងបរិនិព្វានក្តី ពួកបុរសណា សំដែងនូវភពពីរ-បី ដោយបុរិសភាពនុ៎ះឯង ហើយនឹងបរិនិព្វានក្តី កាលសត្វទាំងនោះច្បួត ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង ឃានិន្ទ្រិយ មិនកើតឡើងផង។

[១៤៨] ឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង បុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើងឬ។ ឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វអ្នកមិនមានឃានៈទាំងអស់នោះ កាលច្បួត កាលចាប់បដិសន្ធិ មិនកើតឡើង ឯបុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើងទេ បណ្តាពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអរូបាវចរភព ពួកសត្វណា ចូលទៅកាន់រូបាវចរភព និងអរូបាវចរភពហើយ នឹងបរិនិព្វានក្តី ពួកស្ត្រីណា សំដែងនូវភពពីរ-បី ដោយឥត្តិភាពនុ៎ះឯង ហើយនឹងបរិនិព្វានក្តី កាលសត្វទាំងនោះច្បួត ឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងផង បុរិសិន្ទ្រិយ នឹងមិនកើតឡើងផង។ មួយទៀត បុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព ពួកសត្វណា ចូលទៅកាន់រូបាវចរភព និងអរូបាវចរភពហើយ នឹងបរិនិព្វានក្តី ពួកស្ត្រីណា សំដែងនូវភពពីរ-បី ដោយឥត្តិភាពនុ៎ះឯង ហើយនឹងបរិនិព្វានក្តី កាលសត្វទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ បុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ឯឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើងទេ បណ្តាពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអរូបាវចរភព ពួកសត្វណា ចូលទៅកាន់រូបាវចរភព និងអរូបាវចរភពហើយ នឹងបរិនិព្វានក្តី ពួកស្ត្រីណា សំដែងនូវភពពីរ-បី ដោយឥត្តិភាពនុ៎ះឯង ហើយនឹង

បរិនិព្វានក្តី កាលស្ត្រីទាំងនោះច្បុក បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹង
មិនកើតឡើងផង ឃានិទ្ធិយ នឹងមិនកើតឡើងផង។

[១៤៩] ឃានិទ្ធិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ជីវិតិទ្ធិយ របស់សត្វ
នោះ នឹងមិនកើតឡើងឬ។ ឃានិទ្ធិយ របស់សត្វអ្នកមិនមានឃានៈទាំងអស់
នោះ កាលច្បុក កាលចាប់បដិសន្ធិ មិនកើតឡើង ឯជីវិតិទ្ធិយ របស់សត្វ
ទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើងទេ ឃានិទ្ធិយ របស់ពួកសត្វ ដែល
បរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរ
ភព និងអរូបាវចរភពនោះ មិនកើតឡើងផង ជីវិតិទ្ធិយ នឹងមិនកើតឡើង
ផង។ មួយទៀត ជីវិតិទ្ធិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ឃានិទ្ធិយ របស់
សត្វនោះ មិនកើតឡើងឬ។ ជីវិតិទ្ធិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព
កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភពនោះ នឹងមិនកើតឡើង ឯឃានិទ្ធិយ របស់សត្វ
ទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើងទេ ជីវិតិទ្ធិយ របស់ពួកសត្វ ដែល
បរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរ
ភព និងអរូបាវចរភពនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង ឃានិទ្ធិយ មិនកើតឡើង
ផង។

[១៥០] ឃានិទ្ធិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង សោមនស្សិទ្ធិយ របស់
សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើងឬ។ ឃានិទ្ធិយ របស់សត្វអ្នកមិនមានឃានៈ
ទាំងអស់នោះ កាលច្បុក កាលចាប់បដិសន្ធិ មិនកើតឡើង ឯសោមនស្សិទ្ធិយ
របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើងទេ បណ្តាពួកសត្វ ដែល
បរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរ
ភព និងអរូបាវចរភព ពួកសត្វណា កើតឡើងដោយឧបេក្ខាហើយ នឹង
បរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះច្បុក ឃានិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើត
ឡើងផង សោមនស្សិទ្ធិយ នឹងមិនកើតឡើងផង។ មួយទៀត សោមនស្សិទ្ធិយ
របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ឃានិទ្ធិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងឬ។
បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព ពួក

សត្វណា ជាអ្នកមានឃ្លាន: កើតឡើងដោយឧបេក្ខាហើយ នឹងបរិនិព្វាន កាល
សត្វទាំងនោះ: ចាប់បដិសន្ធិ សោមនស្សន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ: នឹងមិនកើត
ឡើង ឯឃានន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ: មិនមែនជាមិនកើតឡើងទេ បណ្តាពួក
សត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព
ក្នុងរូបាវចរភព និងអរូបាវចរភព ពួកសត្វណា កើតឡើង ដោយឧបេក្ខាហើយ
នឹងបរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះ: ច្បួត សោមនស្សន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ:
នឹងមិនកើតឡើងផង ឃានន្ត្រីយ មិនកើតឡើងផង។

[១៥១] ឃានន្ត្រីយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ឧបេក្ខិន្ត្រីយ របស់សត្វ
នោះ: នឹងមិនកើតឡើងឬ។ ឃានន្ត្រីយ របស់សត្វអ្នកមិនមានឃ្លាន: ទាំងអស់
នោះ: កាលច្បួត កាលចាប់បដិសន្ធិ មិនកើតឡើង ឯឧបេក្ខិន្ត្រីយ របស់សត្វ
ទាំងនោះ: មិនមែនជាមិនកើតឡើងទេ បណ្តាពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុង
កាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអ
រូបាវចរភព ពួកសត្វណា កើតឡើង ដោយសោមនស្សហើយ នឹងបរិនិព្វាន កាល
សត្វទាំងនោះ: ច្បួត ឃានន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ: មិនកើតឡើងផង ឧបេ
ក្ខិន្ត្រីយ នឹងមិនកើតឡើងផង។ មួយទៀត ឧបេក្ខិន្ត្រីយ របស់សត្វណា នឹង
មិនកើតឡើង ឃានន្ត្រីយ របស់សត្វនោះ: មិនកើតឡើងឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែល
កើតក្នុងបច្ច័មភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព ពួកសត្វណា ជាអ្នកមាន
ឃ្លាន: កើតឡើង ដោយសោមនស្សហើយ នឹងបរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះ:
ចាប់បដិសន្ធិ ឧបេក្ខិន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ: នឹងមិនកើតឡើង ឯឃានន្ត្រីយ
របស់សត្វទាំងនោះ: មិនមែនជាមិនកើតឡើងទេ បណ្តាពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន
ក្នុងកាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអ
រូបាវចរភព ពួកសត្វណា កើតឡើង ដោយសោមនស្សហើយ នឹងបរិនិព្វាន កាល
សត្វទាំងនោះ: ច្បួត ឧបេក្ខិន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ: នឹងមិនកើតឡើងផង ឃា
នន្ត្រីយ មិនកើតឡើងផង។

[១៥២] ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង សទ្ធិទ្រ្តិយ។ បេ។ បញ្ញិទ្រ្តិយ មនិទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើងឬ។ ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វអ្នកមិន មានឃានៈទាំងអស់នោះ កាលច្យុត កាលចាប់បដិសន្ធិ មិនកើតឡើង ឯ មនិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើងទេ ឃានិទ្រ្តិយ របស់ពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុង បច្ច្ឆិមភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអរូបាវចរភព មិនកើតឡើងផង មនិទ្រ្តិយ នឹង មិនកើតឡើងផង។ មួយទៀត មនិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ឃានិ ទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងឬ។ មនិទ្រ្តិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុង បច្ច្ឆិមភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភពនោះ នឹងមិនកើតឡើង ឯឃានិ ទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើងទេ មនិទ្រ្តិយ របស់ពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច្ឆិមភព ក្នុង រូបាវចរភព និងអរូបាវចរភពនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង ឃានិទ្រ្តិយ មិនកើត ឡើងផង។

[១៥៣] ឥត្តិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង បុរិសិទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើងឬ។ ឥត្តិទ្រ្តិយ របស់ពួកសត្វមិនមែនជាស្រ្តីទាំងអស់នោះ កាលច្យុត កាលចាប់បដិសន្ធិ មិនកើតឡើង ឯបុរិសិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើងទេ បណ្តាពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរ ភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច្ឆិមភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអរូបាវចរភព ពួកសត្វណា ចូលទៅកាន់រូបាវចរភព និងអរូបាវចរភពហើយ នឹងបរិនិព្វានក្តី ពួកស្រ្តីណា សំដែងនូវភពពីរ-បី ដោយឥត្តិភាពនុ៎ះឯង ហើយនឹងបរិនិព្វានក្តី កាលសត្វទាំងនោះច្យុត ឥត្តិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងផង បុរិ សិទ្រ្តិយ នឹងមិនកើតឡើងផង។ មួយទៀត បុរិសិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា នឹង មិនកើតឡើង ឥត្តិទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងឬ។ បណ្តាពួកស្រ្តី ដែល កើតក្នុងបច្ច្ឆិមភព កាលចាប់បដិសន្ធិ ពួកស្រ្តីណា ចូលទៅកាន់រូបាវចរភព និងអរូបាវចរភពហើយ នឹងបរិនិព្វានក្តី ពួកស្រ្តីណា សំដែងនូវភពពីរ-បី ដោយ

ឥតភាពនុះដង ហើយនឹងបរិនិព្វានក្តី កាលស្រ្តីទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ បុរិសិន្ទ
រិយ របស់ស្រ្តីទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ឯឥតិទ្រិយ របស់ស្រ្តីទាំងនោះ
មិនមែនជាមិនកើតឡើងទេ បណ្តាពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព
និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ចិមភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអរូបាវចរភព ពួក
សត្វណា ចូលទៅកាន់រូបាវចរភព និងអរូបាវចរភពហើយ នឹងបរិនិព្វានក្តី ពួក
ស្រ្តីណា សំដែងនូវភពពីរ-បី ដោយឥតភាពនុះដង ហើយនឹងបរិនិព្វានក្តី កាល
សត្វទាំងនោះ ច្យុត បុរិសិន្ទរិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង
ឥតិទ្រិយ មិនកើតឡើងផង។

[១៥៤] ឥតិទ្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ជីវិតិទ្រិយ របស់សត្វនោះ
នឹងមិនកើតឡើងឬ។ ឥតិទ្រិយ របស់ពួកសត្វមិនមែនជាស្រ្តីទាំងអស់នោះ
កាលច្យុត កាលចាប់បដិសន្ធិ មិនកើតឡើង ឯជីវិតិទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ
មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើងទេ ឥតិទ្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុង
កាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ចិមភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអ
រូបាវចរភពនោះ មិនកើតឡើងផង ជីវិតិទ្រិយ នឹងមិនកើតឡើងផង។
មួយទៀត ជីវិតិទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ឥតិទ្រិយ របស់សត្វនោះ
មិនកើតឡើងឬ។ ជីវិតិទ្រិយ របស់ពួកស្រ្តី ដែលកើតក្នុងបច្ចិមភព កាល
ចាប់បដិសន្ធិនោះ នឹងមិនកើតឡើង ឯឥតិទ្រិយ របស់ស្រ្តីទាំងនោះ មិនមែន
ជាមិនកើតឡើងទេ ជីវិតិទ្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព
និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ចិមភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអរូបាវចរភព នឹង
មិនកើតឡើងផង ឥតិទ្រិយ មិនកើតឡើងផង។

[១៥៥] ឥតិទ្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង សោមនស្សិទ្រិយ របស់សត្វ
នោះ នឹងមិនកើតឡើងឬ។ ឥតិទ្រិយ របស់ពួកសត្វមិនមែនជាស្រ្តីទាំងអស់
នោះ កាលច្យុត កាលចាប់បដិសន្ធិ មិនកើតឡើង ឯសោមនស្សិទ្រិយ របស់សត្វ
ទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើងទេ បណ្តាពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុង
កាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ចិមភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអ

រូបាវចរភព ពួកសត្វណា កើតឡើង ដោយឧបេក្ខាហើយ នឹងបរិនិព្វាន កាល
សត្វទាំងនោះច្បុក ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងផង សោមនស្សិ
ន្ទ្រិយ នឹងមិនកើតឡើងផង។ មួយទៀត សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹង
មិនកើតឡើង ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងឬ។ បណ្តាពួកស្រ្តី ដែល
កើតក្នុងបច្ឆិមភព កាលចាប់បដិសន្ធិ ពួកស្រ្តីណា កើតឡើង ដោយឧបេក្ខា
ហើយ នឹងបរិនិព្វាន កាលស្រ្តីទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់ស្រ្តី
ទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ឯឥត្តិន្ទ្រិយ របស់ស្រ្តីទាំងនោះ មិនមែនជា
មិនកើតឡើងទេ បណ្តាពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព និងពួកសត្វ
ដែលកើតក្នុងបច្ឆិមភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអរូបាវចរភព ពួកសត្វណា
កើតឡើង ដោយឧបេក្ខាហើយ នឹងបរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះច្បុក សោ
មនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង ឥត្តិន្ទ្រិយ មិនកើត
ឡើងផង។

[១៥៦] ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វ
នោះ នឹងមិនកើតឡើងឬ។ ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វមិនមែនជាស្រ្តីទាំងអស់
នោះ កាលច្បុក កាលចាប់បដិសន្ធិ មិនកើតឡើង ឯឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វ
ទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើងទេ បណ្តាពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុង
កាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ឆិមភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអ
រូបាវចរភព ពួកសត្វណា កើតឡើង ដោយសោមនស្សហើយ នឹងបរិនិព្វាន កាល
សត្វទាំងនោះច្បុក ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងផង ឧបេ
ក្ខិន្ទ្រិយ នឹងមិនកើតឡើងផង។ មួយទៀត ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹង
មិនកើតឡើង ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងឬ។ បណ្តាពួកស្រ្តី ដែល
កើតក្នុងបច្ឆិមភព កាលចាប់បដិសន្ធិ ពួកស្រ្តីណា កើតឡើង ដោយសោមនស្ស
ហើយ នឹងបរិនិព្វាន កាលស្រ្តីទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់ស្រ្តី
ទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ឯឥត្តិន្ទ្រិយ របស់ស្រ្តីទាំងនោះ មិនមែនជា
មិនកើតឡើងទេ បណ្តាពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព និងពួកសត្វ

ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអរូបាវចរភព ពួកសត្វណា
កើតឡើង ដោយសោមនស្សហើយ នឹងបរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះច្យុត ឧបេ
ក្ខិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង ឥត្តិក្ខិត្រិយ មិនកើតឡើង
ផង។

[១៥៧] ឥត្តិក្ខិត្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង សទ្ធិក្ខិត្រិយ។ហេ។ បញ្ញិក្ខិត្រិយ
មនិក្ខិត្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើងឬ។ ឥត្តិក្ខិត្រិយ របស់ពួកសត្វ
មិនមែនជាស្រ្តីទាំងអស់នោះ កាលច្យុត កាលចាប់បដិសន្ធិ មិនកើតឡើង ឯ
មនិក្ខិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើងទេ ឥត្តិក្ខិត្រិយ របស់
ពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុង
បច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអរូបាវចរភពនោះ មិនកើតឡើងផង មនិក្ខិត្រិយ
នឹងមិនកើតឡើងផង។ មួយទៀត មនិក្ខិត្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង
ឥត្តិក្ខិត្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងឬ។ មនិក្ខិត្រិយ របស់ពួកស្រ្តី ដែលកើត
ក្នុងបច្ច័មភព កាលចាប់បដិសន្ធិនោះ នឹងមិនកើតឡើង ឯឥត្តិក្ខិត្រិយ របស់ស្រ្តី
ទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើងទេ មនិក្ខិត្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន
ក្នុងកាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអ
រូបាវចរភពនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង ឥត្តិក្ខិត្រិយ មិនកើតឡើងផង។

[១៥៨] បុរិសិក្ខិត្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ជីវិតិក្ខិត្រិយ របស់សត្វនោះ
នឹងមិនកើតឡើងឬ។ បុរិសិក្ខិត្រិយ របស់ពួកសត្វ មិនមែនជាបុរសទាំងអស់នោះ
កាលច្យុត កាលចាប់បដិសន្ធិ មិនកើតឡើង ឯជីវិតិក្ខិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ
មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើងទេ បុរិសិក្ខិត្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុង
កាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអ
រូបាវចរភពនោះ មិនកើតឡើងផង ជីវិតិក្ខិត្រិយ នឹងមិនកើតឡើងផង។
មួយទៀត ជីវិតិក្ខិត្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង បុរិសិក្ខិត្រិយ របស់សត្វ
នោះ មិនកើតឡើងឬ។ ជីវិតិក្ខិត្រិយ របស់ពួកបុរស ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព
កាលចាប់បដិសន្ធិនោះ នឹងមិនកើតឡើង ឯបុរិសិក្ខិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ

មិនមែនជាមិនកើតឡើងទេ ជីវិតិទ្រុឌិយ របស់ពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុង កាមាវចរភពនោះ និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ចិមភព ក្នុងរូបាវចរភព និង អរូបាវចរភព នឹងមិនកើតឡើងផង បុរិសិទ្ធរិយ មិនកើតឡើងផង។

[១៥៩] បុរិសិទ្ធរិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង សោមនស្សិទ្ធរិយ របស់ សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើងឬ។ បុរិសិទ្ធរិយ របស់ពួកសត្វ មិនមែនជាបុរស ទាំងអស់នោះ កាលច្យុត កាលចាប់បដិសន្ធិ មិនកើតឡើង ឯសោមនស្សិទ្ធរិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើងទេ បណ្តាពួកសត្វ ដែល បរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ចិមភព ក្នុងរូបាវចរ ភព និងអរូបាវចរភព ពួកសត្វណា កើតឡើង ដោយឧបេក្ខាហើយ និង បរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះច្យុត បុរិសិទ្ធរិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើត ឡើងផង សោមនស្សិទ្ធរិយ នឹងមិនកើតឡើងផង។ មួយទៀត សោមនស្សិទ្ធរិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង បុរិសិទ្ធរិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងឬ។ បណ្តាពួកបុរស ដែលកើតក្នុងបច្ចិមភព កាលចាប់បដិសន្ធិ ពួកបុរសណា កើតឡើង ដោយឧបេក្ខាហើយ នឹងបរិនិព្វាន កាលបុរសទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ សោមនស្សិទ្ធរិយ របស់បុរសទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ឯបុរិ សិទ្ធរិយ របស់បុរសទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើងទេ បណ្តាពួកសត្វ ដែល បរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ចិមភព ក្នុងរូបាវចរ ភព និងអរូបាវចរភព ពួកសត្វណា កើតឡើង ដោយឧបេក្ខាហើយ និង បរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះច្យុត សោមនស្សិទ្ធរិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹង មិនកើតឡើងផង បុរិសិទ្ធរិយ មិនកើតឡើងផង។

[១៦០] បុរិសិទ្ធរិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ឧបេក្ខិទ្ធរិយ របស់សត្វ នោះ នឹងមិនកើតឡើងឬ។ បុរិសិទ្ធរិយ របស់ពួកសត្វ មិនមែនជាបុរសទាំងអស់ នោះ កាលច្យុត កាលចាប់បដិសន្ធិ មិនកើតឡើង ឯឧបេក្ខិទ្ធរិយ របស់សត្វ ទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើងទេ បណ្តាពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុង កាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ចិមភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអ

រូបាវចរភព ពួកសត្វណា កើតឡើង ដោយសោមនស្សហើយ នឹងបរិនិព្វាន កាល
សត្វទាំងនោះច្បុក បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងផង ឧបេ
ក្ខិទ្ធិយ នឹងមិនកើតឡើងផង។ មួយទៀត ឧបេក្ខិទ្ធិយ របស់សត្វណា នឹង
មិនកើតឡើង បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងឬ។ បណ្តាពួកបុរស
ដែលកើតក្នុងបច្ចិមភព កាលចាប់បដិសន្ធិ ពួកបុរសណា កើតឡើង ដោយ
សោមនស្សហើយ នឹងបរិនិព្វាន កាលបុរសទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ ឧបេក្ខិទ្ធិយ
របស់បុរសទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ឯបុរិសិទ្ធិយ របស់បុរសទាំងនោះ
មិនមែនជាមិនកើតឡើងទេ បណ្តាពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព
និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ចិមភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអរូបាវចរភព ពួក
សត្វណា កើតឡើង ដោយសោមនស្សហើយ នឹងបរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះ
ច្បុក ឧបេក្ខិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង បុរិសិទ្ធិយ
មិនកើតឡើងផង។

[១៦១] បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង សទ្ធិទ្ធិយ។ បេ។ បញ្ញិទ្ធិយ
មនិទ្ធិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើងឬ។ បុរិសិទ្ធិយ របស់ពួកសត្វ
មិនមែនជាបុរសទាំងអស់នោះ កាលច្បុក កាលចាប់បដិសន្ធិ មិនកើតឡើង ឯ
មនិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើងទេ បុរិសិទ្ធិយ
របស់ពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុង
បច្ចិមភពនោះ ក្នុងរូបាវចរភព និងអរូបាវចរភពនោះ មិនកើតឡើងផង
មនិទ្ធិយ នឹងមិនកើតឡើងផង។ មួយទៀត មនិទ្ធិយ របស់សត្វណា នឹង
មិនកើតឡើង បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងឬ។ មនិទ្ធិយ របស់ពួក
បុរស ដែលកើតក្នុងបច្ចិមភព កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងមិនកើតឡើង ឯបុរិ
សិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើងទេ មនិទ្ធិយ របស់ពួក
សត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ចិមភព
ក្នុងរូបាវចរភព និងអរូបាវចរភពនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង បុរិសិទ្ធិយ
មិនកើតឡើងផង។

[១៦២] ជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង សោមនស្សិទ្ធរិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើងឬ។ ជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វទាំងអស់នោះ កាលច្បាត មិនកើតឡើង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃចិត្ត ក្នុងបរត្តិកាល ឯសោមនស្សិទ្ធរិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើងទេ បច្ចិមចិត្ត ដែលប្រកបដោយឧបេក្ខា ក្នុងលំដាប់នៃចិត្តណា នឹងកើតឡើង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត ជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងផង សោមនស្សិទ្ធរិយ នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃចិត្តនោះ។ មួយទៀត សោមនស្សិទ្ធរិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងឬ។ បច្ចិមចិត្ត ដែលប្រកបដោយឧបេក្ខា ក្នុងលំដាប់នៃចិត្តណា នឹងកើតឡើង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត សោមនស្សិទ្ធរិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្តនោះ ឯជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើងទេ បច្ចិមចិត្ត ដែលប្រកបដោយឧបេក្ខា ក្នុងលំដាប់នៃចិត្តណា នឹងកើតឡើង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត សោមនស្សិទ្ធរិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង ជីវិតិទ្រុយ មិនកើតឡើងផង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃចិត្តនោះ។

[១៦៣] ជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ឧបេក្ខិទ្រុយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើងឬ។ ជីវិតិទ្រុយ របស់ពួកសត្វទាំងអស់នោះ កាលច្បាត មិនកើតឡើង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃចិត្ត ក្នុងបរត្តិកាល ឯឧបេក្ខិទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើងទេ បច្ចិមចិត្ត ដែលប្រកបដោយសោមនស្ស ក្នុងលំដាប់នៃចិត្តណា នឹងកើតឡើង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត ជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងផង ឧបេក្ខិទ្រុយ នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃចិត្តនោះ។ មួយទៀត ឧបេក្ខិទ្រុយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងឬ។ បច្ចិមចិត្ត ដែលប្រកបដោយសោមនស្ស ក្នុងលំដាប់នៃចិត្តណា នឹងកើតឡើង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត ឧបេក្ខិទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងឧប្បាទក្ខ

ណៈនៃចិត្តនោះ ឯជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើងទេ បច្ចិមចិត្ត ដែលប្រកបដោយសោមនស្ស ក្នុងលំដាប់នៃចិត្តណា នឹងកើតឡើង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត ឧបេក្ខិតិទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ផង ជីវិតិទ្រុយ មិនកើតឡើងផង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃចិត្តនោះ។

[១៦៤] ជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង សទ្ធិទ្រុយ។ហេ។ បញ្ញិតិទ្រុយ មនិតិទ្រុយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើងឬ។ ជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វទាំងអស់ នោះ កាលច្បុក មិនកើតឡើង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃចិត្ត ក្នុងបរត្តិកាល ឯមនិតិទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើងទេ ជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វ ទាំងនោះ មិនកើតឡើងផង មនិតិទ្រុយ នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃ បច្ចិមចិត្ត។ មួយទៀត មនិតិទ្រុយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងឬ។ មនិតិទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើត ឡើង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត ឯជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែន ជាមិនកើតឡើងទេ មនិតិទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង ជីវិតិទ្រុយ មិនកើតឡើងផង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត។

[១៦៥] សោមនស្សិតិទ្រុយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ឧបេក្ខិតិទ្រុយ របស់ សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើងឬ។ សោមនស្សិតិទ្រុយ របស់សត្វដែលចូលកាន់ និរោធន និងអសញ្ញាសត្វទាំងអស់នោះ មិនកើតឡើង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃចិត្ត និង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែលប្រាសចាកសោមនស្ស ឯឧបេក្ខិតិទ្រុយ របស់សត្វ ទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើងទេ បច្ចិមចិត្ត ដែលប្រកបដោយ សោមនស្ស ក្នុងលំដាប់នៃចិត្តណា របស់ពួកសត្វអ្នកព្រមព្រៀងដោយបច្ចិមចិត្ត ដែលប្រកបដោយឧបេក្ខា នឹងកើតឡើង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត ដែល ប្រកបដោយសោមនស្ស សោមនស្សិតិទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងផង ឧបេក្ខិតិទ្រុយ នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃចិត្តនោះ។ មួយទៀត ឧបេ ក្ខិតិទ្រុយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង សោមនស្សិតិទ្រុយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងឬ។ បច្ចិមចិត្ត ដែលប្រកបដោយសោមនស្ស ក្នុងលំដាប់នៃចិត្ត

ណា នឹងកើតឡើង ក្នុងឧប្បាទក្នុងនៃបច្ច័មចិត្ត ដែលប្រកបដោយសោមនស្ស ឧបេក្ខិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងឧប្បាទក្នុងនៃចិត្ត នោះ ឯសោមនស្សិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើងទេ បច្ច័មចិត្ត ដែលប្រកបដោយសោមនស្ស ក្នុងលំដាប់នៃចិត្តណា របស់ពួកសត្វ អ្នកព្រមព្រៀងដោយបច្ច័មចិត្ត ដែលប្រកបដោយឧបេក្ខា នឹងកើតឡើង ក្នុង ភង្គក្នុងនៃបច្ច័មចិត្ត ដែលប្រកបដោយសោមនស្ស ឧបេក្ខិត្រិយ របស់សត្វ ទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង សោមនស្សិត្រិយ មិនកើតឡើងផង ក្នុងភង្គ ក្នុងនៃចិត្តនោះ។

[១៦៦] សោមនស្សិត្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង សទ្ធិត្រិយ របស់សត្វ នោះ នឹងមិនកើតឡើងឬ។ សោមនស្សិត្រិយ របស់សត្វដែលចូលកាន់និរោធ និងអសញ្ញាសត្វទាំងអស់នោះ មិនកើតឡើង ក្នុងភង្គក្នុងនៃចិត្ត និងក្នុង ឧប្បាទក្នុងនៃចិត្ត ដែលប្រាសចាកសោមនស្ស ឯសទ្ធិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើងទេ សោមនស្សិត្រិយ របស់ពួកសត្វអ្នកព្រមព្រៀង ដោយបច្ច័មចិត្ត ដែលប្រកបដោយឧបេក្ខានោះ មិនកើតឡើងផង សទ្ធិត្រិយ នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុងភង្គក្នុងនៃបច្ច័មចិត្ត ដែលប្រកបដោយ សោមនស្ស។ មួយទៀត សទ្ធិត្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង សោមនស្ស ិត្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងឬ។ សទ្ធិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹង មិនកើតឡើង ក្នុងឧប្បាទក្នុងនៃបច្ច័មចិត្ត ដែលប្រកបដោយសោមនស្ស ឯ សោមនស្សិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើងទេ សទ្ធិត្រិយ របស់ពួកសត្វអ្នកព្រមព្រៀងដោយបច្ច័មចិត្ត ដែលប្រកបដោយឧបេក្ខានោះ នឹងមិនកើតឡើងផង សោមនស្សិត្រិយ មិនកើតឡើងផង ក្នុងភង្គក្នុងនៃ បច្ច័មចិត្ត ដែលប្រកបដោយសោមនស្ស។

[១៦៧] សោមនស្សិត្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង បញ្ញិត្រិយ។ ហេ មនិត្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើងឬ។ សោមនស្សិត្រិយ របស់សត្វដែល ចូលកាន់និរោធ និងអសញ្ញាសត្វទាំងអស់នោះ មិនកើតឡើង ក្នុងភង្គក្នុងនៃ

ចិត្ត និងក្នុងឧប្បាទក្នុងនៃចិត្ត ដែលប្រាសចាកសោមនស្ស ឯមនិទ្រិយ របស់
សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើងទេ សោមនស្សនិទ្រិយ របស់ពួកសត្វ
អ្នកព្រមព្រៀងដោយបច្ច័មចិត្ត ដែលប្រកបដោយឧបេក្ខានោះ មិនកើតឡើង
ផង មនិទ្រិយ នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុងភង្គក្នុងនៃបច្ច័មចិត្ត ដែល
ប្រកបដោយសោមនស្ស។ មួយទៀត មនិទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង
សោមនស្សនិទ្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងឬ។ មនិទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ
នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងឧប្បាទក្នុងនៃបច្ច័មចិត្ត ដែលប្រកបដោយសោមនស្ស
ឯសោមនស្សនិទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើងទេ មនិទ្រិយ
របស់ពួកសត្វអ្នកព្រមព្រៀងដោយបច្ច័មចិត្ត ដែលប្រកបដោយឧបេក្ខានោះ
នឹងមិនកើតឡើងផង សោមនស្សនិទ្រិយ មិនកើតឡើងផង ក្នុងភង្គក្នុងនៃ
បច្ច័មចិត្ត ដែលប្រកបដោយសោមនស្ស។

[១៦៨] ឧបេក្ខិនិទ្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង សទ្ធិនិទ្រិយ របស់សត្វ
នោះ នឹងមិនកើតឡើងឬ។ ឧបេក្ខិនិទ្រិយ របស់សត្វដែលចូលកាន់និរោធនិរោធន និង
អសញ្ញសត្វទាំងអស់នោះ មិនកើតឡើង ក្នុងភង្គក្នុងនៃចិត្ត និងក្នុងឧប្បាទ
ក្នុងនៃចិត្ត ដែលប្រាសចាកឧបេក្ខា ឯសទ្ធិនិទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែន
ជានឹងមិនកើតឡើងទេ ឧបេក្ខិនិទ្រិយ របស់ពួកសត្វអ្នកព្រមព្រៀងដោយបច្ច័ម
ចិត្ត ដែលប្រកបដោយសោមនស្សនោះ មិនកើតឡើងផង សទ្ធិនិទ្រិយ នឹង
មិនកើតឡើងផង ក្នុងភង្គក្នុងនៃបច្ច័មចិត្ត ដែលប្រកបដោយឧបេក្ខា។
មួយទៀត សទ្ធិនិទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ឧបេក្ខិនិទ្រិយ របស់សត្វ
នោះ មិនកើតឡើងឬ។ សទ្ធិនិទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុង
ឧប្បាទក្នុងនៃបច្ច័មចិត្ត ដែលប្រកបដោយឧបេក្ខា ឯឧបេក្ខិនិទ្រិយ របស់សត្វ
ទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើងទេ សទ្ធិនិទ្រិយ របស់សត្វអ្នកព្រមព្រៀង
ដោយបច្ច័មចិត្ត ដែលប្រកបដោយសោមនស្សនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង
ឧបេក្ខិនិទ្រិយ មិនកើតឡើងផង ក្នុងភង្គក្នុងនៃបច្ច័មចិត្ត ដែលប្រកបដោយ
ឧបេក្ខា។

[១៦៩] ឧបេក្ខិត្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង បញ្ញិត្រិយ។ ហេ មនិត្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើងឬ។ ឧបេក្ខិត្រិយ របស់សត្វដែល ចូលកាន់និរោធ និងអសញ្ញាសត្វទាំងអស់នោះ មិនកើតឡើង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃ ចិត្ត និងក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែលប្រាសចាកឧបេក្ខា ឯមនិត្រិយ របស់ សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើងទេ ឧបេក្ខិត្រិយ របស់ពួកសត្វអ្នក ព្រមព្រៀងដោយបច្ចិមចិត្ត ដែលប្រកបដោយសោមនស្សនោះ មិនកើតឡើង ផង មនិត្រិយ នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត ដែល ប្រកបដោយឧបេក្ខា។ មួយទៀត មនិត្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ឧបេក្ខិត្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងឬ។ មនិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត ដែលប្រកបដោយឧបេក្ខា ឯ ឧបេក្ខិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើងទេ មនិត្រិយ របស់ ពួកសត្វអ្នកព្រមព្រៀងដោយបច្ចិមចិត្ត ដែលប្រកបដោយសោមនស្សនោះ នឹង មិនកើតឡើងផង ឧបេក្ខិត្រិយ មិនកើតឡើងផង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត ដែលប្រកបដោយឧបេក្ខា។

[១៧០] សទ្ធិត្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង បញ្ញិត្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើងឬ។ សទ្ធិត្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលចូលកាន់និរោធ និងអសញ្ញា សត្វទាំងអស់នោះ មិនកើតឡើង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃចិត្ត និងក្នុងឧប្បាទក្ខណៈ នៃចិត្ត ដែលប្រាសចាកសទ្ធា ឯបញ្ញិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹង មិនកើតឡើងទេ សទ្ធិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងផង បញ្ញិត្រិយ នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត។ មួយទៀត បញ្ញិត្រិយ របស់ សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង សទ្ធិត្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងឬ។ បញ្ញា ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត ឯ សទ្ធិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើងទេ បញ្ញិត្រិយ របស់សត្វ ទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង សទ្ធិត្រិយ មិនកើតឡើងផង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃ បច្ចិមចិត្ត។

[១៧១] សទ្ធិន្ត្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង មនិន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើងឬ។ សទ្ធិន្ត្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលចូលកាន់និរោធ និងអសញ្ញាសត្វទាំងអស់នោះ មិនកើតឡើង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃចិត្ត និងក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែលប្រាសចាកសទ្ធា ឯមនិន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើងទេ សទ្ធិន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងផង មនិន្ត្រិយ នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត។ មួយទៀត មនិន្ត្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង សទ្ធិន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងឬ។ មនិន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត ឯសទ្ធិន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើងទេ មនិន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង សទ្ធិន្ត្រិយ មិនកើតឡើងផង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត។

[១៧២] បញ្ញិន្ត្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង មនិន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើងឬ។ បញ្ញិន្ត្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលចូលកាន់និរោធ និងអសញ្ញាសត្វទាំងអស់នោះ មិនកើតឡើង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃចិត្ត និងក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែលប្រាសចាកញ្ញាណ ឯមនិន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើងទេ បញ្ញិន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងផង មនិន្ត្រិយ នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត។ មួយទៀត មនិន្ត្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង បញ្ញិន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងឬ។ មនិន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត ឯបញ្ញិន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើងទេ មនិន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង បញ្ញិន្ត្រិយ មិនកើតឡើងផង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត។

[១៧៣] ចក្ខុន្ត្រិយ មិនកើតឡើង ក្នុងទីណា។ ហេ។

[១៧៤] ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ក្នុងទីណា សោតិន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វអ្នកមិន

មានចក្ខុទាំងនោះ កាលច្បាប់ចាកបញ្ចវេការភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរ
ភព មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯសោតិទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជា
នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឯចក្ខុទ្រិយ របស់ពួកសត្វដែលបរិនិព្វាន ក្នុង
បញ្ចវេការភព ពួកអសញ្ញសត្វ និងពួកអរូបព្រហ្មនោះ មិនកើតឡើងផង សោ
តិទ្រិយ នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត សោតិទ្រិយ របស់សត្វណា
នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ចក្ខុទ្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើង ក្នុង
ទីនោះឬ។ សោតិទ្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព កាលចូល
ទៅកាន់បញ្ចវេការភពនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯចក្ខុទ្រិយ របស់
សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ សោតិទ្រិយ របស់ពួក
សត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងបញ្ចវេការភព ពួកអសញ្ញសត្វ និងពួកអរូបព្រហ្មនោះ
នឹងមិនកើតឡើងផង ចក្ខុទ្រិយ មិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[១៧៥] ចក្ខុទ្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ឃានិទ្រិយ របស់
សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ចក្ខុទ្រិយ របស់ពួកសត្វអ្នកមិន
មានចក្ខុទាំងនោះ កាលច្បាប់ចាកកាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរ
ភព មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឃានិទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជា
នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ចក្ខុទ្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុង
កាមាវចរភព កាលច្បាប់ចាករូបាវចរភព ពួកអសញ្ញសត្វ និងពួកអរូបព្រហ្ម
នោះ មិនកើតឡើងផង ឃានិទ្រិយ នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។
មួយទៀត ឃានិទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ចក្ខុទ្រិយ
របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឃានិទ្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែល
កើតក្នុងបច្ច័មភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់រូបាវចរ
ភព នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯចក្ខុទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជា
មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឃានិទ្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុង
កាមាវចរភព កាលច្បាប់ចាករូបាវចរភព ពួកអសញ្ញសត្វ និងពួកអរូបព្រហ្ម
នោះ នឹងមិនកើតឡើងផង ចក្ខុទ្រិយ មិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[១៧៦] ចក្ខុន្រ្ទិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ឥត្តិទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ចក្ខុន្រ្ទិយ របស់សត្វអ្នកមិនមានចក្ខុទាំងនោះ កាលច្បួតចាកកាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឥត្តិទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បណ្តាពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព កាលច្បួតចាករូបាវចរភព ពួកអសញ្ញសត្វ និងពួកអរូបព្រហ្ម ពួកបុរសណា សំដែងនូវភពពីរ-បី ដោយបុរិសភាពនុ៎ះឯង ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលបុរសទាំងនោះច្បួត ចក្ខុន្រ្ទិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងផង ឥត្តិទ្រិយ នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត ឥត្តិទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ចក្ខុន្រ្ទិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ឆិមភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់រូបាវចរភព ពួកបុរសណា សំដែងនូវភពពីរ-បី ដោយបុរិសភាពនុ៎ះឯង ហើយ នឹងបរិនិព្វាន កាលបុរសទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ ឥត្តិទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯចក្ខុន្រ្ទិយ របស់បុរសទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បណ្តាពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព កាលច្បួតចាករូបាវចរភព ពួកអសញ្ញសត្វ និងពួកអរូបព្រហ្ម ពួកបុរសណា សំដែងនូវភពពីរ-បី ដោយបុរិសភាពនុ៎ះឯង ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលបុរសទាំងនោះច្បួត ឥត្តិទ្រិយ របស់បុរសទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង ចក្ខុន្រ្ទិយ មិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[១៧៧] ចក្ខុន្រ្ទិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ក្នុងទីណា បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ចក្ខុន្រ្ទិយ របស់សត្វអ្នកមិនមានចក្ខុទាំងនោះ កាលច្បួតចាកកាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯបុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បណ្តាពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព កាលច្បួតចាករូបាវចរភព ពួកអសញ្ញសត្វ និងពួកអរូបព្រហ្ម ពួកស្រ្តីណា

សំដែងនូវភពពីរ-បី ដោយឥតភាពនុះដង ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលស្រ្តី ទាំងនោះច្បុក ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងផង បុរិសិន្ត្រីយ និង មិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត បុរិសិន្ត្រីយ របស់សត្វណា និង មិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព កាល ចូលទៅកាន់រូបាវចរភព ពួកស្រ្តីណា សំដែងនូវភពពីរ-បី ដោយឥតភាពនុះដង ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលស្រ្តីទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ បុរិសិន្ត្រីយ របស់សត្វ ទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បណ្តាពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុង កាមាវចរភព កាលច្បុកចាករូបាវចរភព ពួកអសញ្ញសត្វ និងពួកអរូបព្រហ្ម ពួកស្រ្តីណា សំដែងនូវភពពីរ-បី ដោយឥតភាពនុះដង ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលស្រ្តីទាំងនោះច្បុក បុរិសិន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង ចក្ខុន្ត្រីយ មិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[១៧៨] ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ជីវិតិន្ត្រីយ របស់ សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វអ្នកមិនមាន ចក្ខុទាំងអស់នោះ កាលច្បុក កាលចាប់បដិសន្ធិ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯ ជីវិតិន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ចក្ខុន្ត្រីយ របស់ពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងបញ្ចវេការភព និងពួកសត្វ ដែល កើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងអរូបភពនោះ មិនកើតឡើងផង ជីវិតិន្ត្រីយ និង មិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត ជីវិតិន្ត្រីយ របស់សត្វណា និង មិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ជីវិតិន្ត្រីយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព កាលចូលទៅកាន់បញ្ចវេការ ភពនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ជីវិតិន្ត្រីយ របស់ពួកសត្វ ដែល

បរិនិព្វាន ក្នុងបញ្ចវេការភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុង
អរូបភពនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង ចក្ខុន្ត្រិយ មិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[១៧៩] ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ក្នុងទីណា សោមនស្សិន្ត្រិយ
របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វ អ្នកមិន
មានចក្ខុទាំងនោះ កាលច្បួតចាកបញ្ចវេការភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរ
ភព មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯសោមនស្សិន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែន
ជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បណ្តាពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុង
បញ្ចវេការភព ពួកអសញ្ញសត្វ និងពួកអរូបព្រហ្ម ពួកសត្វណា ជាអ្នកមានចក្ខុ
កើតឡើងដោយឧបេក្ខាហើយ នឹងបរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះច្បួត ចក្ខុន្ត្រិយ
របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងផង សោមនស្សិន្ត្រិយ នឹងមិនកើតឡើងផង
ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត សោមនស្សិន្ត្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុង
ទីណា ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តាពួកសត្វ
ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព កាលចូលទៅកាន់បញ្ចវេការភព ពួកសត្វណា ជា
អ្នកមានចក្ខុ កើតឡើងដោយឧបេក្ខាហើយ នឹងបរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះ
ចាប់បដិសន្ធិ សោមនស្សិន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុង
ទីនោះ ឯចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ
បណ្តាពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងបញ្ចវេការភព ពួកអសញ្ញសត្វ និងពួក
អរូបព្រហ្ម ពួកសត្វណា ជាអ្នកមានចក្ខុ កើតឡើងដោយឧបេក្ខា ហើយនឹង
បរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះច្បួត សោមនស្សិន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹង
មិនកើតឡើងផង ចក្ខុន្ត្រិយ មិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[១៨០] ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ឧបេក្ខិន្ត្រិយ
របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វអ្នកមិន
មានចក្ខុទាំងនោះ កាលច្បួតចាកបញ្ចវេការភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរ
ភព និងពួកអរូបព្រហ្ម មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឧបេក្ខិន្ត្រិយ របស់សត្វ
ទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បណ្តាពួកសត្វ ដែល

បរិនិព្វាន ក្នុងបញ្ចវេការភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុង
អរូបភព និងពួកអសញ្ញសត្វ ពួកសត្វណា ជាអ្នកមានចក្ខុ កើតឡើង ដោយ
សោមនស្សហើយ នឹងបរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះច្យុត ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វ
ទាំងនោះ មិនកើតឡើងផង ឧបេក្ខិន្ត្រិយ នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។
មួយទៀត ឧបេក្ខិន្ត្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ចក្ខុន្ត្រិយ
របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុង
បច្ច័មភព កាលចូលទៅកាន់បញ្ចវេការភព ពួកសត្វណា ជាអ្នកមានចក្ខុ
កើតឡើង ដោយសោមនស្ស ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះ
ចាប់បដិសន្ធិ ឧបេក្ខិន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯ
ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បណ្តា
ពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងបញ្ចវេការភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុង
បច្ច័មភព ក្នុងអរូបភព និងពួកអសញ្ញសត្វ ពួកសត្វណា ជាអ្នកមានចក្ខុ
កើតឡើង ដោយសោមនស្សហើយ នឹងបរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះច្យុត ឧបេ
ក្ខិន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង ចក្ខុន្ត្រិយ មិនកើតឡើងផង
ក្នុងទីនោះ។

[១៨១] ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ក្នុងទីណា សន្ធិន្ត្រិយ របស់
សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វអ្នកមិនមាន
ចក្ខុទាំងនោះ កាលច្យុតចាកបញ្ចវេការភព កាលចូលទៅកាន់កាមរចរភព
និងពួកអរូបព្រហ្ម មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯសន្ធិន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ
មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ចក្ខុន្ត្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែល
បរិនិព្វាន ក្នុងបញ្ចវេការភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុង
អរូបភព និងពួកអសញ្ញសត្វនោះ មិនកើតឡើងផង សន្ធិន្ត្រិយ នឹងមិនកើត
ឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត សន្ធិន្ត្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង
ក្នុងទីណា ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ សន្ធិន្ត្រិយ
របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភពនោះ កាលចូលទៅកាន់បញ្ចវេការភព

នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ៖ ឯចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ៖ មិនមែនជា មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ សទ្ធិន្ត្រីយ របស់ពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុង បញ្ចវេការភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងអរូបភព និងពួក អសញ្ញសត្វនោះ៖ នឹងមិនកើតឡើងផង ចក្ខុន្ត្រីយ មិនកើតឡើងផង ក្នុង ទីនោះ។

[១៨២] ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ក្នុងទីណា បញ្ញិន្ត្រីយ។ ហេ មនិន្ត្រីយ របស់សត្វនោះ៖ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វ អ្នកមិនមានចក្ខុទាំងនោះ៖ កាលច្យុតចាកបញ្ចវេការភព កាលចូលទៅកាន់ កាមាវចរភព និងពួកអរូបព្រហ្ម មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ៖ ឯមនិន្ត្រីយ របស់ សត្វទាំងនោះ៖ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ចក្ខុន្ត្រីយ របស់ពួក សត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងបញ្ចវេការភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងអរូបភព និងពួកអសញ្ញសត្វនោះ៖ មិនកើតឡើងផង មនិន្ត្រីយ និង មិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត មនិន្ត្រីយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើត ឡើង ក្នុងទីណា ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វនោះ៖ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ មនិន្ត្រីយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភពនោះ៖ កាលចូលទៅកាន់ បញ្ចវេការភព នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ៖ ឯចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ៖ មិនមែនជាមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ មនិន្ត្រីយ របស់ពួកសត្វ ដែល បរិនិព្វាន ក្នុងបញ្ចវេការភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុង អរូបភព និងពួកអសញ្ញសត្វនោះ៖ នឹងមិនកើតឡើងផង ចក្ខុន្ត្រីយ មិនកើត ឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[១៨៣] ឃានិន្ត្រីយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ឥត្តិន្ត្រីយ របស់សត្វនោះ៖ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឃានិន្ត្រីយ របស់សត្វ អ្នកមិន មានឃានៈទាំងនោះ៖ កាលច្យុតចាកកាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរ ភព មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ៖ ឯឥត្តិន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ៖ មិនមែនជានឹង មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បណ្តាពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព

ពួករូបាវចរសត្វ និងពួកអរូបាវចរសត្វ ពួកបុរសណា សំដែងនូវភពពីរ-បី ដោយ
បុរិសភាពនុ៎ះឯង ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះច្យុត ឃានិន្ទ្រិយ របស់
សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងផង ឥត្តិន្ទ្រិយ និងមិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។
មួយទៀត ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ឃានិន្ទ្រិយ
របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុង
បច្ច័មភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព ពួកបុរសណា សំដែងនូវភពពីរ-បី
ដោយបុរិសភាពនុ៎ះឯង ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលបុរសទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ
ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឃានិន្ទ្រិយ របស់
សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បណ្តាពួកសត្វ ដែល
បរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព ពួករូបាវចរសត្វ និងពួកអរូបាវចរសត្វ ពួកបុរស
ណា សំដែងនូវភពពីរ-បី ដោយបុរិសភាពនុ៎ះឯង ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាល
បុរសទាំងនោះច្យុត ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង ឃានិ
ន្ទ្រិយ មិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[១៨៤] ឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ក្នុងទីណា បុរិសិន្ទ្រិយ
របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វអ្នកមិន
មានឃានៈទាំងនោះ កាលច្យុតចាកកាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរ
ភព មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯបុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជា
នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បណ្តាពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរ
ភព ពួករូបាវចរសត្វ និងពួកអរូបាវចរសត្វ ពួកស្ត្រីណា សំដែងនូវភពពីរ-បី
ដោយឥត្តិភាពនុ៎ះឯង ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលស្ត្រីទាំងនោះច្យុត ឃានិន្ទ្រិយ
របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង បុរិសិន្ទ្រិយ និងមិនកើតឡើងផង ក្នុង
ទីនោះ។ មួយទៀត បុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ឃានិ
ន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុង
បច្ច័មភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព ពួកស្ត្រីណា សំដែងនូវភពពីរ-បី
ដោយឥត្តិភាពនុ៎ះឯង ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលស្ត្រីទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ បុរិ

សិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឃានិទ្ធិយ របស់
សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បណ្តាពួកសត្វ ដែល
បរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព ពួករូបាវចរសត្វ និងពួកអរូបាវចរសត្វ ពួកស្រីណា
សំដែងនូវភពពីរ-បី ដោយឥតភាពនុះដង ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលស្រី
ទាំងនោះច្បុក បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង ឃានិទ្ធិយ
មិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[១៨៥] ឃានិទ្ធិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ជីវិតិទ្ធិយ
របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឃានិទ្ធិយ របស់សត្វអ្នកមិន
មានឃានៈទាំងអស់នោះ កាលច្បុក កាលចាប់បដិសន្ធិ មិនកើតឡើង ក្នុង
ទីនោះ ឯជីវិតិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុង
ទីនោះទេ ឃានិទ្ធិយ របស់ពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព និងពួក
សត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអរូបាវចរភព មិនកើតឡើង
ផង ជីវិតិទ្ធិយ នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត ជីវិតិទ្ធិយ របស់
សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ឃានិទ្ធិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើង
ក្នុងទីនោះឬ។ ជីវិតិទ្ធិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភពនោះ កាលចូល
ទៅកាន់កាមាវចរភព នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឃានិទ្ធិយ របស់សត្វ
ទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ជីវិតិទ្ធិយ របស់ពួកសត្វ
ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុង
រូបាវចរភព និងអរូបាវចរភពនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង ឃានិទ្ធិយ មិនកើត
ឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[១៨៦] ឃានិទ្ធិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ក្នុងទីណា សោមនស្សិ
ទ្ធិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឃានិទ្ធិយ របស់សត្វ
អ្នកមិនមានឃានៈទាំងនោះ កាលច្បុកចាកកាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់
កាមាវចរភព និងពួករូបាវចរសត្វ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯសោមនស្សិ
ទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បណ្តា

ពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុង បច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរភព ពួកអសញ្ញសត្វ និងពួកអរូបព្រហ្ម ពួកសត្វណា កើតឡើងដោយឧបេក្ខា ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះច្យុត ឃានិ ត្រ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងផង សោមនស្សិត្រ្រិយ នឹងមិនកើត ឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត សោមនស្សិត្រ្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើត ឡើង ក្នុងទីណា ឃានិត្រ្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តា ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព ពួកសត្វណា ជាអ្នកមានឃានៈ កើតឡើង ដោយឧបេក្ខា ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលសត្វ ទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ សោមនស្សិត្រ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឃានិត្រ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើង ក្នុង ទីនោះទេ បណ្តាពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែល កើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរភព ពួកអសញ្ញសត្វ និងពួកអរូបព្រហ្ម ពួកសត្វ ណា កើតឡើងដោយឧបេក្ខា ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះច្យុត សោ មនស្សិត្រ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង ឃានិត្រ្រិយ មិនកើត ឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[១៨៧] ឃានិត្រ្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ឧបេក្ខិត្រ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឃានិត្រ្រិយ របស់សត្វ អ្នកមិន មានឃានៈទាំងនោះ កាលច្យុតចាកកាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរ ភព ពួករូបាវចរសត្វ និងពួកអរូបាវចរសត្វ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឧបេ ក្ខិត្រ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បណ្តា ពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុង បច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអរូបាវចរភព និងពួកអសញ្ញសត្វ ពួកសត្វណា កើតឡើងដោយសោមនស្ស ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះច្យុត ឃានិ ត្រ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងផង ឧបេក្ខិត្រ្រិយ នឹងមិនកើតឡើង ផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត ឧបេក្ខិត្រ្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុង

ទីណា ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព ពួកសត្វណា ជា អ្នកមានឃានៈ កើតឡើង ដោយសោមនស្សហើយ នឹងបរិនិព្វាន កាលសត្វ ទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ ឧបេក្ខិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើង ក្នុង ទីនោះទេ បណ្តាពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែល កើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអរូបាវចរភព និងពួកអសញ្ញសត្វ ពួក សត្វណា កើតឡើងដោយសោមនស្ស ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះ ច្បួក ឧបេក្ខិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង ឃានិទ្រ្តិយ មិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[១៨៨] ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ក្នុងទីណា សទ្ធិទ្រ្តិយ របស់ សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វអ្នកមិនមាន ឃានៈទាំងនោះ កាលច្បួតចាកកាមាវចរភព ចូលទៅកាន់កាមាវចរភព ពួក រូបាវចរសត្វ និងពួកអរូបាវចរសត្វ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯសទ្ធិទ្រ្តិយ របស់ សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឃានិទ្រ្តិយ របស់ ពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុង បច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអរូបាវចរភព និងពួកអសញ្ញសត្វនោះ មិនកើត ឡើងផង សទ្ធិទ្រ្តិយ នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត សទ្ធិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ មិនកើត ឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ សទ្ធិទ្រ្តិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព កាលចូល ទៅកាន់កាមាវចរភព នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វ ទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ សទ្ធិទ្រ្តិយ របស់ពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុង រូបាវចរភព និងអរូបាវចរភព និងពួកអសញ្ញសត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង ឃានិទ្រ្តិយ មិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[១៨៩] ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ក្នុងទីណា បញ្ញិទ្រ្តិយ។ ហេ មនិទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វ អ្នកមិនមានឃានៈទាំងនោះ កាលច្បួតចាកកាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់ កាមាវចរភព ពួករូបាវចរសត្វ និងពួកអរូបាវចរសត្វ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯមនិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឃានិទ្រ្តិយ របស់ពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុង បច្ចិមភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអរូបាវចរភព និងពួកអសញ្ញាសត្វនោះ មិនកើត ឡើងផង មនិទ្រ្តិយ នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត មនិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ មិនកើត ឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ មនិទ្រ្តិយ របស់សត្វអ្នកមានឃានៈទាំងនោះ ដែលកើតក្នុង បច្ចិមភព កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឃានិទ្រ្តិយ របស់ សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ មនិទ្រ្តិយ របស់ពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ចិមភព ក្នុង រូបាវចរភព និងអរូបាវចរភព និងពួកអសញ្ញាសត្វ នឹងមិនកើតឡើងផង ឃានិ ទ្រ្តិយ មិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[១៩០] ឥត្តិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ក្នុងទីណា បុរិសិទ្រ្តិយ របស់ សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឥត្តិទ្រ្តិយ របស់សត្វដែលមិនមែន ជាស្រ្តីទាំងនោះ កាលច្បួតចាកកាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯបុរិសិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹង មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បណ្តាពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព ពួករូបាវចរសត្វ និងពួកអរូបាវចរសត្វ ពួកស្រ្តីណា សំដែងនូវភពពីរ-បី ដោយ ឥត្តិភាពនុ៎ះឯង ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលស្រ្តីទាំងនោះច្បួត ឥត្តិទ្រ្តិយ របស់ សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងផង បុរិសិទ្រ្តិយ នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុង ទីនោះ។ មួយទៀត បុរិសិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ឥត្តិទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តាពួកស្រ្តី ដែលកើត

ក្នុងបច្ច័មភព កាលចាប់បដិសន្ធិ ពួកស្រ្តីណា សំដែងនូវភពពីរ-បី ដោយ ឥតភាពនុះដង ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលស្រ្តីទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ បុរិសិន្ទ រិយ របស់ស្រ្តីទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឥត្តិន្ទ្រិយ របស់ស្រ្តី ទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បណ្តាពួកសត្វ ដែល បរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព ពួករូបាវចរសត្វ និងពួកអរូបាវចរសត្វ ពួកស្រ្តីណា សំដែងនូវភពពីរ-បី ដោយឥតភាពនុះដង ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលស្រ្តី ទាំងនោះច្បុក បុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង ឥត្តិន្ទ្រិយ មិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[១៩១] ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ជីវិតិន្ទ្រិយ របស់ សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វមិនមែនជាស្រ្តី ទាំងនោះ កាលច្បុកចាកកាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព ពួក រូបាវចរសត្វ និងពួកអរូបាវចរសត្វ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯជីវិតិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុង បច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអរូបាវចរភព មិនកើតឡើងផង ជីវិតិន្ទ្រិយ នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត ជីវិតិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ជីវិតិន្ទ្រិយ របស់ស្រ្តីទាំងនោះ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹង មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឥត្តិន្ទ្រិយ របស់ស្រ្តីទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើត ឡើង ក្នុងទីនោះទេ ជីវិតិន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអរូបាវចរភពនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង ឥត្តិន្ទ្រិយ មិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ ។

[១៩២] ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ក្នុងទីណា សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែល មិនមែនជាស្រ្តីទាំងនោះ កាលច្បុកចាកកាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់

កាមាវចរភព និងពួករូបាវចរសត្វ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯសោមនស្សិ
ន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បណ្តា
ពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុង
បច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរភព ពួកអសញ្ញសត្វ និងពួកអរូបព្រហ្ម ពួកសត្វណា
កើតឡើងដោយឧបេក្ខា ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះច្យុត ឥត្តិន្ត្រិយ
របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងផង សោមនស្សិន្ត្រិយ នឹងមិនកើតឡើងផង
ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត សោមនស្សិន្ត្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុង
ទីណា ឥត្តិន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តាពួកស្រី ដែល
កើតក្នុងបច្ច័មភព កាលចាប់បដិសន្ធិ ពួកស្រីណា កើតឡើង ដោយឧបេក្ខា
ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលស្រីទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ សោមនស្សិន្ត្រិយ របស់ស្រី
ទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឥត្តិន្ត្រិយ របស់ស្រីទាំងនោះ
មិនមែនជាមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បណ្តាពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុង
កាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរភព ពួក
អសញ្ញសត្វ និងពួកអរូបព្រហ្ម ពួកសត្វណា កើតឡើងដោយឧបេក្ខា ហើយនឹង
បរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះច្យុត សោមនស្សិន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹង
មិនកើតឡើងផង ឥត្តិន្ត្រិយ មិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[១៩៣] ឥត្តិន្ត្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ឧបេក្ខិន្ត្រិយ
របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឥត្តិន្ត្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែល
មិនមែនជាស្រីទាំងនោះ កាលច្យុតចាកកាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់
កាមាវចរភព ពួករូបាវចរសត្វ និងពួកអរូបាវចរសត្វ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ
ឯឧបេក្ខិន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ
បណ្តាពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុង
បច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអរូបាវចរភព និងពួកអសញ្ញសត្វ ពួកសត្វណា
កើតឡើងដោយសោមនស្ស ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះច្យុត
ឥត្តិន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងផង ឧបេក្ខិន្ត្រិយ នឹងមិនកើត

ឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត ឧបេក្ខិត្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ឥត្តិទ្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តាពួកស្រី ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព កាលចាប់បដិសន្ធិ ពួកស្រីណា កើតឡើង ដោយ សោមនស្សហើយ នឹងបរិនិព្វាន កាលស្រីទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ ឧបេក្ខិត្រិយ របស់ស្រីទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឥត្តិទ្រិយ របស់ស្រីទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បណ្តាពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុង កាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអ រូបាវចរភព និងពួកអសញ្ញសត្វ ពួកសត្វណា កើតឡើងដោយសោមនស្ស ហើយ នឹងបរិនិព្វាន កាលសត្វទាំងនោះច្យុត ឧបេក្ខិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹង មិនកើតឡើងផង ឥត្តិទ្រិយ មិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[១៩៤] ឥត្តិទ្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ក្នុងទីណា សទ្ធិទ្រិយ របស់ សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឥត្តិទ្រិយ របស់សត្វ ដែលមិនមែន ជាស្រីទាំងនោះ កាលច្យុតចាកកាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព ពួករូបាវចរសត្វ និងពួកអរូបាវចរសត្វ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯសទ្ធិទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឥត្តិទ្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុង បច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអរូបាវចរភព និងពួកអសញ្ញសត្វនោះ មិនកើត ឡើងផង សទ្ធិទ្រិយ នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត សទ្ធិទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ឥត្តិទ្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើត ឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ សទ្ធិទ្រិយ របស់ស្រីទាំងនោះ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព កាល ចាប់បដិសន្ធិ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឥត្តិទ្រិយ របស់ស្រីទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ សទ្ធិទ្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែល បរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរ ភព និងអរូបាវចរភព និងពួកអសញ្ញសត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង ឥត្តិទ្រិយ មិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[១៩៥] ឥត្តិទ្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ក្នុងទីណា បញ្ញិទ្រិយ។ ហេ មនិទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឥត្តិទ្រិយ របស់សត្វ មិនមែនជាស្រ្តីទាំងនោះ កាលច្បួតចាកកាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់ កាមាវចរភព ពួករូបាវចរសត្វ និងពួកអរូបាវចរសត្វ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯមនិទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឥត្តិទ្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែល កើតក្នុងបច្ចិមភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអរូបាវចរភព និងពួកអសញ្ញាសត្វនោះ មិនកើតឡើងផង មនិទ្រិយ នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត មនិទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ឥត្តិទ្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ មនិទ្រិយ របស់ស្រ្តីទាំងនោះ ដែលកើតក្នុង បច្ចិមភព កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឥត្តិទ្រិយ របស់ ស្រ្តីទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ មនិទ្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ចិមភព ក្នុង រូបាវចរភព និងអរូបាវចរភព និងពួកអសញ្ញាសត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង ឥត្តិទ្រិយ មិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[១៩៦] បុរិសិទ្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ជិវិតិទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បុរិសិទ្រិយ របស់សត្វដែល មិនមែនជាបុរសទាំងនោះ កាលច្បួតចាកកាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់ កាមាវចរភព ពួករូបាវចរសត្វ និងពួកអរូបាវចរសត្វ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯជិវិតិទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បុរិសិទ្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែល កើតក្នុងបច្ចិមភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអរូបាវចរភពនោះ មិនកើតឡើងផង ជិវិតិទ្រិយ នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត ជិវិតិទ្រិយ របស់សត្វ ណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីណា បុរិសិទ្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើង ក្នុង ទីនោះឬ។ ជិវិតិទ្រិយ របស់បុរសទាំងនោះ ដែលកើតក្នុងបច្ចិមភព កាល

ចាប់បដិសន្ធិ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯបុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ជីវិតិទ្រុយ របស់ពួកសត្វ ដែល បរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ចិមភព ក្នុងរូបាវចរ ភព និងអរូបាវចរភពនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង បុរិសិទ្ធិយ មិនកើតឡើង ផង ក្នុងទីនោះ។

[១៩៧] បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ក្នុងទីណា សោមនស្សិ ទ្រុយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វ ដែលមិនមែនជាបុរសទាំងនោះ កាលច្យុតចាកកាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់ កាមាវចរភព និងពួករូបាវចរសត្វនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯសោមនស្សិ ទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បណ្តា ពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុង បច្ចិមភព ក្នុងរូបាវចរភព ពួកអសញ្ញសត្វ និងពួកអរូបព្រហ្ម ពួកបុរសណា កើតឡើងដោយឧបេក្ខា ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលបុរសទាំងនោះ ច្យុត បុរិសិទ្ធិ យ របស់បុរសទាំងនោះ មិនកើតឡើងផង សោមនស្សិទ្រុយ នឹងមិនកើតឡើង ផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត សោមនស្សិទ្រុយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីណា បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តាពួក បុរស ដែលកើតក្នុងបច្ចិមភព កាលចាប់បដិសន្ធិ ពួកបុរសណា កើតឡើង ដោយឧបេក្ខា ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលបុរសទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ សោ មនស្សិទ្រុយ របស់បុរសទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯបុរិសិទ្ធិយ របស់បុរសទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បណ្តាពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ចិមភព ក្នុង រូបាវចរភព ពួកអសញ្ញសត្វ និងពួកអរូបព្រហ្ម ពួកបុរសណា កើតឡើងដោយ ឧបេក្ខា ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលបុរសទាំងនោះ ច្យុត សោមនស្សិទ្រុយ របស់ បុរសទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង បុរិសិទ្ធិយ មិនកើតឡើងផង ក្នុង ទីនោះ។

[១៩៨] បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ឧបេក្ខិទ្ធិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វដែល មិនមែនជាបុរសទាំងនោះ កាលច្បួតចាកកាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់ កាមាវចរភព ពួករូបាវចរសត្វ និងពួកអរូបាវចរសត្វ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឧបេក្ខិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បណ្តាពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុង បច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអរូបាវចរភព និងពួកអសញ្ញសត្វ ពួកបុរសណា កើតឡើងដោយសោមនស្ស ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលបុរសទាំងនោះច្បួត បុរិ សិទ្ធិយ របស់បុរសទាំងនោះ មិនកើតឡើងផង ឧបេក្ខិទ្ធិយ នឹងមិនកើតឡើង ផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត ឧបេក្ខិទ្ធិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុង ទីណា បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តាពួកបុរស ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព កាលចាប់បដិសន្ធិ ពួកបុរសណា កើតឡើងដោយ សោមនស្ស ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលបុរសទាំងនោះ ចាប់បដិសន្ធិ ឧបេក្ខិទ្ធិយ របស់បុរសទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯបុរិសិទ្ធិយ របស់បុរស ទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បណ្តាពួកសត្វ ដែល បរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរ ភព និងអរូបាវចរភព និងពួកអសញ្ញសត្វ ពួកបុរសណា កើតឡើងដោយ សោមនស្ស ហើយនឹងបរិនិព្វាន កាលបុរសទាំងនោះ ច្បួត ឧបេក្ខិទ្ធិយ របស់ បុរសទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង បុរិសិទ្ធិយ មិនកើតឡើងផង ក្នុង ទីនោះ។

[១៩៩] បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ក្នុងទីណា សទ្ធិទ្ធិយ របស់ សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វដែលមិនមែន ជាបុរសទាំងនោះ កាលច្បួតចាកកាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់កាមាវចរភព ពួករូបាវចរសត្វ និងពួកអរូបាវចរសត្វ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯសទ្ធិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បុរិសិទ្ធិយ

របស់ពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុង បច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអរូបាវចរភព និងពួកអសញ្ញាសត្វនោះ មិនកើត ឡើងផង សទ្ធិន្ទ្រិយ នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត សទ្ធិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីណា បុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើត ឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ សទ្ធិន្ទ្រិយ របស់ពួកបុរសទាំងនោះ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯបុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វ ទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ សទ្ធិន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុង រូបាវចរភព និងអរូបាវចរភព និងពួកអសញ្ញាសត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង បុរិសិន្ទ្រិយ មិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[២០០] បុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ក្នុងទីណា បញ្ញិន្ទ្រិយ។ ហេ មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វ ដែលមិនមែនជាបុរសទាំងនោះ កាលច្យុតចាកកាមាវចរភព កាលចូលទៅកាន់ កាមាវចរភព ពួករូបាវចរភព និងពួកអរូបាវចរភព មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯមនិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បុរិសិន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែល កើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរភព និងពួកអរូបាវចរភព និងអសញ្ញាសត្វនោះ មិនកើតឡើងផង មនិន្ទ្រិយ នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីណា បុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ មនិន្ទ្រិយ របស់បុរសទាំងនោះ ដែលកើតក្នុង បច្ច័មភព កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯបុរិសិន្ទ្រិយ របស់ សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ មនិន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលបរិនិព្វាន ក្នុងកាមាវចរភព និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុង រូបាវចរភព និងអរូបាវចរភព និងពួកអសញ្ញាសត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង បុរិសិន្ទ្រិយ មិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។

[២០១] ជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ក្នុងទីណា សោមនស្សិ ទ្រុយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វ ទាំងនោះ កាលច្យុតចាកចតុវេការភព និងបញ្ចវេការភព មិនកើតឡើង ក្នុង ភង្គក្ខណៈនៃចិត្ត ក្នុងបរត្តិកាល ក្នុងទីនោះ ឯសោមនស្សិទ្រុយ របស់សត្វ ទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បច្ចិមចិត្តដែល ប្រកបដោយឧបេក្ខា ក្នុងលំដាប់នៃចិត្តណា នឹងកើតឡើង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃ បច្ចិមចិត្ត ជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ កាលច្យុតចាកអសញ្ញសត្វ មិនកើត ឡើងផង សោមនស្សិទ្រុយ នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃចិត្តនោះ ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត សោមនស្សិទ្រុយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុង ទីណា ជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បច្ចិមចិត្ត ដែល ប្រកបដោយឧបេក្ខា ក្នុងលំដាប់នៃចិត្តណា នឹងកើតឡើង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃ បច្ចិមចិត្ត សោមនស្សិទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ កាលចូលទៅកាន់អសញ្ញសត្វ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្តនោះ ក្នុងទីនោះ ឯជីវិតិទ្រុយ របស់ សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បច្ចិមចិត្ត ដែល ប្រកបដោយឧបេក្ខា ក្នុងលំដាប់នៃចិត្តណា នឹងកើតឡើង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃ បច្ចិមចិត្ត សោមនស្សិទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ កាលច្យុតចាកអសញ្ញសត្វ នឹង មិនកើតឡើងផង ជីវិតិទ្រុយ មិនកើតឡើងផង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃចិត្តនោះ ក្នុងទីនោះ។

[២០២] ជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ឧបេក្ខិទ្រុយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ កាលច្យុតចាកចតុវេការភព និងបញ្ចវេការភព មិនកើតឡើង ក្នុងភង្គក្ខណៈ នៃចិត្ត ក្នុងបរត្តិកាល ក្នុងទីនោះ ឯឧបេក្ខិទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែន ជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បច្ចិមចិត្តដែលប្រកបដោយសោមនស្ស ក្នុងលំដាប់នៃចិត្តណា នឹងកើតឡើង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត ជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ កាលច្យុតចាកអសញ្ញសត្វ មិនកើតឡើងផង ឧបេក្ខិទ្រុយ

នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃចិត្តនោះ ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត ឧបេ
ក្ខិត្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ជីវិតិក្រិយ របស់សត្វនោះ
មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បច្ចិមចិត្ត ដែលប្រកបដោយសោមនស្ស ក្នុង
លំដាប់នៃចិត្តណា នឹងកើតឡើង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត ឧបេក្ខិត្រិយ
របស់សត្វទាំងនោះ កាលចូលទៅកាន់អសញ្ញសត្វ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុង
ឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្តនោះ ក្នុងទីនោះ ឯជីវិតិក្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែន
ជាមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បច្ចិមចិត្ត ដែលប្រកបដោយសោមនស្ស ក្នុង
លំដាប់នៃចិត្តណា នឹងកើតឡើង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត ឧបេក្ខិត្រិយ របស់
សត្វទាំងនោះ កាលច្យុតចាកអសញ្ញសត្វ នឹងមិនកើតឡើងផង ជីវិតិក្រិយ
មិនកើតឡើងផង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃចិត្តនោះ ក្នុងទីនោះ។

[២០៣] ជីវិតិក្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ក្នុងទីណា សទ្ធិក្រិយ
របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ជីវិតិក្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ
កាលច្យុតចាកចតុរោការភព និងបញ្ចរោការភព មិនកើតឡើង ក្នុងភង្គក្ខណៈ
នៃចិត្ត ក្នុងបរត្តិកាល ក្នុងទីនោះ ឯសទ្ធិក្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជា
នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ជីវិតិក្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កាលច្យុតចាក
អសញ្ញសត្វ មិនកើតឡើងផង សទ្ធិក្រិយ នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុងភង្គក្ខណៈ
នៃបច្ចិមចិត្ត ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត សទ្ធិក្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង
ក្នុងទីណា ជីវិតិក្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ សទ្ធិក្រិយ
របស់សត្វទាំងនោះ កាលចូលទៅកាន់អសញ្ញសត្វ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុង
ឧប្បាទក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត ក្នុងទីនោះ ឯជីវិតិក្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ
មិនមែនជាមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ សទ្ធិក្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កាល
ច្យុតចាកអសញ្ញសត្វ នឹងមិនកើតឡើងផង ជីវិតិក្រិយ មិនកើតឡើងផង ក្នុង
ភង្គក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត ក្នុងទីនោះ។

[២០៤] ជីវិតិក្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ក្នុងទីណា បញ្ញិត្រិយ។ ហេ
មនិត្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ជីវិតិក្រិយ របស់សត្វ

ទាំងនោះ កាលច្បាប់ចាកចតុរោការភព និងបញ្ញារោការភព មិនកើតឡើង ក្នុង ភង្គក្ខណៈនៃចិត្ត ក្នុងបរិក្ខិតកាល ក្នុងទីនោះ ឯមនិទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ជីវិតិទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កាលច្បាប់ចាកអសញ្ញសត្វ មិនកើតឡើងផង មនិទ្រិយ នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត មនិទ្រិយ របស់សត្វណា នឹង មិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ជីវិតិទ្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឬ។ មនិទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កាលចូលទៅកាន់អសញ្ញសត្វ នឹងមិនកើត ឡើង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត ក្នុងទីនោះ ឯជីវិតិទ្រិយ របស់សត្វ ទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ មនិទ្រិយ របស់សត្វ ទាំងនោះ កាលច្បាប់ចាកអសញ្ញសត្វ នឹងមិនកើតឡើងផង ជីវិតិទ្រិយ មិនកើតឡើងផង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត ក្នុងទីនោះ។

[២០៥] សោមនស្សិទ្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ឧបេ ក្ខិទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ សោមនស្សិទ្រិយ របស់ សត្វទាំងអស់នោះ មិនកើតឡើង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃចិត្ត និងក្នុងឧប្បាទក្ខណៈ នៃចិត្ត ដែលប្រាសចាកសោមនស្ស ក្នុងទីនោះ ឯឧបេក្ខិទ្រិយ របស់សត្វ ទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បច្ចិមចិត្ត ដែល ប្រកបដោយសោមនស្ស ក្នុងលំដាប់នៃចិត្តណា របស់ពួកបុគ្គល អ្នកព្រមព្រៀង ដោយបច្ចិមចិត្ត ដែលប្រកបដោយឧបេក្ខា នឹងកើតឡើង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃ បច្ចិមចិត្ត ដែលប្រកបដោយសោមនស្ស សោមនស្សិទ្រិយ របស់អសញ្ញសត្វ ទាំងនោះ មិនកើតឡើងផង ឧបេក្ខិទ្រិយ នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុងភង្គក្ខណៈ នៃចិត្តនោះ ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត ឧបេក្ខិទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើត ឡើង ក្នុងទីណា សោមនស្សិទ្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បច្ចិមចិត្ត ដែលប្រកបដោយសោមនស្ស ក្នុងលំដាប់នៃចិត្តណា នឹងកើតឡើង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត ដែលប្រកបដោយសោមនស្ស ឧបេក្ខិទ្រិយ របស់ សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្តនោះ ក្នុងទីនោះ ឯ

សោមនស្សិន្រ្ទិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បច្ចិមចិត្ត ដែលប្រកបដោយសោមនស្ស ក្នុងលំដាប់នៃចិត្តណា របស់ពួកបុគ្គល អ្នកព្រមព្រៀងដោយបច្ចិមចិត្ត ដែលប្រកបដោយឧបេក្ខា នឹងកើតឡើង ក្នុង ភង្គក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត ដែលប្រកបដោយសោមនស្ស ឧបេក្ខិន្រ្ទិយ របស់អសញ្ញ សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង សោមនស្សិន្រ្ទិយ មិនកើតឡើងផង ក្នុង ភង្គក្ខណៈនៃចិត្តនោះ ក្នុងទីនោះ។

[២០៦] សោមនស្សិន្រ្ទិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ក្នុងទីណា សន្ធិន្រ្ទិយ។ បញ្ញិន្រ្ទិយ មនិន្រ្ទិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុង ទីនោះឬ។ សោមនស្សិន្រ្ទិយ របស់សត្វទាំងអស់នោះ មិនកើតឡើង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃចិត្ត និងក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែលប្រាសចាកសោមនស្ស ក្នុងទីនោះ ឯមនិន្រ្ទិយ របស់សត្វនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ សោមនស្សិន្រ្ទិយ របស់អសញ្ញសត្វ អ្នកព្រមព្រៀងដោយបច្ចិមចិត្ត ដែល ប្រកបដោយឧបេក្ខាទាំងនោះ មិនកើតឡើងផង មនិន្រ្ទិយ នឹងមិនកើតឡើង ផង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត ដែលប្រកបដោយសោមនស្ស ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត មនិន្រ្ទិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីណា សោមនស្ស ិន្រ្ទិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ មនិន្រ្ទិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត ដែលប្រកបដោយសោមនស្ស ក្នុងទីនោះ ឯសោមនស្សិន្រ្ទិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ មនិន្រ្ទិយ របស់អសញ្ញសត្វ អ្នកព្រមព្រៀងដោយបច្ចិមចិត្ត ដែល ប្រកបដោយឧបេក្ខាទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង សោមនស្សិន្រ្ទិយ មិនកើតឡើងផង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត ដែលប្រកបដោយសោមនស្ស ក្នុងទីនោះ។

[២០៧] ឧបេក្ខិន្រ្ទិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ក្នុងទីណា សន្ធិន្រ្ទិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឧបេក្ខិន្រ្ទិយ របស់សត្វ ទាំងអស់នោះ មិនកើតឡើង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃចិត្ត និងក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃ

ចិត្ត ដែលប្រាសចាកឧបេក្ខា ក្នុងទីនោះ ឯសទ្ធិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឯឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់អសញ្ញាសត្វ អ្នកព្រមព្រៀងដោយបច្ច័មចិត្ត ដែលប្រកបដោយសោមនស្សទាំងនោះ មិនកើតឡើងផង សទ្ធិន្ទ្រិយ នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃបច្ច័ម ចិត្តដែលប្រកបដោយឧបេក្ខា ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត សទ្ធិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើង ក្នុង ទីនោះឬ។ សទ្ធិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃ បច្ច័មចិត្ត ដែលប្រកបដោយឧបេក្ខា ក្នុងទីនោះ ឯឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វ ទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ សទ្ធិន្ទ្រិយ របស់អសញ្ញា សត្វ អ្នកព្រមព្រៀងដោយបច្ច័មចិត្ត ដែលប្រកបដោយសោមនស្សទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ មិនកើតឡើងផង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃបច្ច័ម ចិត្ត ដែលប្រកបដោយឧបេក្ខា ក្នុងទីនោះ។

[២០៨] ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ក្នុងទីណា បញ្ញិន្ទ្រិយ។ ហេ មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងអស់នោះ មិនកើតឡើង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃចិត្ត និងក្នុងឧប្បាទក្ខ ណៈនៃចិត្ត ដែលប្រាសចាកឧបេក្ខា ក្នុងទីនោះ ឯមនិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់អសញ្ញាសត្វ អ្នក ព្រមព្រៀងដោយបច្ច័មចិត្ត ដែលប្រកបដោយសោមនស្សទាំងនោះ មិនកើត ឡើងផង មនិន្ទ្រិយ នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃបច្ច័មចិត្ត ដែល ប្រកបដោយឧបេក្ខា ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹង មិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឬ។ មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃបច្ច័ម ចិត្ត ដែលប្រកបដោយឧបេក្ខា ក្នុងទីនោះ ឯឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ មនិន្ទ្រិយ របស់អសញ្ញាសត្វ អ្នក ព្រមព្រៀងដោយបច្ច័មចិត្ត ដែលប្រកបដោយសោមនស្សទាំងនោះ នឹង

មិនកើតឡើងផង ឧបេក្ខិត្រិយ មិនកើតឡើងផង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត ដែលប្រកបដោយឧបេក្ខា ក្នុងទីនោះ។

[២០៩] សទ្ធិត្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ក្នុងទីណា បញ្ញិត្រិយ របស់ សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ សទ្ធិត្រិយ របស់សត្វទាំងអស់នោះ មិនកើតឡើង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃចិត្ត និងក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែល ប្រាសចាកសទ្ធា ក្នុងទីនោះ ឯបញ្ញិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹង មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ សទ្ធិត្រិយ របស់អសញ្ញសត្វទាំងនោះ មិនកើត ឡើងផង បញ្ញិត្រិយ នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត ក្នុង ទីនោះ។ មួយទៀត បញ្ញិត្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីណា សទ្ធិត្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បញ្ញិត្រិយ របស់សត្វ ទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត ក្នុងទីនោះ ឯ សទ្ធិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បញ្ញិត្រិយ របស់អសញ្ញសត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង សទ្ធិត្រិយ មិនកើត ឡើងផង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត ក្នុងទីនោះ។

[២១០] សទ្ធិត្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ក្នុងទីណា មនិត្រិយ របស់ សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ សទ្ធិត្រិយ របស់សត្វទាំងអស់នោះ មិនកើតឡើង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃចិត្ត និងក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែល ប្រាសចាកសទ្ធា ក្នុងទីនោះ ឯមនិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹង មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ សទ្ធិត្រិយ របស់អសញ្ញសត្វទាំងនោះ មិនកើត ឡើងផង មនិត្រិយ នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត ក្នុង ទីនោះ។ មួយទៀត មនិត្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីណា សទ្ធិត្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ មនិត្រិយ របស់សត្វ ទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត ក្នុងទីនោះ ឯ សទ្ធិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ

មនិន្ទ្រិយ របស់អសញ្ញសត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង សន្និទ្ធិនិយ មិនកើតឡើងផង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត ក្នុងទីនោះ។

[២១១] បញ្ញិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើង ក្នុងទីណា មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បញ្ញិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងអស់នោះ មិនកើតឡើង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃចិត្ត និងក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃចិត្ត ដែលប្រាសចាកញាណ ក្នុងទីនោះ ឯមនិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បញ្ញិន្ទ្រិយ របស់អសញ្ញសត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងផង មនិន្ទ្រិយ នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីណា បញ្ញិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងឧប្បាទក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត ក្នុងទីនោះ ឯបញ្ញិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ មនិន្ទ្រិយ របស់អសញ្ញសត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង បញ្ញិន្ទ្រិយ មិនកើតឡើងផង ក្នុងភង្គក្ខណៈនៃបច្ចិមចិត្ត ក្នុងទីនោះ។

[២១២] ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ សោតិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើងឬ។ បណ្ណាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ចិមភព ពួកសត្វណា ចូលទៅកាន់អរូបភព ហើយនឹងបរិនិព្វាន ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើងហើយ ឯសោតិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វ ក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង សោតិន្ទ្រិយ នឹងកើតឡើងផង។ មួយទៀត សោតិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។

[២១៣] ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើងឬ។ បណ្ណាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ចិមភព ពួកសត្វណា ចូលទៅកាន់រូបាវចរភព និងអរូបាវចរភពហើយ នឹងបរិនិព្វាន ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើងហើយ ឯឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើត

ឡើងទេ ចក្ខុន្ត្រីយ របស់ពួកសត្វក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង ឃានិទ្រ្តិយ និង កើតឡើងផង។ មួយទៀត ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។

[២១៤] ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ឥត្តិទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើងឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើត ក្នុងបច្ច័មភព ពួកសត្វណា ចូល ទៅកាន់រូបាវចរភព និងអរូបាវចរភព ហើយនឹងបរិនិព្វានក្តី ពួកបុរសណា សំដែងនូវភពពីរ-បី ដោយបុរិសភាពនុះឯង ហើយនឹងបរិនិព្វានក្តី ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើងហើយ ឯឥត្តិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹង មិនកើតឡើងទេ ចក្ខុន្ត្រីយ របស់ពួកសត្វក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង ឥត្តិទ្រ្តិយ នឹងកើតឡើងផង។ មួយទៀត ឥត្តិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។

[២១៥] ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ បុរិសិទ្រ្តិយ របស់សត្វ នោះ នឹងកើតឡើងឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ពួកសត្វណា ចូលទៅកាន់រូបាវចរភព និងអរូបាវចរភពហើយ នឹងបរិនិព្វានក្តី ពួកស្ត្រីណា សំដែងនូវភពពីរ-បី ដោយឥត្តិភាពនុះឯង ហើយនឹងបរិនិព្វានក្តី ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើងហើយ ឯបុរិសិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹង មិនកើតឡើងទេ ចក្ខុន្ត្រីយ របស់ពួកសត្វក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង បុរិសិទ្ធិ រិយ នឹងកើតឡើងផង។ មួយទៀត បុរិសិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។

[២១៦] ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ជីវិតិទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើងឬ។ ចក្ខុន្ត្រីយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភពនោះ កើតឡើងហើយ ឯជីវិតិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ ចក្ខុន្ត្រីយ របស់ពួកសត្វក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង ជីវិតិទ្រ្តិយ នឹងកើតឡើង ផង។ មួយទៀត ជីវិតិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វ នោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។

[២១៧] ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ សោមនស្សិន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើងឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ពួកសត្វណា កើតឡើង ដោយឧបេក្ខា ហើយនឹងបរិនិព្វាន ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើងហើយ ឯសោមនស្សិន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ ចក្ខុន្ត្រិយ របស់ពួកសត្វក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង សោមនស្សិន្ត្រិយ នឹងកើតឡើងផង។ មួយទៀត សោមនស្សិន្ត្រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។

[២១៨] ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ឧបេក្ខិន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើងឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ពួកសត្វណា កើតឡើង ដោយសោមនស្ស ហើយនឹងបរិនិព្វាន ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើងហើយ ឯឧបេក្ខិន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ ចក្ខុន្ត្រិយ របស់ពួកសត្វក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង ឧបេក្ខិន្ត្រិយ នឹងកើតឡើងផង។ មួយទៀត ឧបេក្ខិន្ត្រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។

[២១៩] ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ សន្និទ្ធិន្ត្រិយ។ បេ។ បញ្ញិន្ត្រិយ មនិន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើងឬ។ ចក្ខុន្ត្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភពនោះ កើតឡើងហើយ ឯមនិន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ ចក្ខុន្ត្រិយ របស់ពួកសត្វក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង មនិន្ត្រិយ នឹងកើតឡើងផង។ មួយទៀត មនិន្ត្រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។

[២២០] យានិន្ត្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ឥត្តិន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើងឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ពួកសត្វណា ចូលទៅកាន់រូបារចរភព និងអរូបារចរភពហើយ នឹងបរិនិព្វានក្តី ពួកបុរសណា សំដែងនូវភពពីរ-បី ដោយបុរិសភាពនុះឯង ហើយនឹងបរិនិព្វានក្តី យានិន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើងហើយ ឯឥត្តិន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹង

មិនកើតឡើងទេ ឃានិន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង ឥត្តិន្ទ្រិយ នឹងកើតឡើងផង។ មួយទៀត ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។

[២២១] ឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ បុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វ នោះ នឹងកើតឡើងឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ចិមភព ពួកសត្វណា ចូលទៅកាន់រូបារចរភព និងអរូបារចរភព ហើយនឹងបរិនិព្វានក្តី ពួកស្រ្តីណា សំដែងនូវភពពីរ-បី ដោយឥត្តិភាពនុះឯង ហើយនឹងបរិនិព្វានក្តី ឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើងហើយ ឯបុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹង មិនកើតឡើងទេ ឃានិន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង បុរិ សិន្ទ្រិយ នឹងកើតឡើងផង។ មួយទៀត បុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។

[២២២] ឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ជីវិតិន្ទ្រិយ របស់សត្វ នោះ នឹងកើតឡើងឬ។ ឃានិន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ចិមភពនោះ កើតឡើងហើយ ឯជីវិតិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ ឃានិ ន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង ជីវិតិន្ទ្រិយ នឹងកើតឡើងផង។ មួយទៀត ជីវិតិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។

[២២៣] ឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់ សត្វនោះ នឹងកើតឡើងឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ចិមភព ពួកសត្វ ណា កើតឡើងដោយឧបេក្ខា ហើយនឹងបរិនិព្វាន ឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើងហើយ ឯសោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ ឃានិន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង សោមនស្សិន្ទ្រិយ នឹង កើតឡើងផង។ មួយទៀត សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ឃានិ ន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។

[២២៤] ឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើងឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ពួកសត្វណាកើតឡើងដោយសោមនស្ស ហើយនឹងបរិនិព្វាន ឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើងហើយ ឯឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ ឃានិន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ នឹងកើតឡើងផង។ មួយទៀត ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។

[២២៥] ឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ សទ្ធិន្ទ្រិយ។ បេ។ បញ្ញិន្ទ្រិយ មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើងឬ។ ឃានិន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភពនោះ កើតឡើងហើយ ឯមនិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ ឃានិន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង មនិន្ទ្រិយ នឹងកើតឡើងផង។ មួយទៀត មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។

[២២៦] ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ បុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើងឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ពួកសត្វណា ចូលទៅកាន់រូបារចរភព និងអរូបារចរភព ហើយនឹងបរិនិព្វានក្តី ពួកស្រ្តីណា សំដែងនូវភពពីរ-បី ដោយឥត្តិភាពនុះឯង ហើយនឹងបរិនិព្វានក្តី ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើងហើយ ឯបុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង បុរិសិន្ទ្រិយ នឹងកើតឡើងផង។ មួយទៀត បុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។

[២២៧] ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ជិវិតិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើងឬ។ ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភពនោះ កើតឡើងហើយ ឯជិវិតិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង ជិវិតិន្ទ្រិយ នឹងកើតឡើង

ផង។ មួយទៀត ជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ឥតិទ្រុយ របស់សត្វ នោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។

[២២៨] ឥតិទ្រុយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ សោមនស្សិទ្រុយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើងឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ពួកសត្វណា កើតឡើងដោយឧបេក្ខា ហើយនឹងបរិនិព្វាន ឥតិទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើងហើយ ឯសោមនស្សិទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ ឥតិទ្រុយ របស់ពួកសត្វក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង សោមនស្សិទ្រុយ នឹងកើតឡើងផង។ មួយទៀត សោមនស្សិទ្រុយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ឥតិទ្រុយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។

[២២៩] ឥតិទ្រុយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ឧបេក្ខិទ្រុយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើងឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ពួកសត្វណា កើតឡើង ដោយសោមនស្ស ហើយនឹងបរិនិព្វាន ឥតិទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើងហើយ ឯឧបេក្ខិទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ ឥតិទ្រុយ របស់ពួកសត្វក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង ឧបេក្ខិទ្រុយ នឹងកើតឡើងផង។ មួយទៀត ឧបេក្ខិទ្រុយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ឥតិទ្រុយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។

[២៣០] ឥតិទ្រុយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ សទ្ធិទ្រុយ។ បេ។ បញ្ញិទ្រុយ មនិទ្រុយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើងឬ។ ឥតិទ្រុយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភពនោះ កើតឡើងហើយ ឯមនិទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ ឥតិទ្រុយ របស់ពួកសត្វក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង មនិទ្រុយ នឹងកើតឡើងផង។ មួយទៀត មនិទ្រុយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ឥតិទ្រុយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។

[២៣១] បុរិសិទ្រុយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើងឬ។ បុរិសិទ្រុយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភពនោះ កើតឡើងហើយ ឯជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ បុរិសិន្ទ

រិយ របស់ពួកសត្វក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង ជីវិតិទ្រុយ និងកើតឡើងផង។ មួយទៀត ជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង បុរិសិទ្ធរិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។

[២៣២] បុរិសិទ្ធរិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ សោមនស្សិទ្ធរិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើងឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ចិមភព ពួកសត្វណា កើតឡើង ដោយឧបេក្ខា ហើយនឹងបរិនិព្វាន បុរិសិទ្ធរិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើងហើយ ឯសោមនស្សិទ្ធរិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ បុរិសិទ្ធរិយ របស់ពួកសត្វក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង សោមនស្សិទ្ធរិយ នឹងកើតឡើងផង។ មួយទៀត សោមនស្សិទ្ធរិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង បុរិសិទ្ធរិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។

[២៣៣] បុរិសិទ្ធរិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ឧបេក្ខិទ្ធរិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើងឬ។ បណ្តាពួកបុរស ដែលកើតក្នុងបច្ចិមភព ពួកសត្វណា កើតឡើង ដោយសោមនស្ស ហើយនឹងបរិនិព្វាន បុរិសិទ្ធរិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើងហើយ ឯឧបេក្ខិទ្ធរិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ បុរិសិទ្ធរិយ របស់ពួកសត្វក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង ឧបេក្ខិទ្ធរិយ នឹងកើតឡើងផង។ មួយទៀត ឧបេក្ខិទ្ធរិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង បុរិសិទ្ធរិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។

[២៣៤] បុរិសិទ្ធរិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ សទ្ធិទ្ធរិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើងឬ។ បុរិសិទ្ធរិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ចិមភពនោះ កើតឡើងហើយ ឯសទ្ធិទ្ធរិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ បុរិសិទ្ធរិយ របស់ពួកសត្វក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង សទ្ធិទ្ធរិយ នឹងកើតឡើងផង។ មួយទៀត សទ្ធិទ្ធរិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង បុរិសិទ្ធរិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។

[២៣៥] បុរិសិទ្ធរិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ បញ្ញិទ្ធរិយ។ បេមនិទ្ធរិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើងឬ។ បុរិសិទ្ធរិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើត

ក្នុងបច្ច័មភពនោះ កើតឡើងហើយ ឯមនិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹង មិនកើតឡើងទេ បុរិសិទ្ធរិយ របស់ពួកសត្វក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង មនិទ្រ្តិយ នឹងកើតឡើងផង។ មួយទៀត មនិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង បុរិសិទ្ធរិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។

[២៣៦] ជីវិតិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ សោមនស្សិទ្ធរិយ របស់ សត្វនោះ នឹងកើតឡើងឬ។ បច្ច័មចិត្ត ដែលប្រកបដោយឧបេក្ខា របស់ពួកសត្វ អ្នកព្រមព្រៀងដោយបច្ច័មចិត្ត ក្នុងលំដាប់នៃចិត្តណា ជីវិតិទ្រ្តិយ របស់សត្វ ទាំងនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងលំដាប់នៃចិត្តនោះ ឯសោមនស្សិទ្ធរិយ របស់សត្វ ទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ ជីវិតិទ្រ្តិយ របស់ពួកសត្វក្រៅនេះ កើតឡើង ហើយផង សោមនស្សិទ្ធរិយ នឹងកើតឡើងផង។ មួយទៀត សោមនស្សិទ្ធរិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ជីវិតិទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។

[២៣៧] ជីវិតិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ឧបេក្ខិទ្រ្តិយ របស់សត្វ នោះ នឹងកើតឡើងឬ។ បច្ច័មចិត្ត ដែលប្រកបដោយសោមនស្ស របស់ពួកសត្វ អ្នកព្រមព្រៀងដោយបច្ច័មចិត្ត នឹងកើតឡើង ក្នុងលំដាប់នៃចិត្តណា ជីវិតិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងលំដាប់នៃចិត្តនោះ ឯឧបេ ក្ខិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ ជីវិតិទ្រ្តិយ របស់ពួកសត្វក្រៅ នេះ កើតឡើងហើយផង ឧបេក្ខិទ្រ្តិយ នឹងកើតឡើងផង។ មួយទៀត ឧបេ ក្ខិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ជីវិតិទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ឬ។ អើ។

[២៣៨] ជីវិតិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ សទ្ធិទ្រ្តិយ របស់សត្វ នោះ នឹងកើតឡើងឬ។ ជីវិតិទ្រ្តិយ របស់ពួកសត្វ អ្នកព្រមព្រៀងដោយបច្ច័ម ចិត្តនោះ កើតឡើងហើយ ឯសទ្ធិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ ជីវិតិទ្រ្តិយ របស់ពួកសត្វក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង សទ្ធិទ្រ្តិយ នឹងកើតឡើង ផង។ មួយទៀត សទ្ធិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ជីវិតិទ្រ្តិយ របស់សត្វ នោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។

[២៣៩] ជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ បញ្ញិទ្រុយ។ ហេមនិទ្រុយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើងឬ។ ជីវិតិទ្រុយ របស់ពួកសត្វ អ្នកព្រមព្រៀងដោយបច្ចិមចិត្តនោះ កើតឡើងហើយ ឯមនិទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ ជីវិតិទ្រុយ របស់ពួកសត្វក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង មនិទ្រុយ នឹងកើតឡើងផង។ មួយទៀត មនិទ្រុយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។

[២៤០] សោមនស្សិទ្រុយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ឧបេក្ខិទ្រុយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើងឬ។ បច្ចិមចិត្ត ដែលប្រកបដោយសោមនស្ស របស់ពួកសត្វ អ្នកព្រមព្រៀងដោយបច្ចិមចិត្ត នឹងកើតឡើង ក្នុងលំដាប់នៃចិត្តណា សោមនស្សិទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើងហើយ (ក្នុងលំដាប់នៃចិត្តនោះ) ឯឧបេក្ខិទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ សោមនស្សិទ្រុយ របស់ពួកសត្វក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង ឧបេក្ខិទ្រុយ នឹងកើតឡើងផង។ មួយទៀត ឧបេក្ខិទ្រុយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង សោមនស្សិទ្រុយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។

[២៤១] សោមនស្សិទ្រុយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ សទ្ធិទ្រុយ។ ហេបញ្ញិទ្រុយ មនិទ្រុយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើងឬ។ សោមនស្សិទ្រុយ របស់ពួកសត្វ អ្នកព្រមព្រៀងដោយបច្ចិមចិត្តនោះ កើតឡើងហើយ ឯមនិទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ សោមនស្សិទ្រុយ របស់ពួកសត្វក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង មនិទ្រុយ នឹងកើតឡើងផង។ មួយទៀត មនិទ្រុយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង សោមនស្សិទ្រុយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។

[២៤២] ឧបេក្ខិទ្រុយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ សទ្ធិទ្រុយ។ ហេបញ្ញិទ្រុយ មនិទ្រុយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើងឬ។ ឧបេក្ខិទ្រុយ របស់ពួកសត្វ អ្នកព្រមព្រៀងដោយបច្ចិមចិត្តនោះ កើតឡើងហើយ ឯមនិទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ ឧបេក្ខិទ្រុយ របស់ពួកសត្វក្រៅនេះ កើតឡើង

ហើយផង មនិន្រ្ទិយ នឹងកើតឡើងផង។ មួយទៀត មនិន្រ្ទិយ របស់សត្វណា នឹង
កើតឡើង ឧបេក្ខិន្រ្ទិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។

[២៤៣] សទ្ធិន្រ្ទិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ បញ្ញិន្រ្ទិយ។ ហេ
មនិន្រ្ទិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើងឬ។ សទ្ធិន្រ្ទិយ របស់ពួកសត្វ អ្នក
ព្រមព្រៀងដោយបច្ចិមចិត្តនោះ កើតឡើងហើយ ឯមនិន្រ្ទិយ របស់សត្វ
ទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ សទ្ធិន្រ្ទិយ របស់ពួកសត្វក្រៅនេះ កើតឡើង
ហើយផង មនិន្រ្ទិយ នឹងកើតឡើងផង។ មួយទៀត មនិន្រ្ទិយ របស់សត្វណា នឹង
កើតឡើង សទ្ធិន្រ្ទិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយឬ។ អើ។

[២៤៤] បញ្ញិន្រ្ទិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ មនិន្រ្ទិយ របស់សត្វនោះ
នឹងកើតឡើងឬ។ បញ្ញិន្រ្ទិយ របស់ពួកសត្វ អ្នកព្រមព្រៀងដោយបច្ចិមចិត្តនោះ
កើតឡើងហើយ ឯមនិន្រ្ទិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងទេ បញ្ញិ
ន្រ្ទិយ របស់ពួកសត្វក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង មនិន្រ្ទិយ នឹងកើតឡើងផង។
មួយទៀត មនិន្រ្ទិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង បញ្ញិន្រ្ទិយ របស់សត្វនោះ
កើតឡើងហើយឬ។ អើ។

[២៤៥] ចក្ខុន្រ្ទិយ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា។ ហេ។

[២៤៦] ចក្ខុន្រ្ទិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា សោតិន្រ្ទិយ
របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ចក្ខុន្រ្ទិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើត
ក្នុងបច្ចិមភពនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងបញ្ចវេការភព ឯសោតិន្រ្ទិយ របស់សត្វ
ទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ចក្ខុន្រ្ទិយ របស់បញ្ចវេការសត្វ
ទាំងនោះ ក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង សោតិន្រ្ទិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុង
ទីនោះ។ មួយទៀត សោតិន្រ្ទិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា ចក្ខុន្រ្ទិយ
របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ អើ។

[២៤៧] ចក្ខុន្រ្ទិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា យានិន្រ្ទិយ
របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ចក្ខុន្រ្ទិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើត
ក្នុងបច្ចិមភព ក្នុងកាមរចរភព និងពួករូបារចរសត្វនោះ កើតឡើងហើយ

ក្នុងទីនោះ ឯឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ចក្ខុន្ត្រិយ របស់កាមាវចរសត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង ឃានិទ្រ្តិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា នឹង កើតឡើង ក្នុងទីណា ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ អើ។

[២៤៨] ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា ឥត្តិទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុង បច្ច័មភព ក្នុងកាមាវចរភព និងពួករូបាវចរសត្វ ពួកបុរសណា សំដែងនូវភព ពីរ-បី ដោយបុរិសភាពនុះឯង ហើយនឹងបរិនិព្វាន ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វ ទាំងនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯឥត្តិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹង មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ចក្ខុន្ត្រិយ របស់កាមាវចរសត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង ឥត្តិទ្រ្តិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត ឥត្តិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ អើ។

[២៤៩] ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា បុរិសិទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុង បច្ច័មភព ក្នុងកាមាវចរភព និងពួករូបាវចរសត្វ ពួកស្រ្តីណា សំដែងនូវភពពីរ- បី ដោយឥត្តិភាពនុះឯង ហើយនឹងបរិនិព្វាន ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯបុរិសិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ចក្ខុន្ត្រិយ របស់កាមាវចរសត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កើតឡើងហើយ ផង បុរិសិទ្រ្តិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត បុរិសិទ្រ្តិយ របស់សត្វ ណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុង ទីនោះឬ។ អើ។

[២៥០] ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា ជិវិតិទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ចក្ខុន្ត្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើត

ក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងបញ្ហាវេការភពនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯជីវិតិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ចក្ខុទ្រ្តិយ របស់បញ្ហាវេការ សត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង ជីវិតិទ្រ្តិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុង ទីនោះ។ មួយទៀត ជីវិតិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា ចក្ខុទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ ជីវិតិទ្រ្តិយ របស់ពួកអសញ្ញសត្វ និងពួកអរូបព្រហ្មនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯចក្ខុទ្រ្តិយ របស់សត្វ ទាំងនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ ជីវិតិទ្រ្តិយ របស់បញ្ហាវេការសត្វ ទាំងនោះ នឹងកើតឡើងផង ចក្ខុទ្រ្តិយ កើតឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។

[២៥១] ចក្ខុទ្រ្តិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា សោមនស្សិ ទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុង បច្ច័មភព ក្នុងបញ្ហាវេការភព ពួកសត្វណា ជាអ្នកមានចក្ខុ កើតឡើង ដោយ ឧបេក្ខា ហើយនឹងបរិនិព្វាន ចក្ខុទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុង ទីនោះ ឯសោមនស្សិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ចក្ខុទ្រ្តិយ របស់បញ្ហាវេការសត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង សោ មនស្សិទ្រ្តិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត សោមនស្សិទ្រ្តិយ របស់ សត្វណា កើតឡើង ក្នុងទីណា ចក្ខុទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុង ទីនោះឬ។ អើ។

[២៥២] ចក្ខុទ្រ្តិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា ឧបេក្ខិទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុង បច្ច័មភព ក្នុងបញ្ហាវេការភព ពួកសត្វណា ជាអ្នកមានចក្ខុ កើតឡើង ដោយ សោមនស្ស ហើយនឹងបរិនិព្វាន ចក្ខុទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯឧបេក្ខិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ចក្ខុទ្រ្តិយ របស់បញ្ហាវេការសត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង ឧបេ ក្ខិទ្រ្តិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត ឧបេក្ខិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា ចក្ខុទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ

ឬ។ ឧបេក្ខិត្រិយ របស់ពួកអរូបព្រហ្មនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯចក្ខុត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ ឧបេក្ខិត្រិយ របស់ពួក បញ្ចវេការសត្វនោះ នឹងកើតឡើងផង ចក្ខុត្រិយ កើតឡើងហើយផង ក្នុង ទីនោះ។

[២៥៣] ចក្ខុត្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា សទ្ធិត្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ចក្ខុត្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើត ក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងបញ្ចវេការភពនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯសទ្ធិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ចក្ខុត្រិយ របស់ពួក បញ្ចវេការសត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង សទ្ធិត្រិយ នឹងកើតឡើង ផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត សទ្ធិត្រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា ចក្ខុត្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ សទ្ធិត្រិយ របស់ពួក អរូបព្រហ្មនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯចក្ខុត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ សទ្ធិត្រិយ របស់ពួកបញ្ចវេការសត្វនោះ នឹង កើតឡើងផង ចក្ខុត្រិយ កើតឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។

[២៥៤] ចក្ខុត្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា បញ្ញិត្រិយ។ ហេ។ មនិត្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ចក្ខុត្រិយ របស់ពួក សត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងបញ្ចវេការភពនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុង ទីនោះ ឯមនិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ចក្ខុត្រិយ របស់ពួកបញ្ចវេការសត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង មនិត្រិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត មនិត្រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា ចក្ខុត្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឬ។ មនិត្រិយ របស់ពួកអរូបព្រហ្មនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯចក្ខុត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ មនិត្រិយ របស់ពួក បញ្ចវេការសត្វនោះ នឹងកើតឡើងផង ចក្ខុត្រិយ កើតឡើងហើយផង ក្នុង ទីនោះ។

[២៥៥] ឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុង បច្ច័មភព ក្នុងកាមាវចរភព ពួកបុរសណា សំដែងនូវភពពីរ-បី ដោយ បុរិសភាពនុ៎ះឯង ហើយនឹងបរិនិព្វាន ឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើង ហើយ ក្នុងទីនោះ ឯឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ទេ ឃានិន្ទ្រិយ របស់កាមាវចរសត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង ឥត្តិន្ទ្រិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា ឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឬ។ អើ។

[២៥៦] ឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា បុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុង បច្ច័មភព ក្នុងកាមាវចរភព ពួកស្ត្រីណា សំដែងនូវភពពីរ-បី ដោយឥត្តិភាព នុ៎ះឯង ហើយនឹងបរិនិព្វាន ឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯបុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឃានិន្ទ្រិយ របស់កាមាវចរសត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង បុរិសិន្ទ្រិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត បុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹង កើតឡើង ក្នុងទីណា ឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ អើ។

[២៥៧] ឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា ជិវិតិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឃានិន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែល កើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងកាមាវចរភពនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯ ជិវិតិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឃានិន្ទ្រិយ របស់កាមាវចរសត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង ជិវិតិន្ទ្រិយ នឹង កើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត ជិវិតិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា ឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ ជិវិតិន្ទ្រិយ

របស់ពួករូបាវចរសត្វ និងពួកអរូបាវចរសត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯ ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ ជីវិតិទ្រ្តិយ របស់កាមាវចរសត្វទាំងនោះ នឹងកើតឡើងផង ឃានិទ្រ្តិយ កើតឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។

[២៥៨] ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា សោមនស្សិទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុង បច្ចិមភព ក្នុងកាមាវចរភព ពួកសត្វណា ជាអ្នកមានឃានៈ កើតឡើង ដោយ ឧបេក្ខា ហើយនឹងបរិនិព្វាន ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯសោមនស្សិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុង ទីនោះទេ ឃានិទ្រ្តិយ របស់កាមាវចរសត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង សោមនស្សិទ្រ្តិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត សោមនស្សិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើង ហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ សោមនស្សិទ្រ្តិយ របស់ពួករូបាវចរសត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ សោមនស្សិទ្រ្តិយ របស់កាមាវចរសត្វទាំងនោះ នឹងកើតឡើងផង ឃានិទ្រ្តិយ កើតឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។

[២៥៩] ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា ឧបេក្ខិទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុង បច្ចិមភព ក្នុងកាមាវចរភព ពួកសត្វណា ជាអ្នកមានឃានៈ កើតឡើង ដោយ សោមនស្ស ហើយនឹងបរិនិព្វាន ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯឧបេក្ខិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឃានិទ្រ្តិយ របស់កាមាវចរសត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង ឧបេ ក្ខិទ្រ្តិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត ឧបេក្ខិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឬ។ ឧបេក្ខិទ្រ្តិយ របស់ពួករូបាវចរសត្វ និងពួកអរូបាវចរសត្វនោះ នឹង

កើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ ឧបេក្ខិទ្រ្តិយ របស់ពួកកាមាវចរសត្វនោះ នឹងកើតឡើងផង ឃានិទ្រ្តិយ កើតឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។

[២៦០] ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា សទ្ធិទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឃានិទ្រ្តិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងកាមាវចរភពនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯសទ្ធិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឃានិទ្រ្តិយ របស់កាមាវចរសត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង សទ្ធិទ្រ្តិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត សទ្ធិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ សទ្ធិទ្រ្តិយ របស់ពួករូបាវចរសត្វ និងពួកអរូបាវចរសត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ សទ្ធិទ្រ្តិយ របស់ពួកកាមាវចរសត្វនោះ នឹងកើតឡើងផង ឃានិទ្រ្តិយ កើតឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។

[២៦១] ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា បញ្ញិទ្រ្តិយ។ បេ។ មនិទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឃានិទ្រ្តិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងកាមាវចរភពនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯមនិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឃានិទ្រ្តិយ របស់កាមាវចរសត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង មនិទ្រ្តិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត មនិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ មនិទ្រ្តិយ របស់ពួករូបាវចរសត្វ និងពួកអរូបាវចរសត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ មនិទ្រ្តិយ របស់ពួកកាមាវចរសត្វនោះ នឹងកើតឡើងផង ឃានិទ្រ្តិយ កើតឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។

[២៦២] ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា បុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុង បច្ច័មភព ក្នុងកាមាវចរភព ពួកស្ត្រីណា សំដែងនូវភពពីរ-បី ដោយឥត្តិភាព នុះឯង ហើយនឹងបរិនិព្វាន ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុង ទីនោះ ឯបុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់កាមាវចរសត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង បុរិសិន្ទ្រិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត បុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹង កើតឡើង ក្នុងទីណា ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ អើ។

[២៦៣] ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា ជីវិតិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើត ក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងកាមាវចរភពនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯជីវិតិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់កាមាវចរ សត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង ជីវិតិន្ទ្រិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុង ទីនោះ។ មួយទៀត ជីវិតិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ ជីវិតិន្ទ្រិយ របស់ពួកអរិយាវចរសត្វ និងពួកអរិយាវចរសត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វ ទាំងនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ ជីវិតិន្ទ្រិយ របស់ពួកកាមាវចរសត្វ នោះ នឹងកើតឡើងផង ឥត្តិន្ទ្រិយ កើតឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។

[២៦៤] ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា សោមនស្សិ ទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុង បច្ច័មភព ក្នុងកាមាវចរភព ពួកសត្វណា កើតឡើង ដោយឧបេក្ខា ហើយនឹង បរិនិព្វាន ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯសោ មនស្សិទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់កាមាវចរសត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង សោមនស្សិទ្រិយ

នឹងកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹង
កើតឡើង ក្នុងទីណា ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ
ឬ។ សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់ពួករូបាវចរសត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯ
ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ សោមនស្សិ
ន្ទ្រិយ របស់កាមាវចរសត្វនោះ នឹងកើតឡើងផង ឥត្តិន្ទ្រិយ កើតឡើងហើយផង
ក្នុងទីនោះ។

[២៦៥] ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ
របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុង
បច្ច័មភព ក្នុងកាមាវចរភព ពួកសត្វណា កើតឡើង ដោយសោមនស្ស
ហើយនឹងបរិនិព្វាន ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ
ឯឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឥត្តិន្ទ្រិយ
របស់កាមាវចរសត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ និង
កើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង
ក្នុងទីណា ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ
របស់ពួករូបាវចរសត្វ និងពួកអរូបាវចរសត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯ
ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ
របស់ពួកកាមាវចរសត្វនោះ នឹងកើតឡើងផង ឥត្តិន្ទ្រិយ កើតឡើងហើយផង
ក្នុងទីនោះ។

[២៦៦] ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា សទ្ធិន្ទ្រិយ
របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើត
ក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងកាមាវចរភពនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯសទ្ធិន្ទ្រិយ
របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់កាមាវចរ
សត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង សទ្ធិន្ទ្រិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុង
ទីនោះ។ មួយទៀត សទ្ធិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា ឥត្តិន្ទ្រិយ
របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ សទ្ធិន្ទ្រិយ របស់ពួករូបាវចរសត្វ

និងពួកអរិយធម៌សត្វទាំងនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឥត្តិស្រ្តីយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ សុទ្ធិស្រ្តីយ របស់ពួកកាមាវចរសត្វនោះ នឹងកើតឡើងផង ឥត្តិស្រ្តីយ កើតឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។

[២៦៧] ឥត្តិស្រ្តីយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា បញ្ចិស្រ្តីយ។ ហេ មនិស្រ្តីយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឥត្តិស្រ្តីយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងកាមាវចរភពនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯមនិស្រ្តីយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឥត្តិស្រ្តីយ របស់កាមាវចរសត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង មនិស្រ្តីយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត មនិស្រ្តីយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា ឥត្តិស្រ្តីយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ មនិស្រ្តីយ របស់ពួកអរិយធម៌សត្វ និងពួកអរិយធម៌សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឥត្តិស្រ្តីយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ មនិស្រ្តីយ របស់ពួកកាមាវចរសត្វនោះ នឹងកើតឡើងផង ឥត្តិស្រ្តីយ កើតឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។

[២៦៨] បុរិសិស្រ្តីយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា ជិវិតិស្រ្តីយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បុរិសិស្រ្តីយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងកាមាវចរភពនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯជិវិតិស្រ្តីយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បុរិសិស្រ្តីយ របស់កាមាវចរសត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង ជិវិតិស្រ្តីយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត ជិវិតិស្រ្តីយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា បុរិសិស្រ្តីយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ ជិវិតិស្រ្តីយ របស់ពួកអរិយធម៌សត្វ និងពួកអរិយធម៌សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯបុរិសិស្រ្តីយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ ជិវិតិស្រ្តីយ របស់ពួកកាមាវចរសត្វនោះ នឹងកើតឡើងផង បុរិសិស្រ្តីយ កើតឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។

[២៦៩] បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា សោមនស្សិ
ទ្ធិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុង
បច្ច័មភព ក្នុងកាមាវចរភព ពួកបុរសណា កើតឡើង ដោយឧបេក្ខា ហើយនឹង
បរិនិព្វាន បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯសោ
មនស្សិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បុរិសិទ្ធិយ
របស់កាមាវចរសត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង សោមនស្សិទ្ធិយ
នឹងកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត សោមនស្សិទ្ធិយ របស់សត្វណា នឹង
កើតឡើង ក្នុងទីណា បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។
សោមនស្សិទ្ធិយ របស់ពួករូបាវចរសត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯបុរិ
សិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ សោមនស្សិទ្ធិយ
របស់ពួកកាមាវចរសត្វនោះ នឹងកើតឡើងផង បុរិសិទ្ធិយ កើតឡើងហើយផង
ក្នុងទីនោះ។

[២៧០] បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា ឧបេក្ខិទ្ធិយ
របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុង
បច្ច័មភព ក្នុងកាមាវចរភព ពួកបុរសណា កើតឡើងដោយសោមនស្ស
ហើយនឹងបរិនិព្វាន បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ
ឯឧបេក្ខិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បុរិសិទ្ធិយ
របស់កាមាវចរសត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង ឧបេក្ខិទ្ធិយ និង
កើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត ឧបេក្ខិទ្ធិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង
ក្នុងទីណា បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ ឧបេក្ខិទ្ធិយ
របស់ពួករូបាវចរសត្វ និងពួកអរូបាវចរសត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯ
បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ ឧបេក្ខិទ្ធិយ
របស់ពួកកាមាវចរសត្វនោះ នឹងកើតឡើងផង បុរិសិទ្ធិយ កើតឡើងហើយផង
ក្នុងទីនោះ។

[២៧១] បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា សទ្ធិទ្រុឌិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បុរិសិទ្ធិយ របស់ពួកសត្វ ដែល កើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងកាមាវចរភពនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯ សទ្ធិទ្រុឌិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បុរិសិទ្ធិយ របស់ កាមាវចរសត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង សទ្ធិទ្រុឌិយ នឹងកើតឡើង ផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត សទ្ធិទ្រុឌិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ សទ្ធិទ្រុឌិយ របស់ពួក រូបាវចរសត្វ និងពួកអរូបាវចរសត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯបុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ សទ្ធិទ្រុឌិយ របស់ពួក កាមាវចរសត្វនោះ នឹងកើតឡើងផង បុរិសិទ្ធិយ កើតឡើងហើយផង ក្នុង ទីនោះ។

[២៧២] បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា បញ្ញិទ្រុឌិយ។ ហេ។ មនិទ្រុឌិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បុរិសិទ្ធិយ របស់ ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងកាមាវចរភពនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុង ទីនោះ ឯមនិទ្រុឌិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បុរិ សិទ្ធិយ របស់កាមាវចរសត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង មនិទ្រុឌិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត មនិទ្រុឌិយ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ មនិទ្រុឌិយ របស់ពួក រូបាវចរសត្វ និងពួកអរូបាវចរសត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯបុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ មនិទ្រុឌិយ របស់ពួក កាមាវចរសត្វនោះ នឹងកើតឡើងផង បុរិសិទ្ធិយ កើតឡើងហើយផង ក្នុង ទីនោះ។

[២៧៣] ជីវិតិទ្រុឌិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា សោមនស្សិ ទ្រុឌិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បច្ច័មចិត្ត ដែលប្រកបដោយ ឧបេក្ខា របស់ពួកសត្វ អ្នកព្រមព្រៀងដោយបច្ច័មចិត្ត នឹងកើតឡើង ក្នុង

លំដាប់នៃចិត្តណា ជីវិតិទ្រុយ របស់ពួកអសញ្ញាសត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុង
លំដាប់នៃចិត្តនោះ ឯសោមនស្សិទ្ធរិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង
ក្នុងទីនោះទេ ជីវិតិទ្រុយ របស់ពួកចតុរោការសត្វ និងបញ្ចរោការសត្វទាំងនោះ
ក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង សោមនស្សិទ្ធរិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។
មួយទៀត សោមនស្សិទ្ធរិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា ជីវិតិទ្រុយ
របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ សោមនស្សិទ្ធរិយ របស់សុទ្ធាវាស
សត្វនោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វ
ទាំងនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ សោមនស្សិទ្ធរិយ របស់ពួកចតុ
រោការសត្វ និងបញ្ចរោការសត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ នឹងកើតឡើងផង ជីវិតិទ្រុយ
កើតឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។

[២៧៤] ជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា ឧបេក្ខិទ្រុយ
របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បច្ចិមចិត្ត ដែលប្រកបដោយ
សោមនស្ស របស់ពួកសត្វ អ្នកព្រមព្រៀងដោយបច្ចិមចិត្ត នឹងកើតឡើង ក្នុង
លំដាប់នៃចិត្តណា ជីវិតិទ្រុយ របស់ពួកអសញ្ញាសត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុង
លំដាប់នៃចិត្តនោះ ឯឧបេក្ខិទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុង
ទីនោះទេ ជីវិតិទ្រុយ របស់ពួកចតុរោការសត្វ និងបញ្ចរោការសត្វទាំងនោះ ក្រៅ
នេះ កើតឡើងហើយផង ឧបេក្ខិទ្រុយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។
មួយទៀត ឧបេក្ខិទ្រុយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា ជីវិតិទ្រុយ របស់
សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ ឧបេក្ខិទ្រុយ របស់ពួកសុទ្ធាវាសសត្វ
នោះ កាលចាប់បដិសន្ធិ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វ
ទាំងនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ ឧបេក្ខិទ្រុយ របស់ពួកចតុរោការ
សត្វ និងបញ្ចរោការសត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ នឹងកើតឡើងផង ជីវិតិទ្រុយ
កើតឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។

[២៧៥] ជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា សទ្ធិទ្រុយ
របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ជីវិតិទ្រុយ របស់ពួកអសញ្ញាសត្វ

អ្នកព្រមព្រៀងដោយបច្ច័មចិត្តនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯសទ្ធិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ជីវិតិទ្រិយ របស់ពួកចតុ វោការសត្វ និងបញ្ចវោការសត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង សទ្ធិន្ទ្រិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត សទ្ធិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹង កើតឡើង ក្នុងទីណា ជីវិតិទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ សទ្ធិន្ទ្រិយ របស់ពួកសុទ្ធាវាសសត្វ កាលចាប់បដិសន្ធិនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុង ទីនោះ ឯជីវិតិទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ សទ្ធិន្ទ្រិយ របស់ពួកចតុវោការសត្វ និងបញ្ចវោការសត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ នឹង កើតឡើងផង ជីវិតិទ្រិយ កើតឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។

[២៧៦] ជីវិតិទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា បញ្ញិទ្រិយ។ ហេ។ មនិទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ជីវិតិទ្រិយ របស់ពួក អសញ្ញសត្វ អ្នកព្រមព្រៀងដោយបច្ច័មចិត្តនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯ មនិទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ជីវិតិទ្រិយ របស់ ពួកចតុវោការសត្វ និងបញ្ចវោការសត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង មនិទ្រិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត មនិទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា ជីវិតិទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឬ។ មនិទ្រិយ របស់ពួកសុទ្ធាវាសសត្វ កាលចាប់បដិសន្ធិនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯជីវិតិទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ មនិទ្រិយ របស់ពួកចតុវោការសត្វ និងបញ្ចវោការសត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ នឹង កើតឡើងផង ជីវិតិទ្រិយ កើតឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។

[២៧៧] សោមនស្សិទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា ឧបេ ក្ខិទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បច្ច័មចិត្ត ដែល ប្រកបដោយសោមនស្ស របស់ពួកសត្វ អ្នកព្រមព្រៀងដោយបច្ច័មចិត្ត នឹង កើតឡើង ក្នុងលំដាប់នៃចិត្តណា សោមនស្សិទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងលំដាប់នៃចិត្តនោះ ឯឧបេក្ខិទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹង

មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់ពួកចតុរោការសត្វ និង
បញ្ចរោការសត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ និង
កើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង
ក្នុងទីណា សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ កាល
ចិត្តទីពីរ របស់សុទ្ធាវាសសត្វ កំពុងប្រព្រឹត្តទៅ ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ
នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯសោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើង
ហើយ ក្នុងទីនោះទេ ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់ពួកចតុរោការសត្វ និងបញ្ចរោការសត្វ
ទាំងនោះ ក្រៅនេះ នឹងកើតឡើងផង សោមនស្សិន្ទ្រិយ កើតឡើងហើយផង
ក្នុងទីនោះ។

[២៧៨] សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា
សទ្ធិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់
ពួកសត្វ អ្នកព្រមព្រៀងដោយបច្ច័មចិត្តនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯ
សទ្ធិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ សោមនស្សិន្ទ្រិយ
របស់ពួកចតុរោការសត្វ និងបញ្ចរោការសត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កើតឡើងហើយ
ផង សទ្ធិន្ទ្រិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត សទ្ធិន្ទ្រិយ របស់សត្វ
ណា នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ
ក្នុងទីនោះឬ។ កាលចិត្តទីពីរ របស់ពួកសុទ្ធាវាសសត្វ កំពុងប្រព្រឹត្តទៅ សទ្ធិន្ទ្រិយ
របស់សត្វទាំងនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯសោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វ
ទាំងនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ សទ្ធិន្ទ្រិយ របស់ពួកចតុរោការសត្វ
និងបញ្ចរោការសត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ នឹងកើតឡើងផង សោមនស្សិន្ទ្រិយ
កើតឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។

[២៧៩] សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា បញ្ញា
ន្ទ្រិយ។ បេ។ មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ សោមនស្សិ
ន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វ អ្នកព្រមព្រៀងដោយបច្ច័មចិត្តនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុង
ទីនោះ ឯមនិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ សោ

មនស្សិន្ទ្រិយ របស់ពួកចតុរោការសត្វ និងបញ្ចរោការសត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង មនិន្ទ្រិយ និងកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា និងកើតឡើង ក្នុងទីណា សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វ នោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ កាលចិត្តទីពីរ របស់សុទ្ធាវាសសត្វ កំពុង ប្រព្រឹត្តទៅ មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ និងកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯសោ មនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ មនិន្ទ្រិយ របស់ពួកចតុរោការសត្វ និងបញ្ចរោការសត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ នឹងកើតឡើង ផង សោមនស្សិន្ទ្រិយ កើតឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។

[២៨០] ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា សទ្ធិន្ទ្រិយ។ ហេ។ បញ្ញិន្ទ្រិយ មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឧបេ ក្ខិន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វ អ្នកព្រមព្រៀងដោយបច្ចិមចិត្តនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯមនិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់ពួកចតុរោការសត្វ និងបញ្ចរោការសត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង មនិន្ទ្រិយ និងកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា និងកើតឡើង ក្នុងទីណា ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ កាលចូលទៅកាន់ សុទ្ធាវាស នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ មនិន្ទ្រិយ របស់ពួកចតុរោការសត្វ និង បញ្ចរោការសត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ នឹងកើតឡើងផង ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ កើតឡើង ហើយផង ក្នុងទីនោះ។

[២៨១] សទ្ធិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា បញ្ញិន្ទ្រិយ។ ហេ។ មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ សទ្ធិន្ទ្រិយ របស់ពួក សត្វ អ្នកព្រមព្រៀងដោយបច្ចិមចិត្តនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯ មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ សទ្ធិន្ទ្រិយ របស់ ពួកចតុរោការសត្វ និងបញ្ចរោការសត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង

មនិន្ទ្រិយ នឹងកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា
នឹងកើតឡើង ក្នុងទីណា សទ្ធិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ
ឬ។ មនិន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វទាំងនោះ កាលចូលទៅកាន់សុទ្ធាវាស នឹងកើតឡើង
ក្នុងទីនោះ ឯសទ្ធិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ
មនិន្ទ្រិយ របស់ពួកចតុរោការសត្វ និងបញ្ចរោការសត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ នឹង
កើតឡើងផង សទ្ធិន្ទ្រិយ កើតឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។

[២៨២] បញ្ញិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា កើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា មនិន្ទ្រិយ
របស់សត្វនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បញ្ញិន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វ អ្នក
ព្រមព្រៀងដោយបច្ច័មចិត្តនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯមនិន្ទ្រិយ របស់
សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បញ្ញិន្ទ្រិយ របស់ពួកចតុរោការ
សត្វ និងបញ្ចរោការសត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ កើតឡើងហើយផង មនិន្ទ្រិយ នឹង
កើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងកើតឡើង
ក្នុងទីណា បញ្ញិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ កើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ មនិន្ទ្រិយ
របស់សត្វទាំងនោះ កាលចូលទៅកាន់សុទ្ធាវាស នឹងកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯ
បញ្ញិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ មនិន្ទ្រិយ
របស់ពួកចតុរោការសត្វ និងបញ្ចរោការសត្វទាំងនោះ ក្រៅនេះ នឹងកើតឡើង
ផង បញ្ញិន្ទ្រិយ កើតឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។

[២៨៣] ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើងហើយ សោតិក្ខ្រិយ របស់
សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើងឬ។ មិនមានទេ។ មួយទៀត សោតិក្ខ្រិយ របស់សត្វ
ណា នឹងមិនកើតឡើង ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយឬ។
កើតឡើងហើយ។

[២៨៤] ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើងហើយ ឃានិន្ទ្រិយ។ ហេ
តុត្តិន្ទ្រិយ បុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើងឬ។ មិនមានទេ។
មួយទៀត បុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ចក្ខុន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ
មិនកើតឡើងហើយឬ។ កើតឡើងហើយ។

[២៨៥] ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើងហើយ ជីវិតិន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើងឬ។ មិនមានទេ។ មួយទៀត ជីវិតិន្ត្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយឬ។ កើតឡើងហើយ។

[២៨៦] ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើងហើយ សោមនស្សិន្ត្រិយ។ ហេ។ ឧបេក្ខិន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើងឬ។ មិនមានទេ។ មួយទៀត ឧបេក្ខិន្ត្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយឬ។ កើតឡើងហើយ។

[២៨៧] ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើងហើយ សទ្ធិន្ត្រិយ។ ហេ។ បញ្ញិន្ត្រិយ មនិន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើងឬ។ មិនមានទេ។ មួយទៀត មនិន្ត្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយឬ។ កើតឡើងហើយ។

[២៨៨] ឃានិន្ត្រិយ។ ហេ។ ឥត្តិន្ត្រិយ បុរិសិន្ត្រិយ ជីវិតិន្ត្រិយ សោមនស្សិន្ត្រិយ ឧបេក្ខិន្ត្រិយ សទ្ធិន្ត្រិយ បញ្ញិន្ត្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើងហើយ មនិន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើងឬ។ មិនមានទេ។ មួយទៀត មនិន្ត្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង បញ្ញិន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយឬ។ កើតឡើងហើយ។

[២៨៩] ចក្ខុន្ត្រិយ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា។ ហេ។

[២៩០] ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា សោតិន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ អើ។ មួយទៀត សោតិន្ត្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ សោតិន្ត្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុង បច្ច័មភព ក្នុងបញ្ចវេការភពនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯចក្ខុន្ត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ សោតិន្ត្រិយ

របស់ពួកសុទ្ធាវាសសត្វ ពួកអសញ្ញសត្វ និងពួកអរូបព្រហ្មនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង ចក្ខុន្ត្រីយ មិនកើតឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។

[២៩១] ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា ឃានិន្ត្រីយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ អើ។ មួយទៀត ឃានិន្ត្រីយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ ឃានិន្ត្រីយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងកាមាវចរភព និងពួករូបាវចរសត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ ឃានិន្ត្រីយ របស់ពួកសុទ្ធាវាសសត្វ ពួកអសញ្ញសត្វ និងពួកអរូបព្រហ្មនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង ចក្ខុន្ត្រីយ មិនកើតឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។

[២៩២] ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា ឥត្តិន្ត្រីយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ អើ។ មួយទៀត ឥត្តិន្ត្រីយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងកាមាវចរភព និងពួករូបាវចរសត្វ ពួកបុរសណា សំដែងនូវភពពីរ-បី ដោយបុរិសភាពនុ៎ះឯង ហើយនឹងបរិនិព្វាន ឥត្តិន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ ឥត្តិន្ត្រីយ របស់ពួកសុទ្ធាវាសសត្វ ពួកអសញ្ញសត្វ និងពួកអរូបព្រហ្មនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង ចក្ខុន្ត្រីយ មិនកើតឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។

[២៩៣] ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា បុរិសិន្ត្រីយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ អើ។ មួយទៀត បុរិសិន្ត្រីយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងកាមាវចរភព និងពួករូបាវចរសត្វ ពួកស្ត្រីណា សំដែងនូវភពពីរ-បី ដោយឥត្តិភាពនុ៎ះឯង ហើយនឹងបរិនិព្វាន បុរិសិន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹង

មិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើត ឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ បុរិសិទ្ធិយ របស់ពួកសុទ្ធាវាសសត្វ ពួកអសញ្ញសត្វ និងពួកអរូបព្រហ្មនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង ចក្ខុន្ត្រីយ មិនកើតឡើងហើយ ផង ក្នុងទីនោះ។

[២៩៤] ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា ជីវិតិទ្ធិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ចក្ខុន្ត្រីយ របស់ពួកអសញ្ញសត្វ និងពួកអរូបព្រហ្មនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯជីវិតិទ្ធិយ របស់សត្វ ទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ចក្ខុន្ត្រីយ របស់ពួក សុទ្ធាវាសសត្វ និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងអរូបភពនោះ មិនកើតឡើងហើយផង ជីវិតិទ្ធិយ នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត ជីវិតិទ្ធិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ ជីវិតិទ្ធិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងបញ្ចវេការភពនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ ជីវិតិទ្ធិយ របស់ពួកសុទ្ធាវាសសត្វ និងពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុង អរូបភពនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង ចក្ខុន្ត្រីយ មិនកើតឡើងហើយផង ក្នុង ទីនោះ។

[២៩៥] ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា សោ មនស្សិន្ត្រីយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ អើ។ មួយទៀត សោមនស្សិន្ត្រីយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វ នោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុង បច្ច័មភព ក្នុងបញ្ចវេការភព ពួកសត្វណា ជាអ្នកមានចក្ខុ កើតឡើង ដោយ ឧបេក្ខា ហើយនឹងបរិនិព្វាន សោមនស្សិន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើត ឡើង ក្នុងទីនោះ ឯចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើង ហើយ ក្នុងទីនោះទេ សោមនស្សិន្ត្រីយ របស់ពួកសុទ្ធាវាសសត្វ ពួកអសញ្ញសត្វ

និងពួកអរូបព្រហ្មនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង ចក្ខុន្ត្រីយ មិនកើតឡើងហើយ ផង ក្នុងទីនោះ។

[២៩៦] ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា ឧបេ ក្ខិទ្ធិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ចក្ខុន្ត្រីយ របស់ពួក អរូបព្រហ្មនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯឧបេក្ខិទ្ធិយ របស់សត្វ ទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ចក្ខុន្ត្រីយ របស់ពួក សុទ្ធាវាសសត្វ ពួកសត្វដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងអរូបភព និងពួកអសញ្ញ សត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយផង ឧបេក្ខិទ្ធិយ នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុង ទីនោះ។ មួយទៀត ឧបេក្ខិទ្ធិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងបញ្ចវេការភព ពួកសត្វណា ជាអ្នកមានចក្ខុ កើតឡើង ដោយសោមនស្ស ហើយនឹងបរិនិព្វាន ឧបេក្ខិទ្ធិយ របស់សត្វ ទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ ឧបេក្ខិទ្ធិយ របស់ពួកសុទ្ធាវាស សត្វ ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងអរូបភព និងពួកអសញ្ញសត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង ចក្ខុន្ត្រីយ មិនកើតឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។

[២៩៧] ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា សទ្ធិន្ត្រីយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ចក្ខុន្ត្រីយ របស់ពួកអរូបព្រហ្ម នោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯសទ្ធិន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែន ជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ចក្ខុន្ត្រីយ របស់ពួកសុទ្ធាវាសសត្វ ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងអរូបភព និងពួកអសញ្ញសត្វនោះ មិនកើតឡើង ហើយផង សទ្ធិន្ត្រីយ នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត សទ្ធិន្ត្រីយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វនោះ មិនកើត ឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ សទ្ធិន្ត្រីយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងបញ្ចវេការភពនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វ

ទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ សន្និដ្ឋាន របស់ពួក
សុទ្ធាវាសសត្វ ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័យភព ក្នុងអរូបភព និងពួកអសញ្ញា
សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង ចក្ខុន្ត្រីយ មិនកើតឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។

[២៩៨] ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា បញ្ញា
ន្ត្រីយ។ បេ។ មនិន្ត្រីយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ចក្ខុន្ត្រីយ
របស់ពួកអរូបព្រហ្មនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯមនិន្ត្រីយ របស់សត្វ
ទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ចក្ខុន្ត្រីយ របស់ពួក
សុទ្ធាវាសសត្វ ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័យភព ក្នុងអរូបភព និងពួកអសញ្ញា
សត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយផង មនិន្ត្រីយ នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។
មួយទៀត មនិន្ត្រីយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ចក្ខុន្ត្រីយ របស់
សត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ មនិន្ត្រីយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើត
ក្នុងបច្ច័យភព ក្នុងបញ្ចវេទនានោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯ
ចក្ខុន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ
មនិន្ត្រីយ របស់ពួកសុទ្ធាវាសសត្វ ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័យភព ក្នុង
អរូបភព និងពួកអសញ្ញាសត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង ចក្ខុន្ត្រីយ មិនកើត
ឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។

[២៩៩] ឃានិន្ត្រីយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា ឥត្តិន្ត្រីយ
របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ អើ។ មួយទៀត ឥត្តិន្ត្រីយ របស់
សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ឃានិន្ត្រីយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើង
ហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័យភព ក្នុងកាមាវចរភព
ពួកបុរសណា សំដែងនូវភពពីរ-បី ដោយបុរិសភាពនុះឯង ហើយនឹងបរិនិព្វាន
ឥត្តិន្ត្រីយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឃានិន្ត្រីយ របស់
សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ ឥត្តិន្ត្រីយ របស់
ពួករូបាវចរសត្វ និងអរូបាវចរសត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង ឃានិន្ត្រីយ
មិនកើតឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។

[៣០០] ឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា បុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ អើ។ មួយទៀត បុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើត ឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុង កាមាវចរភព ពួកស្ត្រីណា សំដែងនូវភពពីរ-បី ដោយឥតភ្នំភាពនុះដង ហើយនឹង បរិនិព្វាន បុរិសិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឃានិ ន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ បុរិ សិន្ទ្រិយ របស់ពួករូបាវចរសត្វ និងអរូបាវចរសត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ផង ឃានិន្ទ្រិយ មិនកើតឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។

[៣០១] ឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា ជីវិតិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឃានិន្ទ្រិយ របស់ ពួករូបាវចរសត្វ និងពួកអរូបាវចរសត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯ ជីវិតិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឃា និន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអរូបាវចរ ភពនោះ មិនកើតឡើងហើយផង ជីវិតិន្ទ្រិយ នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុង ទីនោះ។ មួយទៀត ជីវិតិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ឃានិ ន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ ជីវិតិន្ទ្រិយ របស់ពួក សត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងកាមាវចរភពនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុង ទីនោះ ឯឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើងហើយ ក្នុង ទីនោះទេ ជីវិតិន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអរូបាវចរភពនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង ឃានិន្ទ្រិយ មិនកើតឡើងហើយ ផង ក្នុងទីនោះ។

[៣០២] ឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា សោ មនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឃានិន្ទ្រិយ របស់ ពួករូបាវចរសត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯសោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់

សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឃានិន្ទ្រិយ របស់ ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរភព ពួកអសញ្ញសត្វ និងពួក អរូបព្រហ្មនោះ មិនកើតឡើងហើយផង សោមនស្សិន្ទ្រិយ នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុង ទីណា ឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តាពួក សត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងកាមាវចរភព ពួកសត្វណា ជាអ្នកមានឃានៈ កើតឡើង ដោយឧបេក្ខា ហើយនឹងបរិនិព្វាន សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វ ទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរភព ពួកអសញ្ញសត្វ និងពួកអរូបព្រហ្ម នោះ នឹងមិនកើតឡើងផង ឃានិន្ទ្រិយ មិនកើតឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។

[៣០៣] ឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា ឧបេ ក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឃានិន្ទ្រិយ របស់ពួក រូបាវចរសត្វ និងពួកអរូបាវចរសត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯឧបេ ក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឃានិ ន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអរូបាវចរភព និងពួកអសញ្ញសត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយផង ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ នឹងមិនកើត ឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តា ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងកាមាវចរភព ពួកសត្វណា ជាអ្នកមាន ឃានៈ កើតឡើង ដោយសោមនស្ស ហើយនឹងបរិនិព្វាន ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វ ទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឃានិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែល កើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអរូបាវចរភព និងពួកអសញ្ញសត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង ឃានិន្ទ្រិយ មិនកើតឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។

[៣០៤] ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា សទ្ធិទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឃានិទ្រ្តិយ របស់ពួករូបាវចរសត្វ និងពួកអរូបាវចរសត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯសទ្ធិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឃានិទ្រ្តិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអរូបាវចរភព និង ពួកអសញ្ញសត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយផង សទ្ធិទ្រ្តិយ នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត សទ្ធិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ សទ្ធិទ្រ្តិយ របស់ពួក សត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងកាមាវចរភពនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុង ទីនោះ ឯឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើងហើយ ក្នុង ទីនោះទេ សទ្ធិទ្រ្តិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអរូបាវចរភព និងពួកអសញ្ញសត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង ឃានិទ្រ្តិយ មិនកើតឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។

[៣០៥] ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា បញ្ញិ ទ្រ្តិយ។ មនិទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឃានិ ទ្រ្តិយ របស់ពួករូបាវចរសត្វ និងពួកអរូបាវចរសត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯមនិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុង ទីនោះទេ ឃានិទ្រ្តិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអរូបាវចរភព និងពួកអសញ្ញសត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយផង មនិទ្រ្តិយ នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត មនិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា នឹង មិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុង ទីនោះឬ។ មនិទ្រ្តិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងកាមាវចរភព នោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឃានិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែន ជាមិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ មនិទ្រ្តិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុង

បច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអរូបាវចរភព និងពួកអសញ្ញសត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង យានិទ្រ្តិយ មិនកើតឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។

[៣០៦] ឥត្តិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា បុរិសិទ្ធិរិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ អើ។ មួយទៀត បុរិសិទ្ធិរិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ឥត្តិទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងកាមាវចរភព ពួកស្រ្តីណា សំដែងនូវភពពីរ-បី ដោយឥត្តិភាពនុះឯង ហើយនឹងបរិនិព្វាន បុរិសិទ្ធិរិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឥត្តិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ បុរិសិទ្ធិរិយ របស់ពួករូបាវចរសត្វ និងពួកអរូបាវចរសត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង ឥត្តិទ្រ្តិយ មិនកើតឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។

[៣០៧] ឥត្តិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា ជីវិតិទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឥត្តិទ្រ្តិយ របស់ពួករូបាវចរសត្វ និងពួកអរូបាវចរសត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯជីវិតិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឥត្តិទ្រ្តិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអរូបាវចរភពនោះ មិនកើតឡើងហើយផង ជីវិតិទ្រ្តិយ នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត ជីវិតិទ្រ្តិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ឥត្តិទ្រ្តិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ ជីវិតិទ្រ្តិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងកាមាវចរភពនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឥត្តិទ្រ្តិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ ជីវិតិទ្រ្តិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអរូបាវចរភពនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង ឥត្តិទ្រ្តិយ មិនកើតឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។

[៣០៨] ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់រូបាវចរសត្វ ទាំងនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯសោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វ ទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរភព ពួកអសញ្ញសត្វ និងពួកអរូបព្រហ្ម នោះ មិនកើតឡើងហើយផង សោមនស្សិន្ទ្រិយ នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុង ទីនោះ។ មួយទៀត សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងកាមាវចរភព ពួកសត្វណា កើតឡើង ដោយ ឧបេក្ខា ហើយនឹងបរិនិព្វាន សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើត ឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ហើយ ក្នុងទីនោះទេ សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរភព ពួកអសញ្ញសត្វ និងពួកអរូបព្រហ្មនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង ឥត្តិន្ទ្រិយ មិនកើតឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។

[៣០៩] ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា ឧបេ ក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់ពួក រូបាវចរសត្វ និងពួកអរូបាវចរសត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯឧបេ ក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអរូបាវចរ ភព និងពួកអសញ្ញសត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយផង ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ នឹង មិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹង មិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុង ទីនោះឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងកាមាវចរភព ពួកសត្វ ណា កើតឡើង ដោយសោមនស្ស ហើយនឹងបរិនិព្វាន ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វ ទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឥត្តិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ មិនមែន

ជាមិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ ឧបេក្ខិត្រ្យ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុង បច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអរូបាវចរភព និងពួកអសញ្ញសត្វនោះ នឹង មិនកើតឡើងផង ឥត្តិត្រ្យ មិនកើតឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។

[៣១០] ឥត្តិត្រ្យ របស់សត្វណា មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា សទ្ធិត្រ្យ។ ហេ បញ្ចិត្រ្យ មនិត្រ្យ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឥត្តិត្រ្យ របស់ពួករូបាវចរសត្វ និងពួកអរូបាវចរសត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯមនិត្រ្យ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុង ទីនោះទេ ឥត្តិត្រ្យ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអរូបាវចរភព និងពួកអសញ្ញសត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយផង មនិត្រ្យ នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត មនិត្រ្យ របស់សត្វណា នឹង មិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ឥត្តិត្រ្យ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុង ទីនោះឬ។ មនិត្រ្យ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងកាមាវចរភព នោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឥត្តិត្រ្យ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែន ជាមិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ ឯមនិត្រ្យ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុង បច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអរូបាវចរភព និងពួកអសញ្ញសត្វនោះ នឹង មិនកើតឡើងផង ឥត្តិត្រ្យ មិនកើតឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។

[៣១១] បុរិសិត្រ្យ របស់សត្វណា មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា ជីវិតិត្រ្យ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បុរិសិត្រ្យ របស់ ពួករូបាវចរសត្វ និងពួកអរូបាវចរសត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯ ជីវិតិត្រ្យ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បុរិ សិត្រ្យ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអរូបាវចរ ភពនោះ មិនកើតឡើងហើយផង ជីវិតិត្រ្យ នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុង ទីនោះ។ មួយទៀត ជីវិតិត្រ្យ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីណា បុរិ សិត្រ្យ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ ជីវិតិត្រ្យ របស់ពួក សត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងកាមាវចរភពនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុង

ទីនោះ ឯបុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើងហើយ ក្នុង ទីនោះទេ ជីវិតិទ្ធិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងរូបារចរភព និងអរូបារចរភពនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង បុរិសិទ្ធិយ មិនកើតឡើងហើយ ផង ក្នុងទីនោះ។

[៣១២] បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា សោ មនស្សិទ្ធិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បុរិសិទ្ធិយ របស់ ពួករូបារចរភពនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯសោមនស្សិទ្ធិយ របស់ សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បុរិសិទ្ធិយ របស់ ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងរូបារចរភព ពួកអសញ្ញសត្វ និងពួក អរូបព្រហ្មនោះ មិនកើតឡើងហើយផង សោមនស្សិទ្ធិយ នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត សោមនស្សិទ្ធិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុង ទីណា បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ បណ្តាពួក សត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងកាមារចរភព ពួកបុរសណា កើតឡើង ដោយ ឧបេក្ខា ហើយនឹងបរិនិព្វាន សោមនស្សិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើត ឡើង ក្នុងទីនោះ ឯបុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើង ហើយ ក្នុងទីនោះទេ សោមនស្សិទ្ធិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងរូបារចរភព ពួកអសញ្ញសត្វ និងពួកអរូបព្រហ្មនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង បុរិសិទ្ធិយ មិនកើតឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។

[៣១៣] បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា ឧបេ ក្ខិទ្ធិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បុរិសិទ្ធិយ របស់ពួក រូបារចរភព និងពួកអរូបារចរភពនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯឧបេ ក្ខិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បុរិ សិទ្ធិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងរូបារចរភព និងអរូបារចរ ភព និងពួកអសញ្ញសត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយផង ឧបេក្ខិទ្ធិយ នឹង មិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត ឧបេក្ខិទ្ធិយ របស់សត្វណា នឹង

មិនកើតឡើង ក្នុងទីណា បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុង ទីនោះឬ។ បណ្តាពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងកាមាវចរភព ពួកបុរស ណា កើតឡើង ដោយសោមនស្ស ហើយនឹងបរិនិព្វាន ឧបេក្ខិទ្ធិយ របស់សត្វ ទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯបុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ ឧបេក្ខិទ្ធិយ របស់ពួកសត្វ ដែល កើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអរូបាវចរភព និងពួកអសញ្ញាសត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង បុរិសិទ្ធិយ មិនកើតឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។

[៣១៤] បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា សទ្ធិទ្ធិយ។ បញ្ញិទ្ធិយ មនិទ្ធិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុង ទីនោះឬ។ បុរិសិទ្ធិយ របស់ពួករូបាវចរសត្វ និងពួកអរូបាវចរសត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯមនិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បុរិសិទ្ធិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុង បច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអរូបាវចរភព និងពួកអសញ្ញាសត្វនោះ មិនកើត ឡើងហើយផង មនិទ្ធិយ នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត មនិទ្ធិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីណា បុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ មនិទ្ធិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុង បច្ច័មភព ក្នុងកាមាវចរភពនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯបុរិសិទ្ធិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ មនិទ្ធិយ របស់ពួកសត្វ ដែលកើតក្នុងបច្ច័មភព ក្នុងរូបាវចរភព និងអរូបាវចរភព និង ពួកអសញ្ញាសត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង បុរិសិទ្ធិយ មិនកើតឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។

[៣១៥] ជីវិតិទ្ធិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា សោ មនស្សិទ្ធិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ នឹងមិនកើត ឡើងទេ។ មួយទៀត សោមនស្សិទ្ធិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុង

ទីណា ជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ កើតឡើងហើយ។

[៣១៦] ជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា ឧបេក្ខិតិទ្រុយ។ បេ។ សទ្ធិទ្រុយ បញ្ញិតិទ្រុយ មនិតិទ្រុយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ នឹងកើតឡើង។ មួយទៀត មនិតិទ្រុយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ជីវិតិទ្រុយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ កើតឡើងហើយ។

[៣១៧] សោមនស្សិទ្រុយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា ឧបេក្ខិតិទ្រុយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ កាលចិត្តទីពីរ របស់ពួកសុទ្ធាវាសសត្វ កំពុងប្រព្រឹត្តទៅ សោមនស្សិទ្រុយ របស់សុទ្ធាវាសសត្វ ទាំងនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯឧបេក្ខិតិទ្រុយ របស់សុទ្ធាវាសសត្វ ទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ សោមនស្សិទ្រុយ របស់ពួកអសញ្ញសត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយផង ឧបេក្ខិតិទ្រុយ នឹងមិនកើតឡើង ផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត ឧបេក្ខិតិទ្រុយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីណា សោមនស្សិទ្រុយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ បច្ចិមចិត្តដែលប្រកបដោយសោមនស្ស របស់ពួកសត្វ អ្នកព្រមព្រៀងដោយបច្ចិមចិត្តនោះ នឹងកើតឡើង ក្នុងលំដាប់នៃចិត្តណា ឧបេក្ខិតិទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯសោមនស្សិទ្រុយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ ឧបេក្ខិតិទ្រុយ របស់ពួកអសញ្ញសត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង សោមនស្សិទ្រុយ មិនកើតឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។

[៣១៨] សោមនស្សិទ្រុយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា សទ្ធិទ្រុយ។ បេ។ បញ្ញិតិទ្រុយ មនិតិទ្រុយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ កាលចិត្តទីពីរ របស់ពួកសុទ្ធាវាសសត្វ កំពុងប្រព្រឹត្តទៅ សោមនស្សិទ្រុយ របស់ពួកសុទ្ធាវាសសត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯមនិតិទ្រុយ របស់ពួកសុទ្ធាវាសសត្វនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ សោ

មនស្សិន្ទ្រិយ របស់ពួកអសញ្ញាសត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយផង មនិន្ទ្រិយ និង មិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើត ឡើង ក្នុងទីណា សោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឬ។ មនិន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វ អ្នកព្រមព្រៀងដោយបច្ច័មចិត្តនោះ នឹងមិនកើត ឡើង ក្នុងទីនោះ ឯសោមនស្សិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើត ឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ មនិន្ទ្រិយ របស់ពួកអសញ្ញាសត្វនោះ នឹងមិនកើត ឡើងផង សោមនស្សិន្ទ្រិយ មិនកើតឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។

[៣១៩] ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា សទ្ធិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់ ពួកសត្វនោះ កាលចូលទៅកាន់សុទ្ធាវាស មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯ សទ្ធិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់ពួកអសញ្ញាសត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយផង សទ្ធិន្ទ្រិយ និង មិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត សទ្ធិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើត ឡើង ក្នុងទីណា ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ សទ្ធិន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វ អ្នកព្រមព្រៀងដោយបច្ច័មចិត្តនោះ នឹងមិនកើត ឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើង ហើយ ក្នុងទីនោះទេ សទ្ធិន្ទ្រិយ របស់ពួកអសញ្ញាសត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ មិនកើតឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។

[៣២០] ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា បញ្ញា ន្ទ្រិយ។បេ។ មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ ឧបេ ក្ខិន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វនោះ កាលចូលទៅកាន់សុទ្ធាវាស មិនកើតឡើងហើយ ក្នុង ទីនោះ ឯមនិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុង ទីនោះទេ ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់ពួកអសញ្ញាសត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយផង មនិន្ទ្រិយ និងមិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីណា ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយ

ក្នុងទីនោះឬ។ មនិន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វ អ្នកព្រមព្រៀងដោយបច្ច័មចិត្តនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯឧបេក្ខិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជា មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ មនិន្ទ្រិយ របស់ពួកអសញ្ញសត្វនោះ នឹង មិនកើតឡើងផង ឧបេក្ខិន្ទ្រិយ មិនកើតឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។

[៣២១] សទ្ធិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា បញ្ញិ ត្រិយ។បេ។ មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ សទ្ធិន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វនោះ កាលចូលទៅកាន់សុទ្ធាវាស មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯមនិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ សទ្ធិន្ទ្រិយ របស់ពួកអសញ្ញសត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយផង មនិន្ទ្រិយ នឹង មិនកើតឡើងផង ក្នុងទីនោះ។ មួយទៀត មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើត ឡើង ក្នុងទីណា សទ្ធិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ មនិន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វ អ្នកព្រមព្រៀងដោយបច្ច័មចិត្តនោះ នឹងមិនកើត ឡើង ក្នុងទីនោះ ឯសទ្ធិន្ទ្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើង ហើយ ក្នុងទីនោះទេ មនិន្ទ្រិយ របស់ពួកអសញ្ញសត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង សទ្ធិន្ទ្រិយ មិនកើតឡើងហើយផង ក្នុងទីនោះ។

[៣២២] បញ្ញិត្រិយ របស់សត្វណា មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីណា មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះឬ។ បញ្ញិត្រិយ របស់ពួកសត្វនោះ កាលចូលទៅកាន់សុទ្ធាវាស មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះ ឯមនិន្ទ្រិយ របស់ សត្វទាំងនោះ មិនមែនជានឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះទេ បញ្ញិត្រិយ របស់ពួក អសញ្ញសត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយផង មនិន្ទ្រិយ នឹងមិនកើតឡើងផង ក្នុង ទីនោះ។ មួយទៀត មនិន្ទ្រិយ របស់សត្វណា នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីណា បញ្ញិ ត្រិយ របស់សត្វនោះ មិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះឬ។ មនិន្ទ្រិយ របស់ពួកសត្វ អ្នកព្រមព្រៀងដោយបច្ច័មចិត្តនោះ នឹងមិនកើតឡើង ក្នុងទីនោះ ឯបញ្ញិត្រិយ របស់សត្វទាំងនោះ មិនមែនជាមិនកើតឡើងហើយ ក្នុងទីនោះទេ មនិន្ទ្រិយ

របស់ពួកអសញ្ញាសត្វនោះ នឹងមិនកើតឡើងផង បញ្ញត្តិយ មិនកើតឡើងហើយ
ផង ក្នុងទីនោះ។ ហេ។

ចប់ បរិក្ខារៈ។

បរិញ្ញាវារៈ

[៣២៣] បុគ្គលណា កំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្ត្រីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថា កំណត់
ដឹង នូវសោតិទ្រីយឬ។ អើ។ មួយទៀត បុគ្គលណា កំណត់ដឹង នូវសោតិទ្រីយ
បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាកំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្ត្រីយឬ។ អើ។

[៣២៤] បុគ្គលណា កំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្ត្រីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាលះបង់
នូវទោមនស្សិទ្រីយឬ។ មិនមែនទេ។ មួយទៀត បុគ្គលណា លះបង់ នូវទោមនស្សិ
ទ្រីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាកំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្ត្រីយឬ។ មិនមែនទេ។

[៣២៥] បុគ្គលណា កំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្ត្រីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាចម្រើន
នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រីយឬ។ មិនមែនទេ។ មួយទៀត បុគ្គលណា ចម្រើន នូវ
អនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាកំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្ត្រីយឬ។
មិនមែនទេ។

[៣២៦] បុគ្គលណា កំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្ត្រីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាចម្រើន
នូវអញ្ញិទ្រីយឬ។ អើ។ មួយទៀត បុគ្គលណា ចម្រើននូវអញ្ញិទ្រីយ បុគ្គលនោះ
ឈ្មោះថាកំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្ត្រីយឬ។ អើ។

[៣២៧] បុគ្គលណា កំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្ត្រីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាធ្វើឲ្យ
ជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិទ្រីយឬ។ មិនមែនទេ។ មួយទៀត បុគ្គលណា ធ្វើឲ្យ
ជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិទ្រីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាកំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្ត្រីយឬ។
មិនមែនទេ។

[៣២៨] បុគ្គលណា លះបង់ នូវទោមនស្សិទ្រីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថា
ចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រីយឬ។ មិនមែនទេ។ មួយទៀត បុគ្គលណា
ចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាលះបង់ នូវទោមនស្សិ
ទ្រីយឬ។ មិនមែនទេ។

[៣២៩] បុគ្គលណា លះបង់ នូវទោមនស្សិន្ទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថា ចម្រើន នូវអញ្ញិន្ទ្រិយឬ។ អើ។ មួយទៀត បុគ្គលណា ចម្រើននូវអញ្ញិន្ទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាលះបង់ នូវទោមនស្សិន្ទ្រិយឬ។ បុគ្គលពីរពួក **[បុគ្គលពីរពួកនោះ សំដៅយក សកទាគាមិមគ្គសមដ្ឋីបុគ្គលមួយពួក អរហត្តមគ្គសមដ្ឋីបុគ្គលមួយពួក។ អដ្ឋកថា។]** ចម្រើន នូវអញ្ញិន្ទ្រិយ តែមិនមែនលះបង់ នូវទោមនស្សិន្ទ្រិយ ទេ ឯបុគ្គល អ្នកប្រកបដោយអនាគាមិមគ្គ ទើបឈ្មោះថា ចម្រើន នូវអញ្ញិន្ទ្រិយ ផង លះបង់នូវទោមនស្សិន្ទ្រិយផង។

[៣៣០] បុគ្គលណា លះបង់នូវទោមនស្សិន្ទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាធ្វើឲ្យ ជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិន្ទ្រិយឬ។ មិនមែនទេ។ មួយទៀត បុគ្គលណា ធ្វើឲ្យ ជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិន្ទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាលះបង់ នូវទោមនស្សិន្ទ្រិយឬ។ មិនមែនទេ។

[៣៣១] បុគ្គលណា ចម្រើននូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមិទិន្ទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាចម្រើន នូវអញ្ញិន្ទ្រិយឬ។ មិនមែនទេ។ មួយទៀត បុគ្គលណា ចម្រើននូវ អញ្ញិន្ទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមិទិន្ទ្រិយឬ។ មិនមែនទេ។

[៣៣២] បុគ្គលណា ចម្រើននូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមិទិន្ទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិន្ទ្រិយឬ។ មិនមែនទេ។ មួយទៀត បុគ្គល ណា ធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិន្ទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាចម្រើន នូវអនញ្ញត ញ្ញស្សាមិទិន្ទ្រិយឬ។ មិនមែនទេ។

[៣៣៣] បុគ្គលណា ចម្រើននូវអញ្ញិន្ទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាធ្វើឲ្យ ជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិន្ទ្រិយឬ។ មិនមែនទេ។ មួយទៀត បុគ្គលណា ធ្វើឲ្យ ជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិន្ទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាចម្រើន នូវអញ្ញិន្ទ្រិយឬ។ មិនមែនទេ។

[៣៣៤] បុគ្គលណា មិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្ទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិន លះបង់ នូវទោមនស្សិន្ទ្រិយឬ។ បុគ្គលអ្នកប្រកបដោយអនាគាមិមគ្គ

មិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្រ្ទិយ តែមិនមែនជាមិនលះបង់ នូវទោមនស្សន្រ្ទិយទេ ឯបុគ្គលទាំងឡាយដ៏សេស រៀរលែងតែបុគ្គលអ្នកប្រកបដោយមគ្គទាំងពីរពួក ចេញ ឈ្មោះថាមិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្រ្ទិយផង មិនលះបង់ នូវទោមនស្សន្រ្ទិយ ផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា មិនលះបង់ នូវទោមនស្សន្រ្ទិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថា មិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្រ្ទិយឬ។ បុគ្គលអ្នកប្រកបដោយមគ្គដ៏ប្រសើរ មិន លះបង់ នូវទោមនស្សន្រ្ទិយ តែមិនមែនជាមិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្រ្ទិយទេ ឯ បុគ្គលទាំងឡាយដ៏សេស រៀរលែងតែបុគ្គលអ្នកប្រកបដោយមគ្គទាំងពីរពួក ចេញ ឈ្មោះថាមិនលះបង់ នូវទោមនស្សន្រ្ទិយផង មិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្រ្ទិយ ផង។

[៣៣៥] បុគ្គលណា មិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្រ្ទិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិន ចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្រ្ទិយឬ។ បុគ្គលទី ៨ មិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្រ្ទិយ តែមិនមែនជាមិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្រ្ទិយទេ ឯបុគ្គលទាំងឡាយដ៏ សេស រៀរលែងតែបុគ្គលអ្នកប្រកបដោយមគ្គ ទាំងពីរពួកចេញ ឈ្មោះថា មិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្រ្ទិយផង មិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្រ្ទិយផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា មិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្រ្ទិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្រ្ទិយឬ។ បុគ្គលអ្នកប្រកបដោយមគ្គដ៏ប្រសើរ មិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្រ្ទិយ តែមិនមែនជាមិនកំណត់ដឹង នូវ ចក្ខុន្រ្ទិយទេ ឯបុគ្គលទាំងឡាយដ៏សេស រៀរលែងតែបុគ្គលអ្នកប្រកបដោយមគ្គ ទាំងពីរពួកចេញ ឈ្មោះថាមិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្រ្ទិយផង មិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្រ្ទិយផង។

[៣៣៦] បុគ្គលណា មិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្រ្ទិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិន ចម្រើន នូវអញ្ញិន្រ្ទិយឬ។ អើ។ មួយទៀត បុគ្គលណា មិនចម្រើន នូវអញ្ញិន្រ្ទិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្រ្ទិយឬ។ អើ។

[៣៣៧] បុគ្គលណា មិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្រ្ទិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិន ធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញតារិន្រ្ទិយឬ។ បុគ្គលណា ធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវផលដ៏

ប្រសើរ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្ត្រីយ តែមិនមែនជាមិន ធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិន្ត្រីយទេ ឯបុគ្គលទាំងឡាយដ៏សេស វៀរលែងតែ បុគ្គលអ្នកប្រកបដោយមគ្គដ៏ប្រសើរ និងព្រះអរហន្តចេញ ឈ្មោះថាមិនកំណត់ ដឹង នូវចក្ខុន្ត្រីយផង មិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិន្ត្រីយផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា មិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិន្ត្រីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថា មិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្ត្រីយឬ។ បុគ្គលអ្នកប្រកបដោយមគ្គដ៏ប្រសើរ មិនធ្វើឲ្យ ជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិន្ត្រីយ តែមិនមែនជាមិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្ត្រីយទេ ឯ បុគ្គលទាំងឡាយដ៏សេស វៀរលែងតែបុគ្គលអ្នកប្រកបដោយមគ្គដ៏ប្រសើរ និង ព្រះអរហន្តចេញ ឈ្មោះថាមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិន្ត្រីយផង មិនកំណត់ ដឹង នូវចក្ខុន្ត្រីយផង។

[៣៣៨] បុគ្គលណា មិនលះបង់ នូវទោមនស្សិន្ត្រីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថា មិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្វាមីតិន្ត្រីយឬ។ បុគ្គលទី ៨ មិនលះបង់ នូវទោ មនស្សិន្ត្រីយ តែមិនមែនជាមិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្វាមីតិន្ត្រីយទេ ឯបុគ្គល ទាំងឡាយដ៏សេស វៀរលែងតែបុគ្គលអ្នកប្រកបដោយមគ្គទាំងពីរពួកចេញ ឈ្មោះថាមិនលះបង់ នូវទោមនស្សិន្ត្រីយផង មិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្វាមីតិ ន្ត្រីយផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា មិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្វាមីតិន្ត្រីយ បុគ្គល នោះ ឈ្មោះថាមិនលះបង់ នូវទោមនស្សិន្ត្រីយឬ។ បុគ្គលអ្នកប្រកបដោយ អនាគាមិមគ្គ មិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្វាមីតិន្ត្រីយ តែមិនមែនជាមិន លះបង់ នូវទោមនស្សិន្ត្រីយទេ ឯបុគ្គលទាំងឡាយដ៏សេស វៀរលែងតែបុគ្គលអ្នក ប្រកបដោយមគ្គទាំងពីរពួកចេញ ឈ្មោះថាមិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្វាមីតិ ន្ត្រីយផង មិនលះបង់ នូវទោមនស្សិន្ត្រីយផង។

[៣៣៩] បុគ្គលណា មិនលះបង់ នូវទោមនស្សិន្ត្រីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថា មិនចម្រើន នូវអញ្ញិន្ត្រីយឬ។ បុគ្គលពីរពួក មិនលះបង់ នូវទោមនស្សិន្ត្រីយ តែ មិនមែនជាមិនចម្រើន នូវអញ្ញិន្ត្រីយទេ ឯបុគ្គលទាំងឡាយដ៏សេស វៀរលែងតែ បុគ្គលអ្នកប្រកបដោយមគ្គទាំង ៣ ពួកចេញ ឈ្មោះថាមិនលះបង់ នូវទោ

មនស្សិន្ទ្រិយផង មិនចម្រើន នូវអញ្ញិន្ទ្រិយផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា មិន ចម្រើន នូវអញ្ញិន្ទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនលះបង់ នូវទោមនស្សិន្ទ្រិយឬ។ អើ។

[៣៤០] បុគ្គលណា មិនលះបង់ នូវទោមនស្សិន្ទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថា មិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិន្ទ្រិយឬ។ បុគ្គលណា ធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវផលដ៏ ប្រសើរ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនលះបង់ នូវទោមនស្សិន្ទ្រិយ តែមិនមែនជាមិន ធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិន្ទ្រិយទេ ឯបុគ្គលទាំងឡាយដ៏សេស វៀរលែងតែ បុគ្គល អ្នកប្រកបដោយអនាគាមិមគ្គ និងព្រះអរហន្តចេញ ឈ្មោះថាមិន លះបង់ នូវទោមនស្សិន្ទ្រិយផង មិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិន្ទ្រិយផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា មិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិន្ទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនលះបង់ នូវទោមនស្សិន្ទ្រិយឬ។ បុគ្គលអ្នកប្រកបដោយ អនាគាមិមគ្គ មិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិន្ទ្រិយ តែមិនមែនជាមិនលះបង់ នូវទោមនស្សិន្ទ្រិយទេ ឯបុគ្គលទាំងឡាយដ៏សេស វៀរលែងតែបុគ្គលអ្នក ប្រកបដោយអនាគាមិមគ្គ និងព្រះអរហន្តចេញ ឈ្មោះថាមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិន្ទ្រិយផង មិនលះបង់ នូវទោមនស្សិន្ទ្រិយផង។

[៣៤១] បុគ្គលណា មិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្ទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនចម្រើន នូវអញ្ញិន្ទ្រិយឬ។ បុគ្គលអ្នកប្រកបដោយមគ្គទាំង៣ ពួក មិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្ទ្រិយ តែមិនមែនជាមិនចម្រើន នូវអញ្ញ ិន្ទ្រិយទេ ឯបុគ្គលទាំងឡាយដ៏សេស វៀរលែងតែបុគ្គលអ្នកប្រកបដោយមគ្គទាំង ៤ ពួកចេញ ឈ្មោះថាមិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្ទ្រិយផង មិនចម្រើន នូវអញ្ញិន្ទ្រិយផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា មិនចម្រើន នូវអញ្ញិន្ទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្ទ្រិយឬ។ បុគ្គលទី៨ មិនចម្រើននូវ អញ្ញិន្ទ្រិយ តែមិនមែនជាមិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្ទ្រិយទេ ឯបុគ្គល ទាំងឡាយដ៏សេស វៀរលែងតែបុគ្គលអ្នកប្រកបដោយមគ្គ ទាំង ៤ ពួកចេញ

ឈ្មោះថាមិនចម្រើន នូវអញ្ញត្តិយុទ្ធវិជ័យ មិនចម្រើន នូវអនុញ្ញត្តិស្វាមីតិស្រ្តីយ ផង។

[៣៤២] បុគ្គលណា មិនចម្រើន នូវអនុញ្ញត្តិស្វាមីតិស្រ្តីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញត្តិស្វាមីតិស្រ្តីយ។ បុគ្គលណា ធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវផលដ៏ប្រសើរ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនចម្រើន នូវអនុញ្ញត្តិស្វាមីតិស្រ្តីយ តែ មិនមែនជាមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញត្តិស្វាមីតិស្រ្តីយទេ ឯបុគ្គលទាំងឡាយដ៏សេស រៀរលែងតែបុគ្គលទី ៨ និងព្រះអរហន្តចេញ ឈ្មោះថាមិនចម្រើន នូវអនុញ្ញត្តិ ស្វាមីតិស្រ្តីយផង មិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញត្តិស្វាមីតិស្រ្តីយផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា មិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញត្តិស្វាមីតិស្រ្តីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិន ចម្រើន នូវអនុញ្ញត្តិស្វាមីតិស្រ្តីយ។ បុគ្គលទី ៨ មិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវ អញ្ញត្តិស្វាមីតិស្រ្តីយ តែមិនមែនជាមិនចម្រើន នូវអនុញ្ញត្តិស្វាមីតិស្រ្តីយទេ បុគ្គល ទាំងឡាយដ៏សេស រៀរលែងតែបុគ្គលទី ៨ និងព្រះអរហន្តចេញ ឈ្មោះថាមិន ធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញត្តិស្វាមីតិស្រ្តីយផង មិនចម្រើន នូវអនុញ្ញត្តិស្វាមីតិស្រ្តីយ ផង។

[៣៤៣] បុគ្គលណា មិនចម្រើន នូវអញ្ញត្តិស្វាមីតិស្រ្តីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិន ធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញត្តិស្វាមីតិស្រ្តីយ។ បុគ្គលណា ធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវផលដ៏ ប្រសើរ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនចម្រើន នូវអញ្ញត្តិស្វាមីតិស្រ្តីយ តែមិនមែនជាមិនធ្វើឲ្យ ជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញត្តិស្វាមីតិស្រ្តីយទេ ឯបុគ្គលទាំងឡាយដ៏សេស រៀរលែងតែបុគ្គល អ្នកប្រកបដោយមគ្គទាំង ៣ ពួក និងព្រះអរហន្តចេញ ឈ្មោះថាមិនចម្រើន នូវ អញ្ញត្តិស្វាមីតិស្រ្តីយផង មិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញត្តិស្វាមីតិស្រ្តីយផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា មិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញត្តិស្វាមីតិស្រ្តីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនចម្រើន នូវអញ្ញ ត្តិស្វាមីតិស្រ្តីយ។ បុគ្គលអ្នកប្រកបដោយមគ្គទាំង ៣ ពួក មិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវ អញ្ញត្តិស្វាមីតិស្រ្តីយ តែមិនមែនជាមិនចម្រើន នូវអញ្ញត្តិស្វាមីតិស្រ្តីយទេ ឯបុគ្គលទាំងឡាយដ៏ សេស រៀរលែងតែបុគ្គលអ្នកប្រកបដោយមគ្គ ទាំង ៣ ពួក និងព្រះអរហន្តចេញ

ឈ្មោះថាមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិទ្ធិយផង មិនចម្រើននូវអញ្ញិទ្ធិយ ផង។

[៣៤៤] បុគ្គលណា កំណត់ដឹងហើយ នូវចក្ខុទ្ធិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថា លះបង់ហើយ នូវទោមនស្សិទ្ធិយឬ។ អើ។ មួយទៀត បុគ្គលណា លះបង់ហើយ នូវ ទោមនស្សិទ្ធិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាកំណត់ដឹងហើយ នូវចក្ខុទ្ធិយឬ។ បុគ្គលពីរ ពួក លះបង់ហើយ នូវទោមនស្សិទ្ធិយ តែមិនកំណត់ដឹងហើយ នូវចក្ខុទ្ធិយទេ ឯព្រះអរហន្ត ឈ្មោះថាលះបង់ហើយ នូវទោមនស្សិទ្ធិយផង កំណត់ដឹងហើយ នូវ ចក្ខុទ្ធិយផង។

[៣៤៥] បុគ្គលណា កំណត់ដឹងហើយ នូវចក្ខុទ្ធិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថា ចម្រើនហើយ នូវអនញ្ញតញ្ញស្វាមិទិទ្ធិយឬ។ អើ។ មួយទៀត បុគ្គលណា ចម្រើន ហើយ នូវអនញ្ញតញ្ញស្វាមិទិទ្ធិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាកំណត់ដឹងហើយ នូវ ចក្ខុទ្ធិយឬ។ បុគ្គល ៦ ពួក ចម្រើនហើយ នូវអនញ្ញតញ្ញស្វាមិទិទ្ធិយ តែ មិនកំណត់ដឹងហើយ នូវចក្ខុទ្ធិយទេ ឯព្រះអរហន្ត ឈ្មោះថាចម្រើនហើយ នូវ អនញ្ញតញ្ញស្វាមិទិទ្ធិយផង កំណត់ដឹងហើយ នូវចក្ខុទ្ធិយផង។

[៣៤៦] បុគ្គលណា កំណត់ដឹងហើយ នូវចក្ខុទ្ធិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាចម្រើន ហើយ នូវអញ្ញិទ្ធិយឬ។ អើ។ មួយទៀត បុគ្គលណា ចម្រើនហើយ នូវអញ្ញិទ្ធិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាកំណត់ដឹងហើយ នូវចក្ខុទ្ធិយឬ។ អើ។

[៣៤៧] បុគ្គលណា កំណត់ដឹងហើយ នូវចក្ខុទ្ធិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថា ធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញាតារិទ្ធិយឬ។ បុគ្គលណា កំពុងធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវ ផលដ៏ប្រសើរ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថា កំណត់ដឹងហើយ នូវចក្ខុទ្ធិយ តែមិនមែន ធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញាតារិទ្ធិយទេ បុគ្គលណា ធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ហើយ នូវ ផលដ៏ប្រសើរ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាកំណត់ដឹងហើយ នូវចក្ខុទ្ធិយផង ធ្វើឲ្យ ជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញាតារិទ្ធិយផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា ធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ ហើយ នូវអញ្ញាតារិទ្ធិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាកំណត់ដឹងហើយ នូវចក្ខុទ្ធិយឬ។ អើ។

[៣៤៨] បុគ្គលណា លះបង់ហើយ នូវទោមនស្សិន្ទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថា ចម្រើនហើយ នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្ទ្រិយឬ។ អើ។ មួយទៀត បុគ្គលណា ចម្រើនហើយ នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្ទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាលះបង់ហើយ នូវទោមនស្សិន្ទ្រិយឬ។ បុគ្គល ៤ ពួក ចម្រើនហើយ នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្ទ្រិយ តែមិនលះបង់ហើយ នូវទោមនស្សិន្ទ្រិយទេ ឯបុគ្គល ៣ ពួក ឈ្មោះថាចម្រើនហើយ នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្ទ្រិយផង លះបង់ហើយ នូវទោមនស្សិន្ទ្រិយផង។

[៣៤៩] បុគ្គលណា លះបង់ហើយ នូវទោមនស្សិន្ទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថា ចម្រើនហើយ នូវអញ្ញិន្ទ្រិយឬ។ បុគ្គល ២ ពួក លះបង់ហើយ នូវទោមនស្សិន្ទ្រិយ តែមិនចម្រើនហើយ នូវអញ្ញិន្ទ្រិយទេ ឯព្រះអរហន្ត ឈ្មោះថាលះបង់ហើយ នូវទោមនស្សិន្ទ្រិយផង ចម្រើនហើយ នូវអញ្ញិន្ទ្រិយផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា ចម្រើនហើយ នូវអញ្ញិន្ទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាលះបង់ហើយ នូវទោមនស្សិន្ទ្រិយឬ។ អើ។

[៣៥០] បុគ្គលណា លះបង់ហើយ នូវទោមនស្សិន្ទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថា ធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញាតារិន្ទ្រិយឬ។ បុគ្គល ៣ ពួក លះបង់ហើយ នូវទោមនស្សិន្ទ្រិយ តែមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញាតារិន្ទ្រិយទេ ឯព្រះអរហន្ត ឈ្មោះថាលះបង់ហើយ នូវទោមនស្សិន្ទ្រិយផង ធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញាតារិន្ទ្រិយផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា ធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញាតារិន្ទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាលះបង់ហើយ នូវទោមនស្សិន្ទ្រិយឬ។ អើ។

[៣៥១] បុគ្គលណា ចម្រើនហើយ នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្ទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាចម្រើនហើយ នូវអញ្ញិន្ទ្រិយឬ។ បុគ្គល ៦ ពួក ចម្រើនហើយ នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្ទ្រិយ តែមិនចម្រើនហើយ នូវអញ្ញិន្ទ្រិយទេ ឯព្រះអរហន្ត ឈ្មោះថា ចម្រើនហើយ នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្ទ្រិយផង ចម្រើនហើយ នូវអញ្ញិន្ទ្រិយផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា ចម្រើនហើយ នូវអញ្ញិន្ទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាចម្រើនហើយ នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្ទ្រិយឬ។ អើ។

[៣៥២] បុគ្គលណា ចម្រើនហើយ នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញតាវិទ្ធរិយឬ។ បុគ្គល ៧ ពួកចម្រើនហើយ នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រិយ តែមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញតាវិទ្ធរិយទេ ឯ ព្រះអរហន្ត ឈ្មោះថាចម្រើនហើយ នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រិយផង ធ្វើឲ្យ ជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញតាវិទ្ធរិយផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា ធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ ហើយ នូវអញ្ញតាវិទ្ធរិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាចម្រើនហើយ នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមី តិទ្រិយឬ។ អើ។

[៣៥៣] បុគ្គលណា ចម្រើនហើយ នូវអញ្ញិទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាធ្វើឲ្យ ជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញតាវិទ្ធរិយឬ។ បុគ្គលណា កំពុងធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវផល ដ៏ប្រសើរ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាចម្រើនហើយ នូវអញ្ញិទ្រិយ តែមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ ហើយ នូវអញ្ញតាវិទ្ធរិយទេ ឯបុគ្គលណា ធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ហើយ នូវផលដ៏ប្រសើរ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាចម្រើនហើយ នូវអញ្ញិទ្រិយផង ធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ហើយ នូវ អញ្ញតាវិទ្ធរិយផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា ធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញតាវិទ្ធរិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាចម្រើនហើយ នូវអញ្ញិទ្រិយឬ។ អើ។

[៣៥៤] បុគ្គលណា មិនកំណត់ដឹងហើយ នូវចក្ខុទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនលះបង់ហើយ នូវទោមនស្សិទ្ធរិយឬ។ បុគ្គលពីរពួក មិនកំណត់ដឹង ហើយ នូវចក្ខុទ្រិយ តែមិនមែនជាមិនលះបង់ហើយ នូវទោមនស្សិទ្ធរិយទេ ឯ បុគ្គល ៦ ពួក ឈ្មោះថាមិនកំណត់ដឹងហើយ នូវចក្ខុទ្រិយផង មិនលះបង់ហើយ នូវទោមនស្សិទ្ធរិយផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា មិនលះបង់ហើយ នូវទោមនស្សិ ទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនកំណត់ដឹងហើយ នូវចក្ខុទ្រិយឬ។ អើ។

[៣៥៥] បុគ្គលណា មិនកំណត់ដឹងហើយ នូវចក្ខុទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនចម្រើនហើយ នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រិយឬ។ បុគ្គល ៦ ពួក មិនកំណត់ដឹងហើយ នូវចក្ខុទ្រិយ តែមិនមែនជាមិនចម្រើនហើយ នូវអនញ្ញត ញ្ញស្សាមីតិទ្រិយទេ ឯបុគ្គលពីរពួក ឈ្មោះថាមិនកំណត់ដឹងហើយ នូវចក្ខុទ្រិយ ផង មិនចម្រើនហើយ នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រិយផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា

មិនចម្រើនហើយ នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រុឌីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនកំណត់ ដឹងហើយ នូវចក្ខុទ្រុឌីយឬ។ អើ។

[៣៥៦] បុគ្គលណា មិនកំណត់ដឹងហើយ នូវចក្ខុទ្រុឌីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនចម្រើនហើយ នូវអញ្ញិទ្រុឌីយឬ។ អើ។ មួយទៀត បុគ្គលណា មិន ចម្រើនហើយ នូវអញ្ញិទ្រុឌីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនកំណត់ដឹងហើយ នូវ ចក្ខុទ្រុឌីយឬ។ អើ។

[៣៥៧] បុគ្គលណា មិនកំណត់ដឹងហើយ នូវចក្ខុទ្រុឌីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញាតារិទ្រុឌីយឬ។ អើ។ មួយទៀត បុគ្គល ណា មិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញាតារិទ្រុឌីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនកំណត់ ដឹងហើយ នូវចក្ខុទ្រុឌីយឬ។ បុគ្គលណា កំពុងធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវផលដ៏ប្រសើរ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញាតារិទ្រុឌីយ តែមិនមែនជា មិនកំណត់ដឹងហើយ នូវចក្ខុទ្រុឌីយទេ ឯបុគ្គល ៨ ពួក ឈ្មោះថាមិនធ្វើឲ្យ ជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញាតារិទ្រុឌីយផង មិនកំណត់ដឹងហើយ នូវចក្ខុទ្រុឌីយផង។

[៣៥៨] បុគ្គលណា មិនលះបង់ហើយ នូវទោមនស្សិទ្រុឌីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនចម្រើនហើយ នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រុឌីយឬ។ បុគ្គល ៤ពួក មិន លះបង់ហើយ នូវទោមនស្សិទ្រុឌីយ តែមិនមែនជាមិនចម្រើនហើយ នូវអនញ្ញត ញ្ញស្សាមីតិទ្រុឌីយទេ ឯបុគ្គលពីរពួក ឈ្មោះថាមិនលះបង់ហើយ នូវទោមនស្សិទ្រុឌីយ ផង មិនចម្រើនហើយ នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រុឌីយផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា មិនចម្រើនហើយ នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រុឌីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនលះបង់ ហើយ នូវទោមនស្សិទ្រុឌីយឬ។ អើ។

[៣៥៩] បុគ្គលណា មិនលះបង់ហើយ នូវទោមនស្សិទ្រុឌីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនចម្រើនហើយ នូវអញ្ញិទ្រុឌីយឬ។ អើ។ មួយទៀត បុគ្គលណា មិន ចម្រើនហើយ នូវអញ្ញិទ្រុឌីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនលះបង់ហើយ នូវទោមនស្សិ ទ្រុឌីយឬ។ បុគ្គលពីរពួក មិនចម្រើនហើយ នូវអញ្ញិទ្រុឌីយ តែមិនមែនជាមិន

លះបង់ហើយ នូវទោមនស្សិន្ទ្រិយទេ ឯបុគ្គល ៦ ពួក ឈ្មោះថាមិនចម្រើនហើយ
នូវអញ្ញាតិវិន្ទ្រិយផង មិនលះបង់ហើយ នូវទោមនស្សិន្ទ្រិយផង។

[៣៦០] បុគ្គលណា មិនលះបង់ហើយ នូវទោមនស្សិន្ទ្រិយ បុគ្គលនោះ
ឈ្មោះថាមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញាតិវិន្ទ្រិយឬ។ អើ។ មួយទៀត បុគ្គល
ណា មិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញាតិវិន្ទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិន
លះបង់ហើយ នូវទោមនស្សិន្ទ្រិយឬ។ បុគ្គល ៣ ពួក មិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ហើយ
នូវអញ្ញាតិវិន្ទ្រិយ តែមិនមែនជាមិនលះបង់ហើយ នូវទោមនស្សិន្ទ្រិយទេ បុគ្គល
៦ ពួក ឈ្មោះថាមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញាតិវិន្ទ្រិយផង មិនលះបង់
ហើយ នូវទោមនស្សិន្ទ្រិយផង។

[៣៦១] បុគ្គលណា មិនចម្រើនហើយ នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្ទ្រិយ បុគ្គល
នោះ ឈ្មោះថាមិនចម្រើនហើយ នូវអញ្ញាតិវិន្ទ្រិយឬ។ អើ។ មួយទៀត បុគ្គលណា មិន
ចម្រើនហើយ នូវអញ្ញាតិវិន្ទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនចម្រើនហើយ នូវអនញ្ញត
ញ្ញស្សាមីតិន្ទ្រិយឬ។ បុគ្គល ៦ ពួក មិនចម្រើនហើយ នូវអញ្ញាតិវិន្ទ្រិយ តែមិនមែនជា
មិនចម្រើនហើយ នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្ទ្រិយទេ ឯបុគ្គលពីរពួក ឈ្មោះថាមិន
ចម្រើនហើយ នូវអញ្ញាតិវិន្ទ្រិយផង មិនចម្រើនហើយ នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្ទ្រិយ
ផង។

[៣៦២] បុគ្គលណា មិនចម្រើនហើយ នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្ទ្រិយ បុគ្គល
នោះ ឈ្មោះថាមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញាតិវិន្ទ្រិយឬ។ អើ។ មួយទៀត
បុគ្គលណា មិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញាតិវិន្ទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិន
ចម្រើនហើយ នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្ទ្រិយឬ។ បុគ្គល ៧ ពួក មិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់
ហើយ នូវអញ្ញាតិវិន្ទ្រិយ តែមិនមែនជាមិនចម្រើនហើយ នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិ
ន្ទ្រិយទេ ឯបុគ្គលពីរពួក ឈ្មោះថាមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញាតិវិន្ទ្រិយ
ផង មិនចម្រើនហើយ នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្ទ្រិយផង។

[៣៦៣] បុគ្គលណា មិនចម្រើនហើយ នូវអញ្ញាតិវិន្ទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថា
មិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញាតិវិន្ទ្រិយឬ។ អើ។ មួយទៀត បុគ្គលណា មិន

ធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញាតារិទ្ធិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនចម្រើនហើយ
នូវអញ្ញាតិទ្ធិយឬ។ បុគ្គលណា កំពុងធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវផលដ៏ប្រសើរ បុគ្គលនោះ
ឈ្មោះថាមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញាតារិទ្ធិយ តែមិនមែនជាមិនចម្រើន
ហើយ នូវអញ្ញាតិទ្ធិយទេ បុគ្គល ៨ ពួក ឈ្មោះថាមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ហើយ នូវ
អញ្ញាតារិទ្ធិយផង មិនចម្រើនហើយ នូវអញ្ញាតិទ្ធិយផង។

[៣៦៤] បុគ្គលណា នឹងកំណត់ដឹង នូវចក្ខុទ្ធិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹង
លះបង់ នូវទោមនស្សិទ្ធិយឬ។ បុគ្គលពីរពួក នឹងកំណត់ដឹងនូវចក្ខុទ្ធិយ តែនឹង
មិនលះបង់ នូវទោមនស្សិទ្ធិយទេ ឯបុគ្គល ៥ ពួក ឈ្មោះថានឹងកំណត់ដឹង នូវ
ចក្ខុទ្ធិយផង នឹងលះបង់ នូវទោមនស្សិទ្ធិយផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា នឹង
លះបង់ នូវទោមនស្សិទ្ធិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹងកំណត់ដឹង នូវចក្ខុទ្ធិយឬ
អើ។

[៣៦៥] បុគ្គលណា នឹងកំណត់ដឹង នូវចក្ខុទ្ធិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹង
ចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមិទិទ្ធិយឬ។ បុគ្គល ៦ ពួក នឹងកំណត់ដឹងនូវ
ចក្ខុទ្ធិយ តែនឹងមិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមិទិទ្ធិយទេ ឯពួកបុថុជ្ជនណា
នឹងបានចំពោះនូវមគ្គ ពួកបុថុជ្ជននោះ ឈ្មោះថានឹងកំណត់ដឹង នូវចក្ខុទ្ធិយ
ផង នឹងចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមិទិទ្ធិយផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា នឹង
ចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមិទិទ្ធិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹងកំណត់ដឹង នូវ
ចក្ខុទ្ធិយឬ អើ។

[៣៦៦] បុគ្គលណា នឹងកំណត់ដឹង នូវចក្ខុទ្ធិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹង
ចម្រើន នូវអញ្ញាតិទ្ធិយឬ អើ។ មួយទៀត បុគ្គលណា នឹងចម្រើន នូវអញ្ញាតិទ្ធិយ
បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹងកំណត់ដឹង នូវចក្ខុទ្ធិយឬ អើ។

[៣៦៧] បុគ្គលណា នឹងកំណត់ដឹង នូវចក្ខុទ្ធិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹង
ធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិទ្ធិយឬ អើ។ មួយទៀត បុគ្គលណា នឹងធ្វើឲ្យ
ជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិទ្ធិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹងកំណត់ដឹង នូវចក្ខុទ្ធិយ
ឬ។ បុគ្គលអ្នកប្រកបដោយមគ្គដ៏ប្រសើរ នឹងធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិទ្ធិយ

តែនឹងមិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុវិស័យទេ ឯបុគ្គល ៧ ពួក ឈ្មោះថានឹងធ្វើឲ្យ
ជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិទ្ធិយុទ្ធវិស័យ និងកំណត់ដឹង ចក្ខុវិស័យផង។

[៣៦៨] បុគ្គលណា នឹងលះបង់ នូវទោមនស្សិទ្ធិយុទ្ធវិស័យ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថា
នឹងចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្វាមីតិទ្ធិយុទ្ធវិស័យ។ បុគ្គល ៤ ពួក នឹងលះបង់ នូវទោ
មនស្សិទ្ធិយុទ្ធវិស័យ តែនឹងមិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្វាមីតិទ្ធិយុទ្ធវិស័យទេ ឯពួកបុគ្គល
ណា នឹងបានចំពោះនូវមគ្គ ពួកបុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹងលះបង់ នូវទោមនស្សិ
ទ្ធិយុទ្ធវិស័យ នឹងចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្វាមីតិទ្ធិយុទ្ធវិស័យផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា
នឹងចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្វាមីតិទ្ធិយុទ្ធវិស័យ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹងលះបង់ នូវទោ
មនស្សិទ្ធិយុទ្ធវិស័យ អើ។

[៣៦៩] បុគ្គលណា នឹងលះបង់ នូវទោមនស្សិទ្ធិយុទ្ធវិស័យ បុគ្គលនោះ នឹង
ចម្រើន នូវអញ្ញិទ្ធិយុទ្ធវិស័យ អើ។ មួយទៀត បុគ្គលណា នឹងចម្រើន នូវអញ្ញិទ្ធិយុទ្ធវិស័យ
បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹងលះបង់ នូវទោមនស្សិទ្ធិយុទ្ធវិស័យ។ បុគ្គលពីរពួក នឹង
ចម្រើន នូវអញ្ញិទ្ធិយុទ្ធវិស័យ តែនឹងមិនលះបង់ នូវទោមនស្សិទ្ធិយុទ្ធវិស័យទេ ឯបុគ្គល ៥ ពួក
ឈ្មោះថានឹងចម្រើន នូវអញ្ញិទ្ធិយុទ្ធវិស័យ និងលះបង់ នូវទោមនស្សិទ្ធិយុទ្ធវិស័យផង។

[៣៧០] បុគ្គលណា នឹងលះបង់ នូវទោមនស្សិទ្ធិយុទ្ធវិស័យ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថា
នឹងធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិទ្ធិយុទ្ធវិស័យ អើ។ មួយទៀត បុគ្គលណា នឹងធ្វើឲ្យ
ជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិទ្ធិយុទ្ធវិស័យ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹងលះបង់ នូវទោមនស្សិ
ទ្ធិយុទ្ធវិស័យ។ បុគ្គល ៣ ពួក នឹងធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិទ្ធិយុទ្ធវិស័យ តែនឹងមិន
លះបង់ នូវទោមនស្សិទ្ធិយុទ្ធវិស័យទេ ឯបុគ្គល ៥ ពួក ឈ្មោះថានឹងធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវ
អញ្ញាតារិទ្ធិយុទ្ធវិស័យ និងលះបង់ នូវទោមនស្សិទ្ធិយុទ្ធវិស័យផង។

[៣៧១] បុគ្គលណា នឹងចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្វាមីតិទ្ធិយុទ្ធវិស័យ បុគ្គលនោះ
ឈ្មោះថានឹងចម្រើន នូវអញ្ញិទ្ធិយុទ្ធវិស័យ អើ។ មួយទៀត បុគ្គលណា នឹងចម្រើន នូវ
អញ្ញិទ្ធិយុទ្ធវិស័យ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹងចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្វាមីតិទ្ធិយុទ្ធវិស័យ។
បុគ្គល ៦ ពួក នឹងចម្រើននូវអញ្ញិទ្ធិយុទ្ធវិស័យ តែនឹងមិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្វាមី

តិរិយទេ ឯពួកបុប្ផជនណា នឹងបានចំពោះនូវមគ្គ ពួកបុប្ផជននោះ ឈ្មោះថា
នឹងចម្រើន នូវអញ្ញតិរិយផង នឹងចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្វាមីតិរិយផង។

[៣៧២] បុគ្គលណា នឹងចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្វាមីតិរិយ បុគ្គលនោះ
ឈ្មោះថានឹងធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញតាវិរិយឬ។ អើ។ មួយទៀត បុគ្គលណា
នឹងធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់នូវអញ្ញតាវិរិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹងចម្រើននូវអនញ្ញ
តញ្ញស្វាមីតិរិយឬ។ បុគ្គល ៧ ពួក នឹងធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញតាវិរិយ តែ
នឹងមិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្វាមីតិរិយទេ ឯពួកបុប្ផជនណា នឹងបាន
ចំពោះនូវមគ្គ ពួកបុប្ផជននោះ ឈ្មោះថានឹងធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញតាវិរិយ
ផង នឹងចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្វាមីតិរិយផង។

[៣៧៣] បុគ្គលណា នឹងចម្រើន នូវអញ្ញតិរិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹង
ធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញតាវិរិយឬ។ អើ។ មួយទៀត បុគ្គលណា នឹងធ្វើឲ្យ
ជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញតាវិរិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹងចម្រើន នូវអញ្ញតិរិយឬ។
បុគ្គល អ្នកប្រកបដោយមគ្គដ៏ប្រសើរ នឹងធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់នូវអញ្ញតាវិរិយ តែ
នឹងមិនចម្រើន នូវអញ្ញតិរិយទេ ឯបុគ្គល ៧ ពួក ឈ្មោះថានឹងធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់
នូវអញ្ញតាវិរិយផង នឹងចម្រើននូវអញ្ញតិរិយផង។

[៣៧៤] បុគ្គលណា នឹងមិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុតិរិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថា
នឹងមិនលះបង់នូវទោមនស្សិរិយឬ។ អើ។ មួយទៀត បុគ្គលណា នឹងមិន
លះបង់ នូវទោមនស្សិរិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹងមិនកំណត់ដឹងនូវចក្ខុតិរិយ
ឬ។ បុគ្គលពីរពួក នឹងមិនលះបង់ នូវទោមនស្សិរិយ តែមិនមែនជានឹង
មិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុតិរិយទេ ឯបុគ្គល ៣ ពួក ឈ្មោះថានឹងមិនលះបង់នូវទោ
មនស្សិរិយផង នឹងមិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុតិរិយផង។

[៣៧៥] បុគ្គលណា នឹងមិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុតិរិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថា
នឹងមិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្វាមីតិរិយឬ។ អើ។ មួយទៀត បុគ្គលណា នឹង
មិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្វាមីតិរិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹងកំណត់ដឹង នូវ
ចក្ខុតិរិយឬ។ បុគ្គល ៦ ពួក នឹងមិនចម្រើននូវអនញ្ញតញ្ញស្វាមីតិរិយ តែ

មិនមែនជានឹងមិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្ត្រីយទេ ឯបុគ្គល ៣ ពួក ឈ្មោះថានឹង
មិនចម្រើននូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រិយផង នឹងមិនកំណត់ដឹងនូវចក្ខុន្ត្រីយ
ផង។

[៣៧៦] បុគ្គលណា នឹងមិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្ត្រីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថា
នឹងមិនចម្រើន នូវអញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រិយឬ។ អើ។ មួយទៀត បុគ្គលណា នឹងមិនចម្រើន នូវ
អញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹងមិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្ត្រីយឬ។ អើ។

[៣៧៧] បុគ្គលណា នឹងមិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្ត្រីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថា
នឹងមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រិយឬ។ បុគ្គលអ្នកប្រកបដោយមគ្គដ៏
ប្រសើរ នឹងមិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្ត្រីយ តែមិនមែនជានឹងមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់
នូវអញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រិយទេ ឯបុគ្គលពីរពួក ឈ្មោះថានឹងមិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្ត្រីយ
ផង នឹងមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រិយផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា នឹង
មិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹងមិនកំណត់ដឹង
នូវចក្ខុន្ត្រីយឬ។ អើ។

[៣៧៨] បុគ្គលណា នឹងមិនលះបង់ នូវទោមនស្សិទ្រិយ បុគ្គលនោះ
ឈ្មោះថានឹងមិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រិយឬ។ អើ។ មួយទៀត បុគ្គល
ណា នឹងមិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹងមិន
លះបង់ នូវទោមនស្សិទ្រិយឬ។ បុគ្គល ៤ ពួក នឹងមិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សា
មីតិទ្រិយ តែមិនមែនជានឹងមិនលះបង់ នូវទោមនស្សិទ្រិយទេ ឯបុគ្គល ៥ ពួក
ឈ្មោះថានឹងមិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រិយផង នឹងមិនលះបង់ នូវទោ
មនស្សិទ្រិយផង។

[៣៧៩] បុគ្គលណា នឹងមិនលះបង់ នូវទោមនស្សិទ្រិយ បុគ្គលនោះ
ឈ្មោះថានឹងមិនចម្រើន នូវអញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រិយឬ។ បុគ្គលពីរពួក នឹងមិនលះបង់ នូវទោ
មនស្សិទ្រិយ តែមិនមែនជានឹងមិនចម្រើន នូវអញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រិយទេ ឯបុគ្គល ៣ ពួក
ឈ្មោះថានឹងមិនលះបង់ នូវទោមនស្សិទ្រិយផង នឹងមិនចម្រើន នូវអញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រិយ

ផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា នឹងមិនចម្រើន នូវអញ្ញត្តិទ្រុឌ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថា នឹងមិនលះបង់ នូវទោមនស្សិទ្ធិឬ។ អើ។

[៣៨០] បុគ្គលណា នឹងមិនលះបង់ នូវទោមនស្សិទ្ធិឬ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹងមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញត្តិទ្រុឌឬ។ បុគ្គលបីពួក នឹងមិនលះបង់ នូវទោមនស្សិទ្ធិ តែមិនមែនជានឹងមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញត្តិទ្រុឌទេ ឯបុគ្គលពីរពួក ឈ្មោះថានឹងមិនលះបង់ នូវទោមនស្សិទ្ធិផង និងមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញត្តិទ្រុឌផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា នឹងមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញត្តិទ្រុឌ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹងមិនលះបង់ នូវទោមនស្សិទ្ធិឬ។ អើ។

[៣៨១] បុគ្គលណា នឹងមិនចម្រើន នូវអនញ្ញត្តិស្វាមីតិទ្រុឌ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹងមិនចម្រើន នូវអញ្ញត្តិទ្រុឌឬ។ បុគ្គល ៦ ពួក នឹងមិនចម្រើន នូវអនញ្ញត្តិស្វាមីតិទ្រុឌ តែមិនមែនជានឹងមិនចម្រើន នូវអញ្ញត្តិទ្រុឌទេ ឯបុគ្គល ៣ ពួក នឹងមិនចម្រើន នូវអនញ្ញត្តិស្វាមីតិទ្រុឌផង នឹងមិនចម្រើន នូវអញ្ញត្តិទ្រុឌផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា នឹងមិនចម្រើន នូវអញ្ញត្តិទ្រុឌ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹងមិនចម្រើន នូវអនញ្ញត្តិស្វាមីតិទ្រុឌឬ។ អើ។

[៣៨២] បុគ្គលណា នឹងមិនចម្រើន នូវអនញ្ញត្តិស្វាមីតិទ្រុឌ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹងមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញត្តិទ្រុឌឬ។ បុគ្គល ៧ ពួក នឹងមិនចម្រើន នូវអនញ្ញត្តិស្វាមីតិទ្រុឌ តែមិនមែនជានឹងមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញត្តិទ្រុឌទេ ឯបុគ្គលពីរពួក ឈ្មោះថានឹងមិនចម្រើន នូវអនញ្ញត្តិស្វាមីតិទ្រុឌផង នឹងមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញត្តិទ្រុឌផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា នឹងមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញត្តិទ្រុឌ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹងមិនចម្រើន នូវអនញ្ញត្តិស្វាមីតិទ្រុឌឬ។ អើ។

[៣៨៣] បុគ្គលណា នឹងមិនចម្រើន នូវអញ្ញត្តិទ្រុឌ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹងមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញត្តិទ្រុឌឬ។ បុគ្គលអ្នកប្រកបដោយមគ្គុដ្ឋប្រសើរ នឹងមិនចម្រើន នូវអញ្ញត្តិទ្រុឌ តែមិនមែនជានឹងមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់

នូវអញ្ញាតាវិន្ត្រីយទេ ឯបុគ្គលពីរពួក ឈ្មោះថានឹងមិនចម្រើន នូវអញ្ញាតាវិន្ត្រីយផង នឹងមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតាវិន្ត្រីយផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា នឹងមិន ធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតាវិន្ត្រីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថា នឹងមិនចម្រើន នូវអញ្ញា តាវិន្ត្រីយឬ។ អើ។

[៣៨៤] បុគ្គលណា កំណត់ដឹង នូវចក្ខុវិន្ត្រីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាលះបង់ ហើយ នូវទោមនស្សិន្ត្រីយឬ។ អើ។ មួយទៀត បុគ្គលណា លះបង់ហើយ នូវទោ មនស្សិន្ត្រីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាកំណត់ដឹង នូវចក្ខុវិន្ត្រីយឬ។ បុគ្គលពីរពួក លះបង់ហើយ នូវទោមនស្សិន្ត្រីយ តែមិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុវិន្ត្រីយទេ បុគ្គលអ្នក ប្រកបដោយមគ្គដ៏ប្រសើរ ឈ្មោះថាលះបង់ហើយ នូវទោមនស្សិន្ត្រីយផង កំណត់ ដឹង នូវចក្ខុវិន្ត្រីយផង។

[៣៨៥] បុគ្គលណា កំណត់ដឹង នូវចក្ខុវិន្ត្រីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាចម្រើន ហើយ នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្ត្រីយឬ។ អើ។ មួយទៀត បុគ្គលណា ចម្រើនហើយ នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្ត្រីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាកំណត់ដឹង នូវចក្ខុវិន្ត្រីយឬ។ បុគ្គល ៦ ពួក ចម្រើនហើយ នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្ត្រីយ តែមិនកំណត់ដឹង នូវ ចក្ខុវិន្ត្រីយទេ ឯបុគ្គល អ្នកប្រកបដោយមគ្គដ៏ប្រសើរ ឈ្មោះថាចម្រើនហើយ នូវ អនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្ត្រីយផង កំណត់ដឹង នូវចក្ខុវិន្ត្រីយផង។

[៣៨៦] បុគ្គលណា កំណត់ដឹង នូវចក្ខុវិន្ត្រីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាចម្រើន ហើយ នូវអញ្ញាតាវិន្ត្រីយឬ។ មិនមែនទេ។ មួយទៀត បុគ្គលណា ចម្រើនហើយ នូវអញ្ញា តាវិន្ត្រីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាកំណត់ដឹង នូវចក្ខុវិន្ត្រីយឬ។ មិនមែនទេ។

[៣៨៧] បុគ្គលណា កំណត់ដឹង នូវចក្ខុវិន្ត្រីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាធ្វើឲ្យ ជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតាវិន្ត្រីយឬ។ មិនមែនទេ។ មួយទៀត បុគ្គលណា ធ្វើឲ្យ ជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញាតាវិន្ត្រីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថា កំណត់ដឹង នូវចក្ខុវិន្ត្រីយ ឬ។ មិនមែនទេ។

[៣៨៨] បុគ្គលណា លះបង់ នូវទោមនស្សិន្ត្រីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថា ចម្រើនហើយ នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្ត្រីយឬ។ អើ។ មួយទៀត បុគ្គលណា ចម្រើន

ហើយ នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាលះបង់ នូវទោមនស្សិ ទ្រិយឬ។ បុគ្គល ៦ ពួក ចម្រើនហើយ នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រិយ តែមិនលះបង់ នូវទោមនស្សិទ្រិយទេ ឯបុគ្គលអ្នកប្រកបដោយអនាគាមិមគ្គ ឈ្មោះថាចម្រើន ហើយ នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រិយផង លះបង់នូវទោមនស្សិទ្រិយផង។

[៣៨៩] បុគ្គលណា លះបង់ នូវទោមនស្សិទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថា ចម្រើនហើយ នូវអញ្ញិទ្រិយឬ។ មិនមែនទេ។ មួយទៀត បុគ្គលណា ចម្រើនហើយ នូវអញ្ញិទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាលះបង់ នូវទោមនស្សិទ្រិយឬ។ មិនមែនទេ។

[៣៩០] បុគ្គលណា លះបង់នូវទោមនស្សិទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាធ្វើឲ្យ ជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញាតារិទ្រិយឬ។ មិនមែនទេ។ មួយទៀត បុគ្គលណា ធ្វើឲ្យ ជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញាតារិទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាលះបង់ នូវទោមនស្សិ ទ្រិយឬ។ មិនមែនទេ។

[៣៩១] បុគ្គលណា ចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាចម្រើនហើយ នូវអញ្ញិទ្រិយឬ។ មិនមែនទេ។ មួយទៀត បុគ្គលណា ចម្រើនហើយ នូវអញ្ញិទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិ ទ្រិយឬ។ មិនមែនទេ។

[៣៩២] បុគ្គលណា ចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញាតារិទ្រិយឬ។ មិនមែនទេ។ មួយទៀត បុគ្គលណា ធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញាតារិទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រិយឬ។ មិនមែនទេ។

[៣៩៣] បុគ្គលណា ចម្រើន នូវអញ្ញិទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាធ្វើឲ្យ ជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញាតារិទ្រិយឬ។ មិនមែនទេ។ មួយទៀត បុគ្គលណា ធ្វើឲ្យ ជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញាតារិទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាចម្រើន នូវអញ្ញិទ្រិយឬ។ មិនមែនទេ។

[៣៩៤] បុគ្គលណា មិនកំណត់ដឹង នូវចក្កទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិន លះបង់ហើយ នូវទោមនស្សិទ្រិយឬ។ បុគ្គលពីរពួក មិនកំណត់ដឹង នូវចក្កទ្រិយ

តែមិនមែនជាមិនលះបង់ហើយ នូវទោមនស្សន្ត្រីយទេ ឯបុគ្គល ៦ ពួក ឈ្មោះថា មិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្ត្រីយផង មិនលះបង់ហើយ នូវទោមនស្សន្ត្រីយផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា មិនលះបង់ហើយ នូវទោមនស្សន្ត្រីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថា មិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្ត្រីយឬ។ អើ។

[៣៩៥] បុគ្គលណា មិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្ត្រីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិន ចម្រើនហើយ នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្ត្រីយឬ។ បុគ្គល ៦ ពួក មិនកំណត់ដឹង នូវ ចក្ខុន្ត្រីយ មិនមែនជាមិនចម្រើនហើយ នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្ត្រីយទេ ឯបុគ្គល ពីរពួក ឈ្មោះថាមិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្ត្រីយផង មិនចម្រើនហើយ នូវអនញ្ញត ញ្ញស្សាមីតិន្ត្រីយផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា មិនចម្រើនហើយ នូវអនញ្ញតញ្ញស្សា មីតិន្ត្រីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្ត្រីយឬ។ អើ។

[៣៩៦] បុគ្គលណា មិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្ត្រីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិន ចម្រើនហើយ នូវអញ្ញិន្ត្រីយឬ។ ព្រះអរហន្ត មិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្ត្រីយ តែ មិនមែនជាមិនចម្រើនហើយ នូវអញ្ញិន្ត្រីយទេ បុគ្គល ៧ ពួក ឈ្មោះថា មិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្ត្រីយផង មិនចម្រើនហើយ នូវអញ្ញិន្ត្រីយផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា មិនចម្រើនហើយ នូវអញ្ញិន្ត្រីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្ត្រីយឬ។ បុគ្គលអ្នកប្រកបដោយមគ្គដ៍ប្រសើរ មិនចម្រើនហើយ នូវអញ្ញិ ន្ត្រីយ តែមិនមែនជាមិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្ត្រីយទេ ឯបុគ្គល ៧ ពួក ឈ្មោះថា មិនចម្រើនហើយ នូវអញ្ញិន្ត្រីយផង មិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្ត្រីយផង។

[៣៩៧] បុគ្គលណា មិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្ត្រីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិន ធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញាតារិន្ត្រីយឬ។ ព្រះអរហន្ត មិនកំណត់ដឹង នូវ ចក្ខុន្ត្រីយ តែមិនមែនជាមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញាតារិន្ត្រីយទេ ឯ បុគ្គល ៨ ពួក ឈ្មោះថាមិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្ត្រីយផង មិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ ហើយ នូវអញ្ញាតារិន្ត្រីយផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា មិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញាតារិន្ត្រីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្ត្រីយឬ។ បុគ្គល អ្នកប្រកបដោយមគ្គដ៍ប្រសើរ មិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញាតារិន្ត្រីយ តែ

មិនមែនជាមិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុវិស័យទេ ឯបុគ្គល ៨ ពួក ឈ្មោះថាមិនធ្វើឲ្យ
ជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញាតារិទ្ធិយុវជន មិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុវិស័យផង។

[៣៩៨] បុគ្គលណា មិនលះបង់ នូវទោមនស្សិទ្ធិយុវ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថា
មិនចម្រើនហើយ នូវអនុញ្ញាតារិទ្ធិយុវ បុគ្គល ៦ ពួក មិនលះបង់ នូវ
ទោមនស្សិទ្ធិយុវ តែមិនមែនជាមិនចម្រើនហើយ នូវអនុញ្ញាតារិទ្ធិយុវ
បុគ្គលពីរពួក ឈ្មោះថាមិនលះបង់ នូវទោមនស្សិទ្ធិយុវ មិនចម្រើនហើយ នូវ
អនុញ្ញាតារិទ្ធិយុវផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា មិនចម្រើនហើយ នូវអនុញ្ញា
តារិទ្ធិយុវ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនលះបង់ នូវទោមនស្សិទ្ធិយុវ អើ។

[៣៩៩] បុគ្គលណា មិនលះបង់ នូវទោមនស្សិទ្ធិយុវ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថា
មិនចម្រើនហើយ នូវអញ្ញាតារិទ្ធិយុវ ព្រះអរហន្ត មិនលះបង់ នូវទោមនស្សិទ្ធិយុវ
តែមិនមែនជាមិនចម្រើនហើយ នូវអញ្ញាតារិទ្ធិយុវទេ ឯបុគ្គល ៧ ពួក ឈ្មោះថាមិន
លះបង់ នូវទោមនស្សិទ្ធិយុវ មិនចម្រើនហើយ នូវអញ្ញាតារិទ្ធិយុវផង។ មួយទៀត
បុគ្គលណា មិនចម្រើនហើយ នូវអញ្ញាតារិទ្ធិយុវ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនលះបង់ នូវ
ទោមនស្សិទ្ធិយុវ បុគ្គលអ្នកប្រកបដោយអនាគាតិមគ្គ មិនចម្រើនហើយ នូវ
អញ្ញាតារិទ្ធិយុវ តែមិនមែនជាមិនលះបង់ នូវទោមនស្សិទ្ធិយុវទេ ឯបុគ្គល ៧ ពួក
ឈ្មោះថាមិនចម្រើនហើយ នូវអញ្ញាតារិទ្ធិយុវ មិនលះបង់ នូវទោមនស្សិទ្ធិយុវផង។

[៤០០] បុគ្គលណា មិនលះបង់ នូវទោមនស្សិទ្ធិយុវ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថា
មិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញាតារិទ្ធិយុវ ព្រះអរហន្ត មិនលះបង់ នូវទោ
មនស្សិទ្ធិយុវ តែមិនមែនជាមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញាតារិទ្ធិយុវទេ ឯ
បុគ្គល ៨ ពួក ឈ្មោះថាមិនលះបង់ នូវទោមនស្សិទ្ធិយុវ មិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់
ហើយ នូវអញ្ញាតារិទ្ធិយុវផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា មិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ហើយ
នូវអញ្ញាតារិទ្ធិយុវ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនលះបង់ នូវទោមនស្សិទ្ធិយុវ បុគ្គល
អ្នកប្រកបដោយអនាគាតិមគ្គ មិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញាតារិទ្ធិយុវ តែ
មិនមែនជាមិនលះបង់ នូវទោមនស្សិទ្ធិយុវទេ ឯបុគ្គល ៨ ពួក ឈ្មោះថាមិន

ធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញតាវិន្តិយផង មិនលះបង់ នូវទោមនស្សិន្តិយ ផង។

[៤០១] បុគ្គលណា មិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្តិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនចម្រើនហើយ នូវអញ្ញតន្តិយ។ ព្រះអរហន្ត មិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្តិយ តែមិនមែនជាមិនចម្រើនហើយ នូវអញ្ញតន្តិយទេ ឯបុគ្គល ៧ ពួក ឈ្មោះថាមិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្តិយផង មិនចម្រើនហើយ នូវអញ្ញតន្តិយផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា មិនចម្រើនហើយ នូវអញ្ញតន្តិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្តិយ។ បុគ្គលទី ៨ មិនចម្រើន ហើយ នូវអញ្ញតន្តិយ តែមិនមែនជាមិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្តិយទេ ឯ បុគ្គល ៧ ពួក ឈ្មោះថាមិនចម្រើនហើយ នូវអញ្ញតន្តិយផង មិនចម្រើន នូវ អនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្តិយផង។

[៤០២] បុគ្គលណា មិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្តិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញតាវិន្តិយ។ ព្រះអរហន្ត មិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្តិយ តែមិនមែនជាមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញតា វិន្តិយទេ ឯបុគ្គល ៧ ពួក ឈ្មោះថាមិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្តិយផង មិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញតាវិន្តិយផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា មិន ធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញតាវិន្តិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនចម្រើន នូវ អនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្តិយ។ បុគ្គលទី ៨ មិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញតា វិន្តិយ តែមិនមែនជាមិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្តិយទេ ឯបុគ្គល ៧ ពួក ឈ្មោះថាមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញតាវិន្តិយផង មិនចម្រើន នូវ អនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្តិយផង។

[៤០៣] បុគ្គលណា មិនចម្រើន នូវអញ្ញតន្តិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិន ធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញតាវិន្តិយ។ ព្រះអរហន្ត មិនចម្រើន នូវអញ្ញតន្តិយ តែមិនមែនជាមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញតាវិន្តិយទេ ឯបុគ្គល ៥ ពួក ឈ្មោះថាមិនចម្រើន នូវអញ្ញតន្តិយផង មិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញតាវិន្តិយ

វិយជង។ មួយទៀត បុគ្គលណា មិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញាតាវិន្ត្រីយ
បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនចម្រើន នូវអញ្ញាតាវិន្ត្រីយ។ បុគ្គល ៣ ពួក អ្នក
ប្រកបដោយមគ្គដ៏ប្រសើរ មិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញាតាវិន្ត្រីយ តែ
មិនមែនជាមិនចម្រើន នូវអញ្ញាតាវិន្ត្រីយទេ បុគ្គល ៥ ពួក ឈ្មោះថាមិនធ្វើឲ្យ
ជាក់ច្បាស់ហើយ នូវអញ្ញាតាវិន្ត្រីយផង មិនចម្រើន នូវអញ្ញាតាវិន្ត្រីយផង។

[៤០៤] បុគ្គលណា កំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្ត្រីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹង
លះបង់ នូវទោមនស្សិន្ត្រីយ។ មិនមែនទេ។ មួយទៀត បុគ្គលណា នឹងលះបង់
នូវទោមនស្សិន្ត្រីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាកំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្ត្រីយ។
មិនមែនទេ។

[៤០៥] បុគ្គលណា កំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្ត្រីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹង
ចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្វាមីតិន្ត្រីយ។ មិនមែនទេ។ មួយទៀត បុគ្គលណា នឹង
ចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្វាមីតិន្ត្រីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាកំណត់ដឹង នូវ
ចក្ខុន្ត្រីយ។ មិនមែនទេ។

[៤០៦] បុគ្គលណា កំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្ត្រីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹង
ចម្រើន នូវអញ្ញាតាវិន្ត្រីយ។ មិនមែនទេ។ មួយទៀត បុគ្គលណា នឹងចម្រើន នូវ
អញ្ញាតាវិន្ត្រីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាកំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្ត្រីយ។ មិនមែនទេ។

[៤០៧] បុគ្គលណា កំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្ត្រីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹងធ្វើឲ្យ
ជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតាវិន្ត្រីយ។ អើ។ មួយទៀត បុគ្គលណា នឹងធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់
នូវអញ្ញាតាវិន្ត្រីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាកំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្ត្រីយ។ បុគ្គល ៧ ពួក
នឹងធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតាវិន្ត្រីយ តែមិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុន្ត្រីយទេ ៦
បុគ្គលអ្នកប្រកបដោយមគ្គដ៏ប្រសើរ ឈ្មោះថា នឹងធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតា
វិន្ត្រីយផង កំណត់ដឹងនូវចក្ខុន្ត្រីយផង។

[៤០៨] បុគ្គលណា លះបង់ នូវទោមនស្សិន្ត្រីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹង
ចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្វាមីតិន្ត្រីយ។ មិនមែនទេ។ មួយទៀត បុគ្គលណា នឹង

ចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាលះបង់ នូវទោមនស្សិ
ទ្រិយឬ។ មិនមែនទេ។

[៤០៩] បុគ្គលណា លះបង់ នូវទោមនស្សិទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹង
ចម្រើន នូវអញ្ញិទ្រិយឬ។ អើ។ មួយទៀត បុគ្គលណា នឹងចម្រើន នូវអញ្ញិទ្រិយ
បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាលះបង់ នូវទោមនស្សិទ្រិយឬ។ បុគ្គល ៦ ពួក នឹងចម្រើន
នូវអញ្ញិទ្រិយ តែមិនលះបង់ នូវទោមនស្សិទ្រិយទេ ឯបុគ្គលអ្នកប្រកបដោយ
អនាគាមិមគ្គ ឈ្មោះថានឹងចម្រើន នូវអញ្ញិទ្រិយផង លះបង់ នូវទោមនស្សិទ្រិយ
ផង។

[៤១០] បុគ្គលណា លះបង់ នូវទោមនស្សិទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹង
ធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិទ្ធិយឬ។ អើ។ មួយទៀត បុគ្គលណា នឹងធ្វើឲ្យ
ជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិទ្ធិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាលះបង់ នូវទោមនស្សិទ្រិយឬ។
បុគ្គល ៧ ពួក នឹងធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិទ្ធិយ តែមិនលះបង់ នូវទោ
មនស្សិទ្រិយទេ ឯបុគ្គលអ្នកប្រកបដោយអនាគាមិមគ្គ ឈ្មោះថានឹងធ្វើឲ្យ
ជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិទ្ធិយផង លះបង់ នូវទោមនស្សិទ្រិយផង។

[៤១១] បុគ្គលណា ចម្រើននូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រិយ បុគ្គលនោះ
ឈ្មោះថានឹងចម្រើន នូវអញ្ញិទ្រិយឬ។ អើ។ មួយទៀត បុគ្គលណា នឹងចម្រើន នូវ
អញ្ញិទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រិយឬ។ បុគ្គល ៦
ពួក នឹងចម្រើននូវអញ្ញិទ្រិយ តែមិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រិយទេ ឯ
បុគ្គលទី ៨ ឈ្មោះថានឹងចម្រើន នូវអញ្ញិទ្រិយផង ចម្រើននូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិ
ទ្រិយផង។

[៤១២] បុគ្គលណា ចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រិយ បុគ្គលនោះ
ឈ្មោះថានឹងធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិទ្ធិយឬ។ អើ។ មួយទៀត បុគ្គលណា
នឹងធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិទ្ធិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាចម្រើន នូវអនញ្ញត
ញ្ញស្សាមីតិទ្រិយឬ។ បុគ្គល ៧ ពួក នឹងធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិទ្ធិយ តែមិន

ចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រិយទេ ឯបុគ្គលទី ៨ ឈ្មោះថានឹងធ្វើឲ្យ
ជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញតាវិទ្ធរិយផង ចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រិយផង។

[៤១៣] បុគ្គលណា ចម្រើននូវអញ្ញិទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថា ធ្វើឲ្យ
ជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញតាវិទ្ធរិយឬ។ អើ។ មួយទៀត បុគ្គលណា នឹងធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់
នូវអញ្ញតាវិទ្ធរិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាចម្រើន នូវអញ្ញិទ្រិយឬ។ បុគ្គល ៥ ពួក
នឹងធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញតាវិទ្ធរិយ តែមិនចម្រើន នូវអញ្ញិទ្រិយទេ ឯបុគ្គល
៣ ពួក អ្នកប្រកបដោយមគ្គដ៍ប្រសើរ ឈ្មោះថានឹងធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញតា
វិទ្ធរិយផង ចម្រើននូវអញ្ញិទ្រិយផង។

[៤១៤] បុគ្គលណា មិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថា មិន
លះបង់ នូវទោមនស្សិទ្ធរិយឬ។ បុគ្គល ៥ ពួក មិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុទ្រិយ តែ
មិនមែនជាមិនលះបង់ នូវទោមនស្សិទ្ធរិយទេ ឯបុគ្គល ៤ ពួក ឈ្មោះថា
មិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុទ្រិយផង នឹងមិនលះបង់ នូវទោមនស្សិទ្ធរិយផង។
មួយទៀត បុគ្គលណា នឹងមិនលះបង់ នូវទោមនស្សិទ្ធរិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថា
មិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុទ្រិយឬ។ បុគ្គលអ្នកប្រកបដោយមគ្គដ៍ប្រសើរ នឹងមិន
លះបង់ នូវទោមនស្សិទ្ធរិយ តែមិនមែនជាមិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុទ្រិយទេ ឯ
បុគ្គល ៤ ពួក ឈ្មោះថានឹងមិនលះបង់ នូវទោមនស្សិទ្ធរិយផង មិនកំណត់ដឹង
នូវចក្ខុទ្រិយផង។

[៤១៥] បុគ្គលណា មិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹង
មិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រិយឬ។ ពួកបុថុជ្ជនណា នឹងបានចំពោះនូវ
មគ្គ ពួកបុថុជ្ជននោះ មិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុទ្រិយ តែមិនមែនជានឹងមិន
ចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រិយទេ ឯបុគ្គល ៨ ពួក ឈ្មោះថាមិនកំណត់ដឹង
នូវចក្ខុទ្រិយផង នឹងមិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រិយផង។ មួយទៀត
បុគ្គលណា នឹងមិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថា
មិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុទ្រិយឬ។ បុគ្គលអ្នកប្រកបដោយមគ្គដ៍ប្រសើរ នឹងមិន
ចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រិយ តែមិនមែនជាមិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុទ្រិយ

ទេ ឯបុគ្គល ៨ ពួក ឈ្មោះថានឹងមិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រិយផង
មិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុទ្រិយផង។

[៤១៦] បុគ្គលណា មិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹង
មិនចម្រើន នូវអញ្ញិទ្រិយឬ។ បុគ្គល ៧ ពួក មិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុទ្រិយ តែ
មិនមែនជានឹងមិនចម្រើន នូវអញ្ញិទ្រិយទេ ឯបុគ្គលពីរពួក ឈ្មោះថា
មិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុទ្រិយផង និងមិនចម្រើន នូវអញ្ញិទ្រិយផង។ មួយទៀត
បុគ្គលណា នឹងមិនចម្រើន នូវអញ្ញិទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនកំណត់ដឹង នូវ
ចក្ខុទ្រិយឬ។ បុគ្គលអ្នកប្រកបដោយមគ្គដ៏ប្រសើរ នឹងមិនចម្រើន នូវអញ្ញិទ្រិយ
តែមិនមែនជាមិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុទ្រិយទេ ឯបុគ្គលពីរពួក ឈ្មោះថានឹងមិន
ចម្រើន នូវអញ្ញិទ្រិយផង មិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុទ្រិយផង។

[៤១៧] បុគ្គលណា មិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹង
មិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិទ្ធិយឬ។ បុគ្គល ៧ ពួក មិនកំណត់ដឹង នូវ
ចក្ខុទ្រិយ តែមិនមែនជានឹងមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិទ្ធិយទេ ឯបុគ្គល
ពីរពួក ឈ្មោះថាមិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុទ្រិយផង និងមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវ
អញ្ញាតារិទ្ធិយផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា នឹងមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតា
រិទ្ធិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនកំណត់ដឹង នូវចក្ខុទ្រិយឬ។ អើ។

[៤១៨] បុគ្គលណា មិនលះបង់ នូវទោមនស្សិទ្ធិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថា
មិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រិយឬ។ ពួកបុប្ផជនណា នឹងបានចំពោះនូវ
មគ្គ ពួកបុប្ផជននោះ មិនលះបង់ នូវទោមនស្សិទ្ធិយ តែមិនមែនជានឹងមិន
ចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រិយទេ ឯបុគ្គល ៨ ពួក ឈ្មោះថាមិនលះបង់ នូវ
ទោមនស្សិទ្ធិយផង និងមិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រិយផង។
មួយទៀត បុគ្គលណា នឹងមិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រិយ បុគ្គលនោះ
ឈ្មោះថាមិនលះបង់ នូវទោមនស្សិទ្ធិយឬ។ បុគ្គលអ្នកប្រកបដោយ
អនាគាមិមគ្គ នឹងមិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រិយ តែមិនមែនជាមិន

នឹងមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិទ្ធិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនចម្រើន នូវ
អនុញ្ញាតញ្ញាស្សាមីតិទ្រិយប្ប។ អើ។

[៤២៣] បុគ្គលណា មិនចម្រើន នូវអញ្ញាតារិទ្ធិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹង
មិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិទ្ធិយប្ប។ បុគ្គល ៥ ពួក មិនចម្រើន នូវអញ្ញា
តារិទ្ធិយ តែមិនមែនជានឹងមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិទ្ធិយទេ ឯបុគ្គលពីរ
ពួក ឈ្មោះថាមិនចម្រើន នូវអញ្ញាតារិទ្ធិយផង នឹងមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតា
រិទ្ធិយផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា នឹងមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិទ្ធិយ
បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនចម្រើន នូវអញ្ញាតារិទ្ធិយប្ប។ អើ។

[៤២៤] បុគ្គលណា កំណត់ដឹងហើយ នូវចក្ខុទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថា
លះបង់ នូវទោមនស្សិទ្រិយប្ប។ មិនមែនទេ។ មួយទៀត បុគ្គលណា នឹងលះបង់
នូវទោមនស្សិទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាកំណត់ដឹងហើយ នូវចក្ខុទ្រិយប្ប។
មិនមែនទេ។

[៤២៥] បុគ្គលណា កំណត់ដឹងហើយ នូវចក្ខុទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹង
ចម្រើន នូវអនុញ្ញាតញ្ញាស្សាមីតិទ្រិយប្ប។ មិនមែនទេ។ មួយទៀត បុគ្គលណា នឹង
ចម្រើន នូវអនុញ្ញាតញ្ញាស្សាមីតិទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាកំណត់ដឹងហើយ នូវ
ចក្ខុទ្រិយប្ប។ មិនមែនទេ។

[៤២៦] បុគ្គលណា កំណត់ដឹងហើយ នូវចក្ខុទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹង
ចម្រើន នូវអញ្ញាតារិទ្ធិយប្ប។ មិនមែនទេ។ មួយទៀត បុគ្គលណា នឹងចម្រើននូវអញ្ញា
តារិទ្ធិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាកំណត់ដឹងហើយ នូវចក្ខុទ្រិយប្ប។ មិនមែនទេ។

[៤២៧] បុគ្គលណា កំណត់ដឹងហើយ នូវចក្ខុទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹង
ធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិទ្ធិយប្ប។ មិនមែនទេ។ មួយទៀត បុគ្គលណា នឹង
ធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិទ្ធិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាកំណត់ដឹងហើយ នូវ
ចក្ខុទ្រិយប្ប។ មិនមែនទេ។

[៤២៨] បុគ្គលណា លះបង់ហើយ នូវទោមនស្សិទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថា
នឹងចម្រើន នូវអនុញ្ញាតញ្ញាស្សាមីតិទ្រិយប្ប។ មិនមែនទេ។ មួយទៀត បុគ្គលណា

នឹងចម្រើន នូវអនុញ្ញាតិស្វាមីតិទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាលះបង់ហើយ នូវ ទោមនស្សទ្រិយឬ។ មិនមែនទេ។

[៤២៩] បុគ្គលណា លះបង់ហើយ នូវទោមនស្សទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថា នឹងចម្រើន នូវអញ្ញិទ្រិយឬ។ បុគ្គលពីរពួក លះបង់ហើយ នូវទោមនស្សទ្រិយ តែ នឹងមិនចម្រើន នូវអញ្ញិទ្រិយទេ ឯអនាគាមិបុគ្គល ឈ្មោះថាលះបង់ហើយ នូវ ទោមនស្សទ្រិយផង នឹងចម្រើន នូវអញ្ញិទ្រិយផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា នឹង ចម្រើននូវអញ្ញិទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាលះបង់ហើយ នូវទោមនស្សទ្រិយឬ។ បុគ្គល ៦ ពួក នឹងចម្រើន នូវអញ្ញិទ្រិយ តែមិនលះបង់ហើយ នូវទោមនស្សទ្រិយ ទេ ឯអនាគាមិបុគ្គល ឈ្មោះថានឹងចម្រើន នូវអញ្ញិទ្រិយផង លះបង់ហើយ នូវ ទោមនស្សទ្រិយផង។

[៤៣០] បុគ្គលណា លះបង់ហើយ នូវទោមនស្សទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថា នឹងធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតិទ្រិយឬ។ ព្រះអរហន្ត លះបង់ហើយ នូវទោ មនស្សទ្រិយ តែនឹងមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតិទ្រិយទេ ឯបុគ្គលពីរពួក ឈ្មោះថាលះបង់ហើយ នូវទោមនស្សទ្រិយផង នឹងធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតិ ទ្រិយផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា នឹងធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតិទ្រិយ បុគ្គល នោះ ឈ្មោះថាលះបង់ហើយ នូវទោមនស្សទ្រិយឬ។ បុគ្គល ៦ ពួក នឹងធ្វើឲ្យ ជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតិទ្រិយ តែមិនលះបង់ហើយ នូវទោមនស្សទ្រិយទេ ឯ បុគ្គលពីរពួក ឈ្មោះថានឹងធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតិទ្រិយផង លះបង់ហើយ នូវទោមនស្សទ្រិយផង។

[៤៣១] បុគ្គលណា ចម្រើនហើយ នូវអនុញ្ញាតិស្វាមីតិទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹងចម្រើន នូវអញ្ញិទ្រិយឬ។ បុគ្គលពីរពួក ចម្រើនហើយ នូវអនុញ្ញាតិ ស្វាមីតិទ្រិយ តែនឹងមិនចម្រើន នូវអញ្ញិទ្រិយទេ ឯបុគ្គល ៥ ពួក ឈ្មោះថា ចម្រើនហើយ នូវអនុញ្ញាតិស្វាមីតិទ្រិយផង នឹងចម្រើន នូវអញ្ញិទ្រិយផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា នឹងចម្រើន នូវអញ្ញិទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាចម្រើន ហើយ នូវអនុញ្ញាតិស្វាមីតិទ្រិយឬ។ បុគ្គលពីរពួក នឹងចម្រើន នូវអញ្ញិទ្រិយ តែ

មិនចម្រើនហើយ នូវអនុញ្ញាតិស្នាមមីតិទ្រុឌទេ ឯបុគ្គល ៥ ពួក ឈ្មោះថានឹង ចម្រើន នូវអញ្ញាតិទ្រុឌផង ចម្រើនហើយ នូវអនុញ្ញាតិស្នាមមីតិទ្រុឌផង។

[៤៣២] បុគ្គលណា ចម្រើនហើយ នូវអនុញ្ញាតិស្នាមមីតិទ្រុឌ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹងធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតិទ្រុឌឬ។ ព្រះអរហន្ត ចម្រើនហើយ នូវ អនុញ្ញាតិស្នាមមីតិទ្រុឌ តែនឹងមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតិទ្រុឌទេ ឯ បុគ្គល ៦ ពួក ឈ្មោះថាចម្រើនហើយ នូវអនុញ្ញាតិស្នាមមីតិទ្រុឌផង នឹងធ្វើឲ្យ ជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតិទ្រុឌផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា នឹងធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវ អញ្ញាតិទ្រុឌ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាចម្រើនហើយ នូវអនុញ្ញាតិស្នាមមីតិទ្រុឌឬ។ បុគ្គលពីរពួក នឹងធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតិទ្រុឌ តែមិនចម្រើនហើយ នូវ អនុញ្ញាតិស្នាមមីតិទ្រុឌទេ ឯបុគ្គល ៦ ពួក ឈ្មោះថានឹងធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវ អញ្ញាតិទ្រុឌផង ចម្រើនហើយ នូវអនុញ្ញាតិស្នាមមីតិទ្រុឌផង។

[៤៣៣] បុគ្គលណា នឹងចម្រើនហើយ នូវអញ្ញាតិទ្រុឌ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថា នឹងធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតិទ្រុឌឬ។ មិនមែនទេ។ មួយទៀត បុគ្គលណា នឹងធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតិទ្រុឌ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថា នឹងចម្រើនហើយ នូវអញ្ញាតិទ្រុឌឬ។ មិនមែនទេ។

[៤៣៤] បុគ្គលណា មិនកំណត់ដឹងហើយ នូវចក្ខុទ្រុឌ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹងមិនលះបង់ នូវទោមនស្សិទ្រុឌឬ។ បុគ្គល ៥ ពួក មិនកំណត់ដឹង ហើយ នូវចក្ខុទ្រុឌ តែមិនមែនជានឹងមិនលះបង់ នូវទោមនស្សិទ្រុឌទេ ឯ បុគ្គល ៣ ពួក ឈ្មោះថាមិនកំណត់ដឹងហើយ នូវចក្ខុទ្រុឌផង នឹងមិនលះបង់ នូវទោមនស្សិទ្រុឌផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា នឹងមិនលះបង់ នូវទោមនស្សិ ទ្រុឌ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនកំណត់ដឹងហើយ នូវចក្ខុទ្រុឌឬ។ ព្រះអរហន្ត នឹង មិនលះបង់ នូវទោមនស្សិទ្រុឌ តែមិនមែនជាមិនកំណត់ដឹងហើយ នូវ ចក្ខុទ្រុឌទេ ឯបុគ្គល ៣ ពួក ឈ្មោះថានឹងមិនលះបង់ នូវទោមនស្សិទ្រុឌផង មិនកំណត់ដឹងហើយ នូវចក្ខុទ្រុឌផង។

[៤៣៥] បុគ្គលណា មិនកំណត់ដឹងហើយ នូវចក្ខុន្ត្រីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹងមិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រិយឬ។ ពួកបុគ្គលនោះ នឹង បានចំពោះនូវមគ្គ ពួកបុគ្គលនោះ មិនកំណត់ដឹងហើយ នូវចក្ខុន្ត្រីយ តែ មិនមែនជានឹងមិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រិយទេ ឯបុគ្គល ៨ ពួក ឈ្មោះថាមិនកំណត់ដឹងហើយ នូវចក្ខុន្ត្រីយផង នឹងមិនចម្រើន នូវអនញ្ញត ញ្ញស្សាមីតិទ្រិយផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា នឹងមិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមី តិទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនកំណត់ដឹងហើយ នូវចក្ខុន្ត្រីយឬ។ ព្រះអរហន្ត នឹងមិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រិយ តែមិនមែនជាមិនកំណត់ដឹង ហើយ នូវចក្ខុន្ត្រីយទេ ឯបុគ្គល ៨ ពួក ឈ្មោះថានឹងមិនចម្រើន នូវអនញ្ញត ញ្ញស្សាមីតិទ្រិយផង មិនកំណត់ដឹងហើយ នូវចក្ខុន្ត្រីយផង។

[៤៣៦] បុគ្គលណា មិនកំណត់ដឹងហើយ នូវចក្ខុន្ត្រីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹងមិនចម្រើន នូវអញ្ញិទ្រិយឬ។ បុគ្គល ៧ ពួក មិនកំណត់ដឹងហើយ នូវចក្ខុន្ត្រីយ តែមិនមែនជានឹងមិនចម្រើន នូវអញ្ញិទ្រិយទេ ឯបុគ្គលពីរពួក ឈ្មោះថាមិនកំណត់ដឹងហើយ នូវចក្ខុន្ត្រីយផង នឹងមិនចម្រើន នូវអញ្ញិទ្រិយ ផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា នឹងមិនចម្រើន នូវអញ្ញិទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថា មិនកំណត់ដឹងហើយ នូវចក្ខុន្ត្រីយឬ។ ព្រះអរហន្ត នឹងមិនចម្រើន នូវអញ្ញិទ្រិយ តែមិនមែនជាមិនកំណត់ដឹងហើយ នូវចក្ខុន្ត្រីយទេ ឯបុគ្គលពីរពួក ឈ្មោះថា នឹងមិនចម្រើន នូវអញ្ញិទ្រិយផង មិនកំណត់ដឹងហើយ នូវចក្ខុន្ត្រីយផង។

[៤៣៧] បុគ្គលណា មិនកំណត់ដឹងហើយ នូវចក្ខុន្ត្រីយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹងមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិទ្ធិឬ។ បុគ្គល ៨ ពួក មិនកំណត់ ដឹងហើយ នូវចក្ខុន្ត្រីយ តែមិនមែនជានឹងមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិទ្ធ រិយទេ ឯពួកបុគ្គលនោះ នឹងមិនបានចំពោះនូវមគ្គ ពួកបុគ្គលនោះ ឈ្មោះថា មិនកំណត់ដឹងហើយ នូវចក្ខុន្ត្រីយផង នឹងមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិទ្ធ រិយផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា នឹងមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិទ្ធិ បុគ្គល នោះ ឈ្មោះថាមិនកំណត់ដឹងហើយ នូវចក្ខុន្ត្រីយឬ។ ព្រះអរហន្ត នឹងមិនធ្វើឲ្យ

ជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិទ្ធិយ តែមិនមែនជាមិនកំណត់ដឹងហើយ នូវចក្ខុន្ត្រិយ
ទេ ឯពួកបុគ្គលណា នឹងមិនបានចំពោះនូវមគ្គ ពួកបុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹង
មិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិទ្ធិយផង មិនកំណត់ដឹងហើយ នូវចក្ខុន្ត្រិយ
ផង។

[៤៣៨] បុគ្គលណា មិនលះបង់ហើយ នូវទោមនស្សិន្ត្រិយ បុគ្គលនោះ
ឈ្មោះថានឹងមិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រិយឬ។ ពួកបុគ្គលណា នឹង
បានចំពោះនូវមគ្គ ពួកបុគ្គលនោះ មិនលះបង់ហើយ នូវទោមនស្សិន្ត្រិយ តែ
មិនមែនជាមិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រិយទេ ឯបុគ្គល ៦ ពួក
ឈ្មោះថាមិនលះបង់ហើយ នូវទោមនស្សិន្ត្រិយផង នឹងមិនចម្រើន នូវអនញ្ញត
ញ្ញស្សាមីតិទ្រិយផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា នឹងមិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមី
តិទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនលះបង់ហើយ នូវទោមនស្សិន្ត្រិយឬ។ បុគ្គល ៣
ពួក នឹងមិនចម្រើន នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិទ្រិយ តែមិនមែនជាមិនលះបង់
នូវទោមនស្សិន្ត្រិយទេ ឯបុគ្គល ៦ ពួក ឈ្មោះថានឹងមិនចម្រើន នូវអនញ្ញត
ញ្ញស្សាមីតិទ្រិយផង មិនលះបង់ហើយ នូវទោមនស្សិន្ត្រិយផង។

[៤៣៩] បុគ្គលណា មិនលះបង់ហើយ នូវទោមនស្សិន្ត្រិយ បុគ្គលនោះ
ឈ្មោះថានឹងមិនចម្រើន នូវអញ្ញិន្ត្រិយឬ។ បុគ្គល ៦ ពួក មិនលះបង់ហើយ នូវ
ទោមនស្សិន្ត្រិយ តែមិនមែនជាមិនចម្រើន នូវអញ្ញិន្ត្រិយទេ ឯពួកបុគ្គលណា
នឹងមិនបានចំពោះនូវមគ្គ ពួកបុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនលះបង់ហើយ នូវ
ទោមនស្សិន្ត្រិយផង នឹងមិនចម្រើន នូវអញ្ញិន្ត្រិយផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា
នឹងមិនចម្រើន នូវអញ្ញិន្ត្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនលះបង់ហើយ នូវទោ
មនស្សិន្ត្រិយឬ។ បុគ្គលពីរពួក នឹងមិនចម្រើន នូវអញ្ញិន្ត្រិយ តែមិនមែនជាមិន
លះបង់ហើយ នូវទោមនស្សិន្ត្រិយទេ ឯពួកបុគ្គលណា នឹងមិនបានចំពោះនូវ
មគ្គ ពួកបុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនចម្រើន នូវអញ្ញិន្ត្រិយផង មិនលះបង់ហើយ
នូវទោមនស្សិន្ត្រិយផង។

[៤៤០] បុគ្គលណា មិនលះបង់ហើយ នូវទោមនស្សិន្ទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹងមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិន្ទ្រិយឬ។ ឯបុគ្គល ៦ ពួក មិនលះបង់ហើយ នូវទោមនស្សិន្ទ្រិយ តែមិនមែនជានឹងមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិន្ទ្រិយទេ ឯពួកបុថុជ្ជនណា នឹងមិនបានចំពោះនូវមគ្គ ពួកបុថុជ្ជននោះ ឈ្មោះថាមិនលះបង់ហើយ នូវទោមនស្សិន្ទ្រិយផង នឹងមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិន្ទ្រិយផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា នឹងមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិន្ទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនលះបង់ហើយ នូវទោមនស្សិន្ទ្រិយឬ។ ព្រះអរហន្ត នឹងមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិន្ទ្រិយ តែមិនមែនជាមិនលះបង់ហើយ នូវទោមនស្សិន្ទ្រិយទេ ពួកបុថុជ្ជនណា នឹងមិនបានចំពោះនូវមគ្គ ពួកបុថុជ្ជននោះ ឈ្មោះថានឹងមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិន្ទ្រិយផង មិនលះបង់ហើយ នូវទោមនស្សិន្ទ្រិយផង។

[៤៤១] បុគ្គលណា មិនចម្រើនហើយ នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្ទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនចម្រើន នូវអញ្ញិន្ទ្រិយឬ។ បុគ្គលពីរពួក មិនចម្រើនហើយ នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្ទ្រិយ តែមិនមែនជានឹងមិនចម្រើន នូវអញ្ញិន្ទ្រិយទេ ឯពួកបុថុជ្ជនណា នឹងមិនបានចំពោះនូវមគ្គ ពួកបុថុជ្ជននោះ ឈ្មោះថាមិនចម្រើនហើយ នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្ទ្រិយផង នឹងមិនចម្រើន នូវអញ្ញិន្ទ្រិយផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា នឹងមិនចម្រើន នូវអញ្ញិន្ទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនចម្រើនហើយ នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្ទ្រិយឬ។ បុគ្គលពីរពួក នឹងមិនចម្រើន នូវអញ្ញិន្ទ្រិយ តែមិនមែនជាមិនចម្រើនហើយ នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្ទ្រិយទេ ឯពួកបុថុជ្ជនណា នឹងមិនបានចំពោះនូវមគ្គ ពួកបុថុជ្ជននោះ ឈ្មោះថានឹងមិនចម្រើន នូវអញ្ញិន្ទ្រិយផង មិនចម្រើនហើយ នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្ទ្រិយផង។

[៤៤២] បុគ្គលណា មិនចម្រើនហើយ នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្ទ្រិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹងមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិន្ទ្រិយឬ។ បុគ្គលពីរពួក មិនចម្រើនហើយ នូវអនញ្ញតញ្ញស្សាមីតិន្ទ្រិយ តែមិនមែនជានឹងមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញាតារិន្ទ្រិយទេ ឯពួកបុថុជ្ជនណា នឹងបានចំពោះនូវមគ្គ ពួក

បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនចម្រើនហើយ នូវអនត្តកញ្ញស្វាមីតិទ្រិយផង នឹងមិន
ធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញតារិទ្ធិយផង។ មួយទៀត បុគ្គលណា នឹងមិនធ្វើឲ្យ
ជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញតារិទ្ធិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនចម្រើនហើយ នូវអនត្តក
ញ្ញស្វាមីតិទ្រិយ។ ព្រះអរហន្ត នឹងមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញតារិទ្ធិយ តែ
មិនមែនជាមិនចម្រើនហើយ នូវអនត្តកញ្ញស្វាមីតិទ្រិយទេ ឯពួកបុគ្គលណា
នឹងមិនបានចំពោះនូវមគ្គ ពួកបុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹងមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់
នូវអញ្ញតារិទ្ធិយផង មិនចម្រើនហើយ នូវអនត្តកញ្ញស្វាមីតិទ្រិយផង។

[៤៤៣] បុគ្គលណា មិនចម្រើនហើយ នូវអញ្ញតារិទ្ធិយ បុគ្គលនោះ ឈ្មោះថា
នឹងមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញតារិទ្ធិយ។ បុគ្គល ៨ ពួក មិនចម្រើនហើយ
នូវអញ្ញតារិទ្ធិយ តែមិនមែនជានឹងមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញតារិទ្ធិយទេ ឯពួក
បុគ្គលណា នឹងមិនបានចំពោះនូវមគ្គ ពួកបុគ្គលនោះ ឈ្មោះថាមិនចម្រើន
ហើយ នូវអញ្ញតារិទ្ធិយផង នឹងមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញតារិទ្ធិយផង។
មួយទៀត បុគ្គលណា នឹងមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញតារិទ្ធិយ បុគ្គលនោះ
ឈ្មោះថាមិនចម្រើនហើយ នូវអញ្ញតារិទ្ធិយ។ ព្រះអរហន្ត នឹងមិនធ្វើឲ្យជាក់ច្បាស់
នូវអញ្ញតារិទ្ធិយ តែមិនមែនជាមិនចម្រើនហើយ នូវអញ្ញតារិទ្ធិយទេ ឯពួក
បុគ្គលណា នឹងមិនបានចំពោះនូវមគ្គ ពួកបុគ្គលនោះ ឈ្មោះថានឹងមិនធ្វើឲ្យ
ជាក់ច្បាស់ នូវអញ្ញតារិទ្ធិយផង មិនចម្រើនហើយ នូវអញ្ញតារិទ្ធិយផង។

ចប់ តទ្រិយយមកៈ ទី១០។

ចប់ យមកប្បករណៈ បច្ចិមភាគ។

ចប់ ភាគ៩៣។